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 مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان کرمان:

با احداث ضریح برای شهدای گمنام موافق نیستیم

2

کمبودشیرخشکدرجنوبکرمان

همایشبزرگقوهقضاییهدرکرمانبرگزارمیشود
رییـس کل دادگسـتری اسـتان کرمـان از برگـزاری 
همایـش بـزرگ قـوه قضاییـه در نخسـتین روز از 
تیرمـاه سـال جـاری خبـر داد. حجـت الاسـام و 

المسـلمین ابراهیـم حمیدی در نشسـت شـورای 
قضایـی اسـتان کرمـان گفـت: ایـن همایـش بـه 
عنـوان برنامـه محـوری بزرگداشـت هفتـه قـوه 

اسـتان کرمـان  در  قضاییـه 
برگـزار می شـود. 

مدیر دارو دانشگاه علوم پزشکی جیرفت مطرح کرد: سهم جنوب کرمان ۱۵ درصد از سهمیه شیر خشک کل استان 
است و مشکل شیرخشک کشوری است

هدفازتاسیسهنرستانهای
هنرهایزیبا،تربیتهنرمندان

متخصصاست
89نقطهحادثهخیزدر
جنوباستانکرمان

رفعشدهاست

سرپرسـت معاونت هماهنگی امور اقتصادی اسـتانداری کرمان از ضـرورت بکارگیری 
ظرفیت های دانشـگاهی در اکتشـافات سـخن گفت و افزود: یکی از چالش های مهم 

در کشـور، ارتباط صنعت و دانشـگاه اسـت که ایـن موضوع تا حـد زیادی در 
اسـتان کرمان رفع شـده است.

سرپرست معاونت اقتصادی استانداری کرمان تاکید کرد

ضرورت بکارگیری ظرفیت های 
دانشگاهی در اکتشافات معادن

محسـن روحی مدیرکل فرهنگ و ارشـاد اسلامی اسـتان کرمان 
در حاشـیه بازدید از هنرسـتان هنرهای زیبای دختران سـیرجان 

گفت: هـدف از تاسـیس هنرسـتان های هنرهای زیبـا ، تربیـت هنرمنـدان متخصص 
اسـت .

او افزود: هنرسـتان های هنر تـلاش می کنند تـا زمینه تحصیـل علاقمندان بـه هنر را 
با کمتریـن هزینه فراهـم نماینـد و هدف و رسـالت آنهـا تربیت هنرمنـدان متخصص 

هسـت .
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با حضور رئیس دانشگاه آزاد کشور؛

سراینوآوریفولادو
صنایعوابستهدرگلگهر

سیرجانکلنگزنیشد
با حضور رئیس دانشگاه آزاد کشـور سرای نوآوری فولاد، 
زنجیـره تأمیـن و صنایـع وابسـته بـه دانشـگاه آزاد واحد 

سیرجان در مجتمع شـرکت صنعتی و معدنی گل گهر سـیرجان کلنگ زنی شد.  عملیات 
سـاخت کارگاه مهندسـی معکـوس و سـرای نـوآوری فـولاد، زنجیـره تأمیـن و صنایـع 
وابسـته دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد سـیرجان با حضـور محمدمهدی طهرانچـی رئیس 
دانشگاه آزاد اسـلامی و سرپرسـت معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری کرمان 

در مجتمـع شـرکت صنعتـی و معدنی گل گهر سـیرجان آغاز شـد.  

ادامه مطلب را در 
صفحه 2 بخوانید 

صفحه 8 را 
بخوانید

صفحه 2 را 
بخوانید

8 سریال ادامه دار کمبود مرغسریال ادامه دار کمبود مرغ
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

سال پنجم      شماره پیاپی 1482      چهارشنبه 1۰ خردادماه  14۰2      8 صفحه      قیمت ۵۰۰۰  تومان  

  معاون جهاد کشاورزی شمال استان:  جنوب کرمان در زمان فراوانی مرغ را از استان های یزد و خراسان جنوبی تامین می کند و در زمان کمبود انتظار دارند 
که مرغ از شمال استان فراهم شود. در شمال هم هر کجا که کشتارگاه باشد مسئولان توقع دارند که مرغ در شهرستان خودشان توزیع شود

مدیرکل حفظ آثار و نشـر ارزش های دفاع مقدس اسـتان کرمان 
گفت: دفتر حفظ آثـار و نشـر ارزش های دفـاع مقدس بـا احداث 
ضریح برای شهدای گمنام موافق نیسـت اما در برخی از مناطق به 
دلایل خاص مزار شـهدای گمنـام دارای ضریح هستند.سـرهنگ 
محمود مهدوی فرد در جلسـه بررسی اعتبارات سـاماندهی گلزار 
شـهدای گمنـام شهرسـتان بـم افزود:مزار شـهید گمنام روسـتای 

قطـب آبـاد دارای ضریـح اسـت کـه بایـد شـکل آن تغییـر یابـد و 
ضریحی کـه قابـل رویت باشـد جایگزیـن ضریـح جدید شـود . او 
بیان کـرد: ۱۵ درخواسـت از شهرسـتان بـم بـرای جانمایـی شـهید 
گمنام به دفتر حفـظ آثار و نشـر ارزش هـای دفاع مقدس اسـتان 
ارسـال شـده اسـت کـه مرکـز اسـتان بـا یکـی از درخواسـت هـا 

موافقت کـرده و منتظـر تاییدیـه از تهران هسـتیم .

آگهی مناقصه عمومی
سازمان جهادکشاورزی استان کرمان در نظر  دارد مناقصه ذیل را به شرکت واجد 

شرایط واگذار نماید . متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد به سامانه ستاد مراجعه نمایند . 
سایر شرایط در اسناد ذکر شده است . 

احیاء و مرمت قنوات شهرستان زرند )6 رشته(عنوان مناقصه

21/14۰2/1۰ شماره مناقصه

2۰۰2۰۰3۵2۰۰۰۰۰۰9 شماره ثبت در سامانه ستاد

دریافت اسناد
 سامانه ستادمکان

از تاریخ 14۰2/3/7 تا تاریخ 14۰2/3/11زمان

 تحویل پیشنهادها
)ضمانت نامه(

کرمان-میدان آزادی-ابتدای بلوار جمهوری اسلامی-سازمان جهاد کشاورزی- اداره امور پیمانها و قراردادهامکان

تا ساعت 13 تاریخ 14۰2/3/21زمان

 گشایش
پیشنهادها

کرمان- انتهای خیابان خواجو - سالن زعفرانمحل

ساعت 8 صبح مورخ 14۰2/3/22زمان

سازمان جهاد کشاورزی استان کرمان  شناسه آگهی: 1503599   

توضيحات : 
جهت شرکت در مناقصه فوق شرکت کنندگان بایستي از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت به آدرس : )www.setadiran.ir( مراجعه 
نمایند )شرکت کنندگان جهت ثبت نام در سامانه ستاد و دریافت امضای الکترونیکی)توکن( به دفاتر خدمات ارتباطی دولت مراجعه نمایند .(

شماره تماس مرکز پشتیباني و راهبري سامانه : 27313131-021 اقدام نمایند .  

وم
ت د

آگهی فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله اینوب
 شماره : 42/الف/03- 1402 م  

وزارت نیرو
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور

)مادر تخصصی(

شرکت آب و فاضلاب
استان کرمان

وزارت نیرو
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور

)مادر تخصصی(

شرکت آب و فاضلاب
استان کرمان

شـرکت آب و فاضـلاب اسـتان کرمان در نظـر دارد مناقصـه عمومی موضوع : اجرای بخشـی از شـبکه جمع آوری فاضلاب شـهر کهنوج را بـا برآورد : 
34.637.144.236 ریـال همـراه بـا ارزیابـی سـاده با مبلـغ ضمانت نامه فراینـد ارجـاع کار در مناقصـه 1.731.8۵7.212 ریال از محل اعتبـارات عمرانی و 

بـا حداقـل تعـداد شـرکت کنندگان 2 نفـر و به شـماره 2۰۰2۰۰۵963۰۰۰۰۵9 را از طریق سـامانه تـدارکات الکترونیکی دولـت برگزار نماید. 
لـذا از کلیـه شـرکت هایـی کـه دارای گواهـی صلاحیـت انجام کار در رشـته آب حداقـل رتبه ۵ و همچنیـن گواهی صلاحیـت ایمنی معتبـر از اداره تعاون 

کار و رفـاه اجتماعـی می باشـند دعوت می شـود.
کلیـه مراحـل برگـزاری مناقصـه از دریافت اسـناد مناقصه تا ارائه پیشـنهاد مناقصه گران و بازگشـایی پاکت ها از طریق درگاه سـامانه تـدارکات الکترونیکی 
دولـت )سـتاد( بـه آدرس www.setadiran.ir انجـام خواهـد شـد و لازم اسـت مناقصـه گـران در صـورت عـدم عضویت قبلـی ، مراحل ثبـت نام در 

سـایت مذکـور و دریافـت گواهـی امضـای الکترونیکی را جهت شـرکت در مناقصه محقق سـازند . 
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه روز سه شنبه تاریخ 14۰2.۰3.۰9 می باشد.

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 19:۰۰ روز چهارشنبه تاریخ 14۰2/۰3/24
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ستاد : ساعت 19 روز دوشنبه تاریخ 14۰2/۰4/۰۵ 

تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 1۵:۰۰ روز دوشنبه تاریخ 14۰2/۰4/۰۵
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت ۰9:1۵ صبح روز سه شنبه تاریخ 14۰2/۰4/۰6 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف:
 آدرس: کرمان بلوار 22 بهمن شرکت آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها - تلفن: ۰34-333222282 

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934 - ۰21 
مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانیدفتر ثبت نام: 88969738 و 8۵193768

 آب امانتی الهی برای همگان، پس با صرفه جویی در آن، امانتداری صالح باشيم.
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نائـب رئیـس انجمـن داروسـازان تهـران بـا 
انتقـاد از توزیـع متـادون در مراکـز درمـان 
اعتیـاد تاکید کـرد کـه هـر دارویی بایـد در 

داروخانـه عرضـه شـود.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از ایلنـا، 
چندی پیـش سـعید کریمی معـاون درمان 
وزارت بهداشـت در مصاحبـه ای اعـلام کرد 
طبق تصمیمات سـتاد ملـی مبارزه بـا مواد 
مخـدر، وزارت بهداشـت وظیفـه دارد تمـام 
دسـتورالعمل های مراکـز تـرک اعتیـاد را 
بازبینی کنـد که این اقـدام انجام شـد و طی 
دو دسـتورالعمل یکـی بـرای مراکـز و یکـی 
درباره نحـوه درمـان و روش هـای جدید آن، 
ابـلاغ و در معاونـت درمـان سـتاد مبـارزه با 
مـواد مخـدر مطـرح شـد و اقدامـات مربوط 
به آن نیـز انجام شـده اسـت. بعد از بررسـی 
و جمـع آوری نظـرات همـه اعضـا، از طریق 
سـتاد مبارزه با مواد مخدر نیز ابـلاغ و نهایی 

می شـود.
به گفته معـاون درمان وزارت بهداشـت فعلا 

تصمیـم سـتاد مبـارزه بـا مـواد مخـدر، این 
اسـت که متادون به مراکز ترک اعتیـاد داده 
شـود و در اختیار داروخانه ها قرار نگیرد، زیرا 
متـادون دارویی نیسـت که مردم بـه راحتی 
از داروخانـه دریافـت کنند. باید جایی باشـد 
که تحت نظر پزشـک تجویز و مصرف شـود. 
فعلا طبق نظر سـتاد مبـارزه با مـواد مخدر، 
مراکز درمان اعتیاد متـادون را تحویل گرفته 
و تحـت نظـارت پزشـک تجویـز و مصـرف 
می شـود. البته در دنیـا لزوما به ایـن صورت 
نیسـت و در داروخانه هـا هـم در شـرایط 

خاصـی توزیع می شـود.
علیرغم دسـتورالعمل معاونت درمان وزارت 
بهداشـت مبنی بر عـدم توزیـع متـادون در 
داروخانه ها نایـب رییس انجمن داروسـازان 
تهران نسـبت به این موضوع واکنش نشـان 
داده و با اشـاره بـه دو رای دیوان عالی کشـور 
مبنـی بـر توزیـع متـادون در داروخانه هـا 
معتقد اسـت؛ متادون هـم دارو اسـت و برای 
نظـارت و کنتـرل بـر توزیـع و جلوگیـری از 

نشـت آن بایـد از طریـق داروخانه هـا توزیع 
شـود.

»بهمـن صبـور« نائـب رییـس انجمـن 
داروسـازان تهـران در گفت وگـو بـا خبرنگار 
ایلنا با انتقاد از دسـتورالعمل وزارت بهداشت 
مبنی بر عدم توزیـع متـادون در داروخانه ها 
گفـت: در دهه 8۰ بـه دلیل درمـان معتادان 
پروتکلی را وزارت بهداشـت تعریـف کرد و با 
توجه بـه شـرایط آن موقع که زیرسـاخت ها 
و سـامانه های متعـدد وجـود نداشـت و 
همچنیـن مراکز تـرک اعتیـاد هـم محدود 
بـود مقرر شـد کـه توزیـع متـادون از طریق 

مراکـز تـرک اعتیـاد انجام شـود.
وی بـا بیان اینکـه از همـان اول سـنگ بنا را 
بد گذاشـتند، ادامه داد: براین اسـاس فردی 
کـه خـودش درمانگـر اسـت و دارو را تجویز 
می کنـد دارو بـه بیمار بدهـد. ایـن در حالی 
اسـت که این امـر در هیچ جـای دنیـا اتفاق 
نمی افتـد کـه فـردی هـم درمانگـر باشـد و 
هـم دارو تجویـز کنـد و هـم دارو را نیـز بـه 

بیمار بدهد. نائـب رئیس انجمن داروسـازان 
تهـران تصریح کـرد: این رویـه اشـتباه بود و 
به مـرور اشـتباهات این کار مشـخص شـد. 
بـا آزادسـازی طـرح تاسـیس داروخانه ها ما 
در حال حاضـر 1۵ هـزار داروخانه بـرای 8۰ 
میلیون نفـر جمعیت داریـم. از سـوی دیگر 
بـه ازای دو داروخانه یـک و یک دهـم مراکز 
ترک داریم که حـدود 8 هزار مرکز می شـود 
و این بـا هیچ اسـتانداردی در دنیا سـنخیت 
نـدارد. حتی کشـورهایی که جمعیـت آن ها 
3۰۰ الی 4۰۰ میلیون هسـتند کمتر از سـه 
هـزار مرکـز دارند. امـا ما برای یـک جمعیت 
8۰ میلیونـی حـدود 8 هـزار مرکـز تـرک 

اعتیاد داشـته باشـیم.
وی با اشـاره بـه مصـرف متـادون در اروپا در 
سـال گذشـته گفت: در قاره اروپا با جمعیت 
بیـش از 44۰ میلیـون نفـر کل مصـرف 
متـادون آن ها در سـال گذشـته ۵ تـن بوده 
اسـت اما مصـرف متادون در سـال گذشـته 
در کشـور مـا بـرای جمعیتـی 8۰ میلیونـی 

26 تن بوده اسـت. البته این مراکـز داروهای 
آگونیسـت را توزیـع می کننـد کـه شـامل 

شـربت تریـاک، مرفین، … اسـت.
وی ادامـه داد: ایـن طرح یک طرح شکسـت 
خورده اسـت و این براسـاس آمارهایی است 
که وجود دارد. همچنیـن در حال حاضر خط 
اول درمـان در سـازمان بهداشـت جهانـی و 
سـازمان هایی کـه در زمینـه تـرک اعتیـاد 
فعالیت می کننـد داروی بوپره نورفین اسـت 
نـه داروی متـادون. حـدود سـه سـال پیش 
براسـاس یـک برنامـه کشـوری بایـد داروی 

بوپره نورفیـن وارد پروتـکل درمـان اعتیـاد 
کشـور شـده و جایگزیـن متـادون می شـد، 
اما متاسـفانه عملا در این سـه سـال به جای 
اینکـه داروی بوپره نورفین یک شـیب مثبت 
رو به بالا داشـته باشـد اما شـیب رو به پایین 
داشـته اسـت و تـا جایـی کـه اطـلاع دارم 
حدود 4۰۰ کیلو سـال قبـل تولید شـده در 
صورتی که باید جـای متـادون را در طی این 

سـال ها می گرفـت.
وی ادامـه داد: آیین نامـه خاصـی بـرای 
توزیـع متـادون در داروخانـه وجـود دارد و 

ایـن داروخانه هایـی کـه مسـئولیت توزیـع 
را برعهـده می گیرنـد و لاینـی مشـخص در 
ایـن داروخانه هـا بـرای توزیـع وجـود دارد. 
تمـام داروهایی که بـه فرد داده می شـود نیز 
میـزان مصـرف و نـوع دارو در سیسـتم ثبت 
می شـود. البتـه ایـن امـکان وجـود دارد که 
نشـتی از داروخانـه نیز وجود داشـته باشـد، 
اما آن چیـزی که ما بـه آن اعتقـاد داریم این 
اسـت کـه تمـام ایـن داروهـا در داروخانه ها 
رصـد می شـود و توسـط وزارت بهداشـت 

پیگیـری می شـود.

 واکنش به توزیع متادون در مراکز درمان اعتياد

 هر دارویی باید در داروخانه عرضه شود
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چهارشنبه  1۰ خردادماه 14۰2

خبر
با حضور رئیس دانشگاه آزاد 

کشور؛
سرای نوآوری فولاد و 

صنایع وابسته در گل گهر 
سیرجان کلنگ زنی شد

با حضور رئیس دانشگاه آزاد کشور سرای 
نوآوری فولاد، زنجیره تأمین و صنایع وابسته 
به دانشگاه آزاد واحد سیرجان در مجتمع 
شرکت صنعتی و معدنی گل گهر سیرجان 
کلنگ زنی شد.  عملیات ساخت کارگاه 
مهندسی معکوس و سرای نوآوری فولاد، 
زنجیره تأمین و صنایع وابسته دانشگاه آزاد 
اسلامی واحد سیرجان با حضور محمدمهدی 
طهرانچی رئیس دانشگاه آزاد اسلامی و 
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری کرمان در مجتمع شرکت صنعتی 
و معدنی گل گهر سیرجان آغاز شد.  رئیس 
دانشگاه آزاد اسلامی در این مراسم با بیان 
اینکه دانشگاه باید به جامعه و زیست بوم متصل 
باشد، گفت: انطباق دانشگاه با زیست بوم صرفاً 
با ارائه رشته های متناسب شهرها صورت 
نمی گیرد، بلکه زیست بوم باید در روش ها، 
رشته ها و فناوری ها از حضور دانشگاه بهره مند 
و منتفع شود و برای این اتفاق، به محیط های 
همجوار صنعت نیاز داریم.  او به مدل موفق 
آموزش پزشکی در تربیت دانشجویان اشاره 
کرد و افزود: دانشکده های پزشکی به این دلیل 
موفق بوده اند که همجوار جامعه و در محیطی 
عملی، دانشجویان را تربیت می کردند، اما 
مدل آموزش مهندسی در دانشگاه ها به این 
شیوه نبوده که دانشجویان بتوانند در کنار 
اساتید خود در محیط هم جوار صنعت، کسب 
تجربه کنند.  طهرانچی افزود: با حمایت های 
خوب استاندار کرمان و دیگر مسئولان شهری 
و نگاه بلندی که در صنایع این استان وجود 
دارد، در کنار انطباق پذیری به وجود آمده 
در دانشگاه آزاد استان کرمان، درک تحول 
به خوبی رخ داده و امروز شاهد کلنگ زنی 
مجموعه کارگاه مهندسی معکوس و سرای 
نوآوری فولاد، زنجیره تأمین و صنایع وابسته 
هستیم.   رئیس دانشگاه آزاد اسلامی با 
بیان اینکه سرای نوآوری بخشی از دانشگاه 
است،تصریح کرد:همانطور که دانشجویان 
علوم پزشکی در کنار اساتید خود به بیمارستان 
می آیند، سرای نوآوری نیز جایی است که 
تابلوی دانشگاه آزاد دردل صنعت قرار می گیرد 
و دانشجویان در محیط عملی آموزش خواهند 
دید.  طهرانچی خاطرنشان کرد: عملکرد 
سرای نوآوری فولاد، زنجیره تأمین و صنایع 
وابسته باید به گونه ای باشد که افراد علاقمند 
به تحصیل و یا کسب تجربه در حوزه معدن 
به عنوان قطب این حوزه به این سرا بیایند.   
فاز نخست این مجموعه قرار است در 7۵۵۰ 

مترمربع و طی 18 ماه به بهره برداری برسد.

مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس استان کرمان:

با احداث ضریح برای 
شهدای گمنام موافق 

نیستیم
سُها خدیشی- مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش 
های دفاع مقدس استان کرمان گفت: دفتر 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس با 
احداث ضریح برای شهدای گمنام موافق نیست 
اما در برخی از مناطق به دلایل خاص مزار 
شهدای گمنام دارای ضریح هستند. سرهنگ 
محمود مهدوی فرد در جلسه بررسی اعتبارات 
ساماندهی گلزار شهدای گمنام شهرستان بم 
افزود:مزار شهید گمنام روستای قطب آباد 
دارای ضریح است که باید شکل آن تغییر 
یابد و ضریحی که قابل رویت باشد جایگزین 
ضریح جدید شود . او بیان کرد: 1۵ درخواست 
از شهرستان بم برای جانمایی شهید گمنام به 
دفتر حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
استان ارسال شده است که مرکز استان با 
یکی از درخواست ها موافقت کرده و منتظر 
تاییدیه از تهران هستیم . مدیرکل حفظ آثار 
و نشر ارزش های دفاع مقدس استان کرمان 
اظهارداشت: چهارده شهید گمنام در بم حضور 
دارند که از این تعداد حدود هفت مزار شهید 
گمنام دارای حرم است . او عنوان کرد: برای 
ساماندهی و حفظ گلزار شهدای گمنام یک 
میلیارد و 2۰۰ میلیون تومان اعتبار مخصوص 
شهرستان بم در نظر گرفته شده که مبلغ 
9۵۰ میلیون تومان آن تخصیص یافته است. 
مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس استان کرمان خاطرنشان کرد: برای 
ساماندهی گلزار شهدای گمنام بم و همچنین 
گلزار شهدای بخش دهبکری هر کدام مبلغ 
2۵۰ میلیون تومان اختصاص یافته است . او 
ادامه داد: گلزار شهدای گمنام بروات نیز در 
مرحله اسکلت ساختمان پیش رفته است و 
تنها بحث گنبد و نمای آن باقی مانده که دفتر 
حفظ آثار احداث گنبد را در دستور کار قرار 
داده است . به گفته او برای ساخت گنبد گلزار 
شهدای گمنام بروات نیز مبلغ 3۰۰ میلیون 
تومان تخصیص یافته است . سرهنگ مهدوی 
فرد خاطرنشان کرد: برای ساماندهی گلزار 
شهدای گمنام مجتمع آموزش عالی مبلغ 
یکصد میلیون تومان و روستای قطب آباد نیز 
مبلغ ۵۰ میلیون تومان در نظر گرفته شده 
است . مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس استان کرمان توضیح داد: در 
سفر ریاست جمهوری مبلغ 1۵ میلیارد تومان 
اعتبار پیشنهاد شده بود که از این محل مبلغ 
2 میلیارد و۵۰۰ میلیون تومان آن تخصیص 
یافته است . او می گوید اعتبار سفر ریاست 
جمهوری برای 1۰ نقطه از مناطق محروم 
استان کرمان در نظر گرفته شده است که 
تاکنون هیچ عملیاتی روی گلزار شهدای گمنام 

این مناطق صورت نگرفته است 

89 نقطه حادثه خیز در جنوب 
استان کرمان رفع شده است

مدیرکل راهـداری جنوب اسـتان کرمان گفت: در چهار سـال 89 
نقطـه پرحادثـه در جنوب اسـتان شناسـایی و رفع شـده اسـت و 

رفع ۵ نقطـه اساسـی حادثه خیز در دسـتور کار اسـت.
مجتبـی محمـودی بـا اشـاره بـه وجـود 6 هـزار کیلومتـر راه 
مواصلاتی در جنوب اسـتان کرمان، اظهار داشـت: از این میزان 2 
هزار کیلومتر آن راه های اصلی و فرعی و بقیه راه روسـتایی اسـت.

او بـا اشـاره بـه تـورم سـال های اخیـر در کشـور، بیـان کـرد: 
هزینه هـای زیـادی کـه در حـوزه نگهـداری راه هـا، بـه ویـژه 
رویه های راه های وجـود دارد و ایـن موضوع کار را برای ما سـخت 
کـرده اسـت؛ اعتباراتی کـه در ایـن بخـش تزریق می شـود کفاف 
نیازهـای مـا را نمی دهـد و نمی توانیم به صـورت بـه روز نگهداری 

رویـه جاده هـا را داشـته باشـیم.
مدیـرکل راهـداری و حمـل و نقل جـاده ای جنوب اسـتان کرمان 
ادامـه داد: یکـی از کارهـای جـاری کـه در حـوزه ادارات راهداری 
و حمـل و نقـل جـاده ای در حـال انجـام اسـت بحـث لکـه گیری 
و اسـتفاده از رویه هـای حفاظتـی اسـت کـه ایـن کار در سـطح 
محورهـای جنـوب اسـتان توسـط بخـش پیمانـکاری در حـال 

انجـام اسـت.
او با اشـاره به اقدامـات انجام شـده در ارتبـاط با رفع نقـاط حادثه 
خیز در محورهـای جنوب اسـتان، گفـت: یکی از اقدامـات مهمی 
در سـطح ملی مدنظـر قـرار دارد، رفع نقـاط حادثه خیز اسـت که 
شناسـایی این نقـاط در دو مرحله در جنوب اسـتان کرمـان انجام 

شـده است.
محمـودی بـا بیـان اینکـه مرحلـه اول شناسـایی این نقـاط چهار 
سـال پیش انجام و 89 نقطه پرحادثه در جنوب اسـتان شناسـایی 
شـد، افـزود: در ایـن چهـار سـال مـواردی کـه بایـد رفع اساسـی 
می شـد انجـام و در مـوارد دیگـر  آشکارسـازی و اطلاع رسـانی و 

آگاه سـازی لازم بـه کاربـران جاده ای انجام شـده اسـت.
او با اشـاره به اینکـه مرحلـه دوم این طرح سـال قبل با مشـارکت 
سـازمان راهداری و حمل و نقل جـاده ای و همکاران مـا در پلیس 
راه مجـدداً اجرا و ۵ نقطه اساسـی پـر حادثـه در محورهای جنوب 
اسـتان شناسـایی شـد، بیان کرد: عمده این نقـاط در تقاطع های 

ما در جنوب اسـتان اسـت.
مدیـرکل راهـداری و حمـل و نقل جـاده ای جنوب اسـتان کرمان 
با بیان اینکـه رفع این نقـاط حادثه خیـز در اعتبارات سـال جاری 
قـرار گرفتـه و تامیـن اعتبـار آن در حـال انجـام اسـت، گفـت: تا 
زمانی کـه اصلاح اساسـی این نقـاط انجام می شـود آشکارسـازی 
آنها بـرای اطـلاع راننـدگان و کاربران جـاده ای بـا نصـب تابلوها، 

خط کشـی راه هـا و ایمن سـازی سـطح جـاده انجام می شـود.
او با اشـاره به اینکه حـل مشـکلات نقاط پرحادثـه با یک بـار رفع 
شـدن حـل نمی شـود، ادامـه داد: واقعیـت ایـن اسـت که بـا رفع 
یک نقطـه حادثه خیـز، این مشـکل از یـک نقطـه به نقطـه دیگر 

منتقـل می شـود.
محمـودی بـا اشـاره بـه دیگـر اقدامـات انجـام شـده در جنـوب 
اسـتان کرمـان در حـوزه راهداری، بیـان کـرد: چهار سـال قبل از 
سـال 14۰1 در جنوب اسـتان کرمان سـالانه به طور میانگین 4۰ 
کیلومتـر آسـفالت در راه هـای جنوب اسـتان انجام شـد اما سـال 
قبـل 13۵ کیلومتـر آسـفالت راه روسـتایی و 9۰ کیلومتر روکش 

آسـفالت انجام شـده اسـت.
او با بیان اینکه سـال گذشـته تقریبا سـه برابـر میانگین آسـفالت 
چهار سـال قبل آن در حوزه آسـفالت راه های روسـتایی در جنوب 
استان کرمان کار انجام شـده اسـت، گفت: 2 هزار و 3۰۰ کیلومتر 
راه روسـتایی آسـفالته در جنـوب اسـتان کرمـان داریـم کـه بـا 
پیگیری هـا و حمایت های انجام شـده برای اولین سـال توانسـتیم 
اعتبـاری بـرای ایمنـی سـازی راه هـای روسـتایی در ردیف هـای 

اعتبـاری ایجـاد کنیم.
مدیـرکل راهـداری و حمـل و نقل جـاده ای جنوب اسـتان کرمان 
با اشـاره بـه اینکـه شـعار امسـال حـوزه راهـداری و حمـل و نقل 
جـاده ای، ایمنـی اسـت، ادامـه داد: بـرای مـا بـه عنـوان متولـی 
ایمنـی راه هـا پذیرفتـه نیسـت که محـوری از مـا مشـکل علائم و 
خـط کشـی داشـته باشـد و این هـا حداقل هـای ایمنی در سـطح 

راه هـا اسـت.
او بـا بیان اینکـه تمرکـز اعتبـارات مـا در این حـوزه اسـت و چند 
طـرح را مجموعه راهـداری در دسـت اقـدام داریم، افزود: هشـت 
اکیپ راهـداری برای رفع ایـن نقایص جـاده ای در جنوب اسـتان 
تجهیـز شـده اسـت و امسـال بـا توجـه به میـزان تـرددی کـه در 
محورها اسـت خط کشـی و نصب علائم جـاده ای با توان بیشـتری 

انجـام می شـود.

خبر  کرمان با کمبود و قیمت بالای مرغ روبروست و در جنوب کرمان به دلیل نبود واحد تولیدی و کشتارگاه این معضل  پررنگ تراست 

   سریال ادامه دار کمبود مرغ
 معاون جهاد کشاورزی شمال استان:  جنوب کرمان در زمان فراوانی مرغ را از استان های یزد و خراسان جنوبی تامین می کند و در زمان کمبود انتظار دارند 

که مرغ از شمال استان فراهم شود. در شمال هم هر کجا که کشتارگاه باشد مسئولان توقع دارند که مرغ در شهرستان خودشان توزیع شود

گزارش
بازار

کمبود مـرغ در حالـی در کرمـان تکرار می شـود که 
مردم گوشت سـفید را جایگزین گوشـت قرمز کرده 
بودنـد و حـالا مجبورنـد ایـن محصـول پروتئینـی 
را بـا قیمـت بـالای 8۰ هـزار تومـان آن هـم بعـد از 

جسـتجوی طولانـی تهیـه کنند.
 بار دیگر شـاهد التهـاب و آشـفتگی در بـازار مرغ در 
کرمان هسـتیم و مـردم به سـختی قادر بـه تهیه آن 
هسـتند. این روزهـا کرمانی ها بـرای تهیه مـرغ باید 
بـه چندیـن فروشـگاه بروند تـا بتوانـد حداقـل نیاز 

خـود را تهیه کـرده و بر سـر سـفره ببرند.
این درحالیسـت که بـه دلیـل قیمت بالای گوشـت 
قرمـز بسـیاری از خانواده ها قادر بـه تهیـه آن نبوده 
و گوشـت سـفید را به دلیل قیمت کمتری کـه دارد 
جایگزین کرده انـد. اما حـالا گرانی گوشـت مرغ هم 
بـه دیگـر چالش هـای اقتصـادی خانواده هـا اضافـه 
شـده اسـت و مـردم بـا قیمت هـای متفاوتـی کـه 
بـالای 8۰ هـزار تومـان اسـت و گاهـی حتی بـه 92 
هزار تومان هم رسـیده اسـت، این مـاده پروتئینی را 

خریـداری می کننـد.

مسئولان پاسخگوی گلایه های مردم باشند
رضا بهرامی یکی از شـهروندان کرمانـی  گفت: برای 
خریـد مـرغ بـه چندیـن مغـازه مراجعـه کـردم که 
موجود نبـود و در آخرین مغـازه موفق بـه خرید یک 

عدد مرغ بـا قیمـت 83 تومان شـدم.
مریم قربان نژاد یکی از فروشـندگان مـرغ در کرمان 
هـم   چنین گفـت: مـرغ بـه وفـور در مغـازه موجود 
نیسـت و علـت ایـن وضعیـت را نمی دانـم. مدتـی 
اسـت که مقدار مرغ موجود در بازار کم شـده اسـت. 
در برخـی روزهـا بـه دلیل کـم بـودن مـرغ، آن را به 

صـورت سـهمیه بنـدی بـه مـردم می فروختیم.
معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشـاورزی شـمال 
اسـتان کرمان اظهار کـرد: وضعیت کنونی بـازار مرغ 
یک التهـاب یا بحران نیسـت بلکه یـک روال طبیعی 
اسـت. تا رسـیدن بـه یک ثبـات نیاز اسـت بـا برنامه 
ریزی هایـی که در حال انجام اسـت به حدی برسـیم 

که بتوانیم بـازار را متعـادل کنیم.
محمدعلـی اسـماعیلی ادامـه داد: مهـر، آبـان، آذر، 
دی و حتـی بهمن مـاه از مـردم خواهـش می کردیم 
برای جلوگیـری از زیان تولیدکنندگان مـرغ مازاد را 
خریـداری و در یخچال هـای خانـه هایشـان ذخیره 
کننـد. در آن دوره بـه دلیـل تولیـد بیـش از نیـاز 

متاسـفانه مـرغ تولیدکننـدگان روی دستشـان 
نـد. می ما

اسـماعیلی گفـت: اکنون هـم بـازار را با بهـره گیری 
از مـازاد تولیـد سـال گذشـته تنظیـم می کنیـم. در 
اسـتان کرمـان حـدود یـک هـزار و 2۰۰ تـن مـرغ 
منجمـد مرغـداران کـه قبـل از سـال خریـداری 
شـده اسـت در این یکـی دو مـاه توزیـع کـرده ایم و 

توانسـتیم بـازار را متعـادل کنیـم.

نياز روزانه کرمان به 1۷0 تن مرغ
اونیـاز روزانه اسـتان کرمـان را به طور متوسـط بین 
1۵۰ تا 17۰ تـن مـرغ دانسـت و ادامـه داد: در حال 
حاضر حـدود 1۰۰ تـا 11۰ تن این میـزان به صورت 
مرغ گـرم در شهرسـتان ها توزیـع می شـود و مابقی 
نیاز اسـتان را سـعی می کنیم بـه صـورت منجمد به 

دسـت مردم برسانیم.
اسـماعیلی عنوان کرد: بـه طور متوسـط در هر کدام 
از ماه های اسـفند، فروردین و اردیبهشت دو میلیون 
جوجه ریزی در سـطح اسـتان انجام شـده اسـت که 
به طور متوسـط روزانه 1۰۰ تـا 11۰ تـن تولید مرغ 

در اسـتان کشـتار می شود.

تامين 30 درصد نياز مرغ کرمان از خارج 
از استان

معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشـاورزی شـمال 
اسـتان کرمـان اظهـار کـرد: در حـال حاضـر حدود 
3۰ درصـد نیـاز کرمـان را از خـارج از اسـتان تامین 

می کنیـم امـا بـه لحـاظ اینکـه آن اسـتان ها هـم 
کمبود و کسـری دارند، مرغ به اسـتان مـا نمی دهند 
و ما مجبوریم تولید اسـتان کرمـان را مدیریت کنیم.
اسـماعیلی با بیـان اینکه به مـردم توصیـه می کنیم 
کـه بـه انـدازه نیازشـان مـرغ تهیـه کننـد، افـزود: 
یـک سـهمیه بنـدی در حـال انجـام اسـت کـه 
شهرسـتان هایی که مرغ به آن ها نمی رسـد بخشـی 
از مـرغ شهرسـتان های پرتولیـد را در اختیـار آنهـا 

بگذاریـم تا نیـاز مـردم آن مناطـق هم تامین شـود.
معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشـاورزی شـمال 
اسـتان کرمان گفت: موجـودی مرغ در سـردخانه ها 
بـه انـدازه ای اسـت کـه بتوانیـم کسـری نیازمـان را 
جبـران کنیـم. در صـورت کاهـش پیگیری هـا برای 

تامیـن آن انجام می شـود.

جنوب کرمان توليد مرغ و کشتارگاه ندارد
معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشـاورزی شـمال 
اسـتان کرمان در خصـوص اینکـه چرا کمبـود مرغ 
در جنوب پررنگ تـر بروز می کنـد، گفت: در اسـتان 

کرمـان 13 کشـتارگاه داریـم و متاسـفانه جنـوب 
اسـتان کرمان تولیـد و کشـتارگاه ندارد.

او ادامـه داد: جنـوب کرمـان در زمـان فراوانـی مرغ 
بخـش عمده نیازشـان را از اسـتان های دیگـر تامین 
می کننـد در نتیجه بازار سـنتی برای مرغدار شـمال 
اسـتان کرمان در جنوب اسـتان ایجاد نشـده اسـت. 
بسـیاری از کسـانی که از آنها خواسـته ایم در جنوب 
کرمان اقـدام به تولیـد مرغ کننـد می گوینـد که در 

آن منطقه مشـتری و طـرف حسـاب نداریم.
اسـماعیلی گفـت: در واقع جنـوب کرمـان در زمان 
فراوانی مـرغ را از اسـتان هایی نظیر یزد و خراسـان 
جنوبی تامیـن می کنند امـا در زمان کمبـود انتظار 
دارنـد کـه مـرغ مـورد نیازشـان از شـمال اسـتان 
کرمـان فراهـم شـود. در شـمال هـم هـر کجـا کـه 
کشـتارگاه وجـود دارد مسـئولان توقـع دارنـد کـه 

مـرغ در شهرسـتان خودشـان توزیع شـود.
معاون جهاد کشـاورزی شمال اسـتان کرمان اظهار 
کـرد: البتـه محـور اصلـی اقتصـاد جنـوب کرمـان 
کشـاورزی اسـت و به دلیل گرمسـیر بـودن منطقه 
شـرایط برای پرورش مرغ چندان مناسـب نیسـت، 
این مسـاله کمتـر مورد اسـتقبال سـرمایه گـذاران 
قـرار می گیـرد. بیشـتر سـرمایه گـذاری در زمینـه 
کشـاورزی و محصولات کشـاورزی انجام می شـود. 
ایـن یـک عیـب نیسـت بـه عنـوان مثـال شـمال 
کرمان محتاج سـیب زمینی، گوجـه و صیفی جات 
جنـوب اسـت و شـمال و جنـوب نیازهـای یکدیگر 
را هـم پوشـانی می کننـد. فقـط در زمـان کمبودها 
مقـداری مشـکل ایجـاد می شـود وگرنـه در حالت 
عـادی مـا می توانیـم بـه راحتی هـر چقـدر جنوب 

نیاز بـه مـرغ داشـته باشـد، تامیـن کنیم.
او گفـت: قیمت بـازار مـرغ مصـوب دولـت 73 هزار 
تومان اسـت و دولت این شـرایط را بـرای این قیمت 
گذاشـته که جوجـه 19 هـزار تومـان، ذرت 12 هزار 
و سـویا 17 هـزار تومـان باشـد. امـا بایـد دیـد ایـن 
نهاده هـا بـا ایـن قیمت تامیـن می شـود کـه مرغدار 

بتوانـد قیمت مصـوب دولـت را رعایـت کند.
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رییس کل دادگستری اسـتان کرمان از برگزاری 
همایش بزرگ قـوه قضاییـه در نخسـتین روز از 
تیرماه سـال جـاری خبـر داد. حجت الاسـلام و 
المسـلمین ابراهیم حمیدی در نشسـت شورای 
قضایـی اسـتان کرمـان گفت: ایـن همایـش به 
عنـوان برنامـه محـوری بزرگداشـت هفتـه قوه 

قضاییـه در اسـتان کرمـان برگزار می شـود. 
او افـزود: بـرای هفتـه قـوه قضاییـه بایـد برنامه 
ریزی ویـژه ای جهت برگـزاری طرح هر مسـجد 
یـک حقوقـدان صـورت گیـرد و در اجـرای این 
طـرح بایـد از ظرفیـت تمامـی مدیـران قضایی 
اسـتان اسـتفاده شـود. او بـا اشـاره بـه ایـن 
مطلـب کـه میـز خدمـت قضایی بـه مناسـبت 
هفتـه قـوه قضاییـه در گلـزار شـهدای کرمـان 
نیـز برگـزار می شـود،بیان کرد:در هفتـه قـوه 
قضاییـه همچنیـن برنامه هایـی از جملـه دیدار 
بـا نماینـده ولـی فقیـه در اسـتان و امـام جمعه 
کرمـان، برگـزاری مصاحبه هـای مطبوعاتـی 
رییـس کل دادگسـتری اسـتان کرمـان و سـایر 
مدیـران قضایـی اسـتان، عطرافشـانی گلـزار 
شـهدا، سـخنرانی پیـش از خطبه هـای نمـاز 
جمعـه توسـط رئیـس کل دادگسـتری اسـتان 
کرمـان و دیـدار مردمـی رئیـس کل و اعضـای 
شـورای قضایـی اسـتان راخواهیـم داشـت. او 

تصریح کرد: تبلیغات محیطی و شـهری، شرکت 
در برنامه هـای رادیویـی و تلویزیونـی، ملاقـات 
عمومـی رییـس کل دادگسـتری با ایثارگـران و 
جانبازان، حضور در مراسـم گرامیداشت شهدای 
هفتم تیرماه، اهدای خون و آزادسـازی زندانیان 
جرایـم غیرعمد از دیگـر برنامه های بزرگداشـت 
هفتـه قـوه قضاییـه در اسـتان کرمـان به شـمار 
مـی رود. حمیـدی گفـت: متناظـر برنامه هـای 
پیـش بینـی شـده در مرکـز اسـتان جهـت 
بزرگداشـت هفته قـوه قضاییه، در شهرسـتان ها 
نیـز ایـن برنامه هـا اجرایـی و عملیاتـی خواهـد 
شـد. او تاکیدکـرد: بایـد از فرصت هـای موجـود 
در هفتـه قـوه قضاییـه بـرای ارائـه گـزارش بـه 
رسـانه ها و افـکار عمومـی دربـاره عملکـرد 

دسـتگاه قضایـی اسـتفاده شـود.

مدیـرکل اسـتاندارد اسـتان کرمـان از پلمپ 14 
دسـتگاه وسـایل بـازی غیراسـتاندارد در پـارک 
ولیعصـر جیرفـت و معرفی افـرادی در پـارک باغ 

ملی این شـهر بـه دسـتگاه قضـا خبـر داد.
اسـماعیل عاقلـی، مدیـرکل اسـتاندارد اسـتان 
کرمان گفـت : در بازدید انجام شـده کارشناسـان 
اداره کل از پـارک ولیعصـر شهرسـتان جیرفـت 
تعداد 14 دسـتگاه از وسـایل بازی پارک به دلیل 

غیراسـتاندارد بـودن پلمپ شـد.
او ادامـه داد: همچنیـن در بازدیـد انجـام شـده از 
پارک باغ ملی این شهرسـتان وسـایل بازی پارک 
که پـس از اخطـار و تذکـر به مسـئولان اقـدام به 
اخد مجوز و تاییدیه اسـتاندارد نکردنـد و در برابر 
اقدام بـه پلمـپ بازرسـان ایـن اداره کل مقاومت 

داشـتند به مراجـع قضایی معرفی شـدند.
مدیـرکل اسـتاندارد کرمـان تصریـح کـرد: طـی 
نشسـت اداره امور حقوقی و رییس اداره استاندارد 
شهرسـتان جیرفـت بـا مسـئولان شـهرداری 
پیرامون اهمیت استانداردسـازی وسـایل بازی و 
نقـش آن ها در سـلامت کـودکان بحـث و گفتگو 
شـد که در پایان قول مسـاعدت و همـکاری برای 
رفـع نواقص وسـایل بـازی و پیگیـری اسـتاندارد 

سـازی آن هـا را دادند.
پلمپ چهار واحد تولید بتن در سیرجان

او همچنیـن از پلمـپ چهـار واحد تولیـدی بتن 

آمـاده فاقـد پروانـه اسـتاندارد در سـیرجان خبر 
داد و عنوان کرد: در بازدید و بازرسـی انجام شـده 
توسـط بازرسـان اسـتاندارد، تعـداد چهـار واحد 
تولیـدی بتـن آمـاده در شهرسـتان سـیرجان به 
علـت نداشـتن دریافـت پروانـه کاربـرد علامـت 

اسـتاندارد پلمپ شـدند.
عاقلـی ادامـه داد: واحد هـای تولیـدی باتوجـه 
به اخطـار حقوقـی و تعهـد کتبـی از طـرف اداره 
استاندارد شهرستان سـیرجان اقدام موثری برای 
دریافـت پروانه کاربـرد علامـت اسـتاندارد انجام 

نـداده بودند.
او یادآور شـد: 2 واحد تولیدی پـس از پلمپ اقدام 
به فک پلمـپ و تولید بتن آمـاده کـرده بودند که 
مجدد پلمـپ و پرونـده تخلفاتی آن ها بـه مراجع 

قضایی ارسـال شد.
ابطال استاندارد هفت مرکز خدمات 

سردخانه در بم
مدیرکل استاندارد استان کرمان گفت: همچنین 
نشان اسـتاندارد هفت واحد خدمات سردخانه به 
دلیل انقضای تاریخ مصرف و پروانه کاربرد نشـان 
اسـتاندارد باطـل شـد و اعـلام می شـود کـه این 
واحد هـای خدماتـی مجـاز بـه ارائـه هیـچ گونـه 
خدمـات بـا اسـتفاده از علامـت اسـتاندارد ملـی 

ایران نیسـتند.
او با اشـاره به مصوبات کمیته علایم پروانه کاربرد 

علامـت اسـتاندارد اجبـاری افزود:پروانه هـای 
سـردخانه مـواد خوراکی بـا ظرفیت بـالای چهار 
هـزار مترمکعـب بـه نام هـای سـردخانه احمـد 
معتمدیان )سهند تبریر(، سردخانه رضا بهزادی، 
سـردخانه محمد حسین اکبری، شـرکت تعاونی 
نخل وحید، سـردخانه نجمه ابراهیمی )مرکزی(، 
سـردخانه روح الله دهقـان )جـام شـیرین( و 
سـردخانه جان محمد جلال پور )نخل شـاهین( 
بـه دلیـل بـی اعتبـاری پروانـه کاربـرد علامـت 

اسـتاندارد ابطال شـد.
عاقلـی در ادامـه بـا اشـاره به تلفـن رسـیدگی به 
شـکایات اداره کل اسـتاندارد اسـتان کرمـان بـه 
شـماره 1۵17 گفـت: سـامانه پیامکـی اصالـت 
نشـان اسـتاندارد کالا بـه شـماره 1۰۰۰1۵17 
اسـت و مردم می توانند با اسـتفاده از این سـامانه 

از وضعیت اسـتاندارد کالا هـای تولیدی اطمینان 
حاصـل کنند.

او همچنین با اشـاره به ابطال چهـار پروانه کاربرد 
نشـان اسـتاندارد شـرکت تولیـدی صنعتـی و 
بازرگانـی رضـا یاد گفـت: پروانـه کاربـرد علامت 
اسـتاندارد اجباری فرآورده رطب مضافتی، پروانه 
کاربرد علامت اسـتاندارد اجباری فـرآورده خرما 
مضافتی، پروانه کاربرد علامت اسـتاندارد اجباری 
فـرآورده خرمـا پیـارم و پروانـه کاربـرد علامـت 
اسـتاندارد اجباری فـرآورده خرما کلوتـه به علت 
اقـدام نکـردن واحـد تولیدی طـی مـدت 9۰ روز 
از تعلیق پروانـه کاربـرد علامت اسـتاندارد ابطال 

می شـود.
اداره کل اسـتاندارد متولـی نظارت بـر کیفیت در 

محصـولات تولیدی اسـت.

همزمان با هفته دادگستری؛

همایش بزرگ قوه قضاییه در کرمان
برگزار می شود

پلمپ 1۴ دستگاه بازی غیراستاندارد در جیرفت

 طرح کاشت یک میلیارد درخت، مردمی و اجتماعی است
سرپرسـت اداره کل منابع طبیعی اسـتان کرمـان گفت: 
طرح کاشـت یـک میلیـارد درخت یـک طـرح مردمی و 

اجتماعـی و دارای شـیوه نامه اجرایی اسـت.
 سرپرسـت اداره کل منابـع طبیعی و آبخیزداری اسـتان 
کرمان گفت: بر اسـاس تعهدات بین المللی، هر کشـوری 
به همان انـدازه کـه کربن تولیـد می کند باید ترسـیب یا 
جـذب کربـن داشـته باشـد و یکـی از بهتریـن راهکار ها 

برای ایـن منظـور، درختکاری اسـت.
علیرضـا ابوالحسـنی افـزود: طـرح کاشـت یـک میلیارد 
درخت در کشور از یک سـند پشـتیبان برخوردار است و 
این سـند توسـط دفتر شـورای عالی جنگل و با همکاری 
معاونـت امور جنـگل تهیـه و در اختیـار صاحـب نظران، 
اسـاتید، مدیران و مرکز تحقیقات جنگل هـا و مراتع قرار 

گرفـت و نظـرات تکمیلی آنان اخذ شـده اسـت.
او اظهارداشـت: طـرح کاشـت یـک میلیـارد درخـت 
یـک طـرح مردمـی و اجتماعـی اسـت کـه دارای شـیوه 
نامـه اجرایـی، شـرح خدمـات، دسـتورالعمل اجرایـی و 
بسـته های سیاسـتگذاری می باشـدّ طرح مردمی کاشت 
یـک میلیارد درخـت در ایـران با هـدف کاهـش گاز های 
گلخانه ای، جلوگیری از تخریب منابع طبیعی و سرزمین 
و در راسـتای انجـام تعهـدات بین المللـی برنامه ریـزی و 
اجـرا می شـود. ابوالحسـنی ادامـه داد: براسـاس تعهدات 
بین المللی،هر کشـوری به همان انـدازه کـه کربن تولید 
می کند باید ترسـیب یا جذب کربن داشـته باشـد و یکی 

از بهتریـن راهکار ها بـرای این منظور، درختکاری اسـت.
سرپرسـت اداره کل منابع طبیعـی و آبخیزداری اسـتان 
بـا اشـاره بـه تشـکیل کنوانسـیون های متعـدد محیـط 
زیسـتی در پی تخریب جنگل ها و منابع طبیعی از جمله 
کنوانسیون تغییر اقلیم، کنوانسـیون مقابله با بیابان زایی 
و کنوانسـیون تنـوع زیسـتی در دنیـا، تصریح کـرد: این 
کنوانسـیون ها تصمیـم گرفته اند تـا سـال 2۰3۰ میزان 
تولید کربـن و گاز های گلخانـه ای را به صفر برسـانند و از 
این رو کاشـت یک تریلیون درخت تا سـال 2۰3۰ هدف 

گذاری شـده اسـت.
او ادامـه داد: بسـیاری از کشـور ها در راسـتای تعهـدات 
بین المللی در بخـش درختکاری فعال شـده اند به طوری 
که چین بـه عنـوان یکـی از بزرگ تریـن تولیدکنندگان 
کربـن، کاشـت 7۰ میلیـارد اصلـه درخـت در سـرزمین 
خود را هـدف گذاری کـرده و تاکنـون ۵۰ میلیـارد آن را 

کاشـته است.
سرپرسـت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری کرمان با 
اشـاره بـه اینکه بـرای اجرایی شـدن ایـن طـرح نهاد ها و 
دسـتگاه های مختلفی مشـارکت دارنـد و تفاهم نامه های 
زیادی بـا بخش های مختلـف دولتی و غیـر دولتی امضاء 
شـده اسـت گفت: هدف این طـرح افزایش سـرانه فضای 

سـبز و جنگل در کشـور است.
او اضافـه کـرد: در مباحـث مردمی سـازی و مشـارکت، 
بخشـی از تولید نهـال و درختـکاری را صاحبـان صنایع 

در راسـتای انجام تعهـدات اجتماعـی انجـام می دهند و 
در اراضی کشـاورزی، مدیریـت با خود مردم اسـت، طرح 
مردمـی کاشـت یـک میلیـارد درخت یـک طـرح مکان 
محـور اسـت و تمامـی درختـان در مکان هـای مطالعـه 

شـده کاشـته می شـود.
ابوالحسـنی گفت: به دلیـل آن که بخش مهمی از کشـور 
مـا در کمربند خشـک و نیمه خشـک واقـع شـده دارای 
اکوسیسـتم حسـاس تری اسـت و این موضـوع وظیفه ما 

را در حفـظ جنگل هـا سـنگین تر می کند.
ابوالحسـنی بیـان داشـت: در قالب ایـن طرح قرار اسـت 
سـالانه 2۵۰میلیـون اصلـه نهـال بـا مشـارکت مـردم، 
سـازمان های مردم نهـاد و صنایـع تولید و کاشـته شـود؛ 

که سهم اسـتان کرمان در سـال جاری ۵۵۰۰ هزار اصله 
نهـال می باشـد.

قادری معاون فنـی اداره کل منابع طبیعـی و آبخیزداری 
کرمـان نیـز عنوان کـرد: طـرح کاشـت یـک میلیـارد 
درخـت دارای چهـار بخش اسـت، بخـش نخسـت احیا 
و غنی سـازی جنگل هـای طبیعـی، بخـش دوم زراعـت 
چـوب، بخـش سـوم جلوگیـری از گسـترش بیابان هـا و 
ریزگرد هـا و بخش چهـارم ارتقای سـرانه فضای سـبز در 

اطـراف شـهر ها اسـت.
او عنوان کرد: میانگین سرانه فضای سـبز جنگلی به ازای 
هر نفر در کشـور مـا نزدیک به 6 تـا 7 متر مربع اسـت که 

در این طرح بـه 1۵ متر مربع خواهد رسـید.

معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشاورزی شمال استان کرمان: 
در استان کرمان 13 کشتارگاه داریم و متاسفانه جنوب استان کرمان تولید 

و کشتارگاه ندارد
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خبر
ایران خودرو:

پیش پرداخت را مشمول 
افزایش قیمت نکردیم

در حالـی کـه همچنـان تعـداد زیـادی از 
مشـتریان ایران خودرو از دریافـت وجه مازاد 
از جهت )مشمول افزایش قیمت شدن مبلغ 
پیش پرداخـت ضمن قید سـود مشـارکت( 
صحبـت می کننـد، این شـرکت تاکیـد کرد 
که مشـتریان اشـتباه متوجـه شـده اند؛ این 
مبلغ بـرای هزینه های قانونی اسـت و از بابت 
اعمـال افزایـش قیمت بـر روی مبلـغ پیش 

پرداخت نیسـت.
به گـزارش ایسـنا، موضوع اخذ مبلغـی مازاد 
از مشـتریان گـروه صنعتـی ایران خـودرو 
چند باری اسـت که تکـرار شـده و همچنان 
تعدادی از مشتریان این شـرکت در تماس با 
ایسـنا، اعـلام می کنند که بـا توجه بـه اینکه 
طبـق قانـون ایران خـودرو سـود مشـارکت 
نمی دهد مبلغ پیش پرداخت را هم نبایسـت 
مشـمول افزایش قیمت کند، امـا آنها مبلغی 

را از مشـتریان مطالبـه می کنند.
به صـورت واضح بایـد گفت که اردیبهشـت 
مـاه امسـال، در پـی ابهامـات پیش آمـده در 
نحـوه اجـرای مصوبـه 473 شـورای رقابـت 
یازدهم مـرداد ماه سـال 14۰۰ و بـا توجه به 
اینکه در برخـی از قراردادها میان مشـتریان 
و شـرکت های خودروسـاز، سـود مشـارکت 
پیش بینـی شـده بـود، شـورای رقابـت، 
اصلاحیه ایـن دسـتورالعمل شـورای رقابت 

را ابـلاغ کـرد.
بـر اسـاس ایـن اصلاحیـه، در مـواردی کـه 
قراردادهـای منعقـده، سـود مشـارکت 
پیش بینـی شـده اسـت، اینگونـه قراردادها 
مشـمول مفـاد مصوبـه 473 بـوده و سـود 

مشـارکت لحـاظ نخواهـد شـد."
موظـف  خودروسـازان  ترتیـب  بدیـن 
بـه پرداخـت سـود مشـارکت نیسـتند؛ امـا 
پیش پرداخـت هـم نبایـد شـامل افزایـش 
قیمت شـود و تنهـا باقیمانـده مبلغ، شـامل 

افزایـش قیمـت خواهـد بـود.
اضافـه  کـه  کـرد  وعـده  ایران خـودرو 
پرداختی ها کـه بر روی مبلغ پیـش پرداخت 
خودروهـا اعمـال کـرده بـود، بـه حسـاب 
آن ها عـودت داده خواهد شـد؛ پـس از اولین 
رسـیدگی های ایـن خبرگـزاری نسـبت بـه 
گلایه مشـتریان در ایـن رابطـه، ایران خودرو 
بـه پیگیـری مـوردی اشـاره و اعلام کـرد که 
این اشـکال احتمالا موردی و سـهوی اسـت.
اما از آنجایی که احتمـالا همه افـراد از قانون 
اطلاع ندارند یا دسترسـی سـهل برای اعلام 
گزارش و پیگیـری ندارند، حل کـردن موارد 

موردی حلال مشـکلات نیست.

معاون وزیر کار: 

حوادث ناشی از کار
 1۴ درصد کاهش یافت 

معـاون روابـط کار وزارت تعـاون، کار و رفـاه 
اجتماعـی از کاهـش 14 درصـدی حـوادث 
ناشـی از کار در سال گذشته نسـبت به سال 

14۰۰ خبـر داد.
بـه گـزارش ایرنـا، »حسـین علی رعیتی فر« 
روز سه شـنبه در همایـش ملـی کار اظهـار 
داشـت: سـال گذشـته 711 نفـر از کارگران 
در حوادث ناشـی از کار جان خود را از دسـت 

داده انـد.
وی افـزود: کارگران باید درباره ایمنی سـازی 
آموزش ببینند در همین رابطه سـازمان فنی 
حرفـه ای در حـوزه ایمنـی کار مهارت هـای 
لازم را ارائـه می کنـد ضمـن اینکـه در ایـن 
زمینه لایحه مقـاوم نامه ایمنـی کار تصویب 

شـده است.
معـاون روابـط کار وزارت تعـاون، کار و رفـاه 
اجتماعـی بـا بیـان اینکـه در امنیت شـغلی 
جلسـه های مختلفی را برگـزار کردیم گفت: 
مـوادی از قانـون کار پیشـنهاد دادیـم کـه 
امیدواریـم در دولـت مصـوب و بـه مجلـس 
بـرود که این اقـدام یکـی از گام هـای مهم در 

کار شایسـته اسـت.
وی بـا بیـان اینکـه در حـوزه روابـط کار 
موضوعـات مختلفـی مطـرح اسـت گفـت: 
یکـی از اتفاق هایـی که مغفـول مانده اسـت 
بایـد گفت وگوهـا را دو جانبـه بیـن کارگری 
و کارفرمایـی در توافـق و تعییـن دسـتمزد 

پیگیـری کنیـم.
رعیتی فـر افـزود: بـرای رسـیدن بـه عدالت 
اجتماعی، حقـوق بنیادین کار مدنظر اسـت 
رفع تبعیـض و اقدامـات گوناگونـی از جمله 
وظایـف دولت و شـرکای اجتماعی اسـت در 
این دولت سـه جانبـه گرایی را سـرلوحه کار 

قـرار داده ایم.
وی عنـوان کـرد: در توسـعه کشـور بایـد 
احکامـی در نظر گرفته شـود تـا گفت وگوی 
روابـط کار تقویـت شـود و تضمیـن سـه 
جانبه گـری را در بسـتر مشـاغل آینـده کار 

دنبـال کنیـم.
معـاون روابـط کار وزارت تعـاون، کار و رفـاه 
اجتماعـی بـا تاکید بـر اینکـه باید بـه اصول 
بنیادیـن کار پایبنـد باشـیم گفـت: بایـد بر 
روی مشـترکات و اتفاق نظرها اهتمام داشته 
باشـیم و با رعایـت این اصـول چارچوب های 

امنیت شـغلی و معیشـت را توجـه کنیم.
رعیتی فـر گفـت: در سـال گذشـته اصـلاح 
قانـون بیمـه بیـکاری را بـه دولت پیشـنهاد 
دادیم کـه اکنـون در کمیسـیون های دولت 

بررسـی می شـود.

با حمایت دولت از خانه دارشدن کم درآمدها؛

مبلغ اقساط وام ۴ دهک در 
طرح نهضت ملی مسکن 2.5 

میلیون تومان شد
دولت سیزدهم در راستای اجرای طرح نهضت ملی مسکن و کاهش 
هزینه تمام شده برای اقشار محروم، نرخ سود وام بانکی 4۰۰ و 3۰۰ 
میلیون تومانی دهک های یک تا چهار در این طرح را با سود 2 درصد 
تعیین کرد که اقدامی برای خانه دار شدن این اقشار کم درآمد است. 
به گزارش ایرنا، »هادی عباسی« معاون مسکن و ساختمان وزارت 
راه و شهرسازی در هفته گذشته اعلام کرد: در شورای عالی مسکن با 
حمایت رییس جمهور 4۰۰ میلیون تومان وام نهضت ملی مسکن، 1۵ 
ساله با سود 2 درصد برای دهک های یک تا چهارم متقاضی تخصیص 
یافت. وی افزود: همچنین 3۰۰ میلیون تومان تسهیلات 1۵ ساله 
به دهک های سوم و چهارم با سود دو درصد برای احداث مسکن در 
نظر گرفته شده است. بر اساس این گزارش، با توجه به رایگان بودن 
در طرح نهضت ملی مسکن، اگر برای ساخت یک واحد 7۰ متری 
در صورتی که در هر متر مربع حدود 1۰ میلیون تومان هزینه شود، 
حدود 7۰۰ میلیون تومان پول نیاز است. از سوی دیگر بخش زیادی 
از مشکل اقشار محروم این بود که قادر به پرداخت سهم تعیین شده 
خود )آورده( نبودند به همین منظور دولت با نگاه حمایتی، در کنار 
اعطای زمین رایگان، در شورای عالی مسکن پرداخت این میزان 
تسهیلات را به سود 2 درصد را تصویب کرد. این در حالی است که 
اگر مبلغ اقساط این وام را بر اساس پرداخت به روش ساده محاسبه 
کنیم، مبلغ ماهیانه اقساط تسهیلات 4۰۰ میلیون تومانی با سود 2 
درصدی و بازپرداخت 1۵ ساله حدود 2 میلیون و ۵۰۰ هزار تومان 
است. کل بازپرداخت این تسهیلات رقمی معادل 463 میلیون تومان 
خواهد بود، بدین معنی که سود این وام معادل 63 میلیون و 3۰۰ 
هزار تومان است. همچنین میزان پرداخت ماهیانه وام 3۰۰ میلیون 
تومانی با سود 2 درصد هم حدود یک میلیون و 93۰ هزار تومان و کل 
بازپرداخت 347 میلیون تومان خواهد بود که کل سود این تسهیلات 

حدود 47 میلیون تومان است.

مالیات بر ارزش افزوده واردات 
کالاهای اساسی کاهش یافت

گمرک ایران از کاهش مالیات بر ارزش افزوده واردات کالاهای اساسی 
به یک درصد و تمدید آن تا پایان سال 14۰2 خبر داد.

بر اساس اعلام گمرک ایران، این اقدام در چارچوب لایحه ضد 
تورمی دولت و به استناد مصوبات جلسه هشتاد و ششم شورای 
عالی هماهنگی اقتصادی در زمینه کاهش مالیات بر ارزش افزوده 
واردات کالاهای اساسی صورت گرفته است. طبق متن این مصوبه، 
نرخ مالیات بر ارزش افزوده واردات گندم، برنج، دانه های روغنی، 
انواع روغن خام، حبوبات شامل عدس، نخود، لوبیا و ماش، قند، شکر، 
گوشت مرغ، گوشت قرمز، دام زنده، جوجه یک روزه، تخم مرغ نطفه 
دار، چای، لوازم مصرفی پزشکی و قند و شکر تولید داخل یک درصد 
تعیین شده است. این اقدام در چارچوب لایحه ضد تورمی دولت به 
مجلس شورای اسلامی انجام گرفته است و اعتبار این مصوبه تا زمان 

تصویب لایحه ارسالی دولت در مجلس شورای اسلامی خواهد بود.

ماجرای جنجالی مرغ های 90 روزه خبر

مرغ های چاق آنتی بيوتيکی هستند؟
گزارش

همشهری آنلاین

گزارش
مهر

این روزهـا بازار شـایعات در مورد گوشـت مرغ داغ اسـت. 
یـک روز خبـر واردات مـرغ آلوده از بلاروس منتشـر شـد 
که سـازمان دامپزشـکی آن را تکذیـب و اعـلام کرد هیچ 
مجوزی برای واردات از بلاروس صادر نشـده اسـت.اکنون 
هم خبـری مبنـی بـر پـرورش مرغ هـای بـالای 2 کیلو و 
2۰۰ گـرم حـاوی آنتی بیوتیک در گـردش اسـت. در این 
خبـر آمده اسـت کـه بـه دلیل گـران شـدن مـرغ، برخی 
مرغـداران بـه جـای 4۵ روز، مرغ هـا را بـا آنتی بیوتیـک 
تـا 9۰ روز زنده نگـه می دارنـد تا بتواننـد بـا وزن و قیمت 

بالاتری بفروشـند.
دبیر کانـون انجمن صنفـی تولیدکنندگان مرغ گوشـتی 
ایـران در واکنش به ایـن خبـر در گفت وگو با همشـهری 
آنلایـن گفت: بـه شـدت ایـن خبـر را تکذیـب می کنم و 

اصلا اینطـور نیسـت و یک دروغ شـاخدار اسـت.
پرویـز فروغی بـا بیـان اینکه اصـلا نمی شـود مـرغ را 9۰ 
روز نگه داشـت، افـزود: تـا الان چنیـن چیـزی را ندیده و 
نشـده ایم ضمـن اینکـه ایـن کار اصـلا توجیـه اقتصادی 
نـدارد و اگـر مرغـداری بخواهـد مـرغ را اینقدر زنـده نگه 
دارد دان مـرغ از کجا می آورد؟! علاوه بـر آن، اگر مرغداری 
مرغـی را 9۰ روز نگـه دارد وزن آن حدود 4 کیلو می شـود 

کـه دیگر بـه درد بـازار نمی خـورد!

فروغی در پاسـخ به اینکـه زمان اسـتاندارد بـرای پرورش 
مرغ های گوشـتی چند روز اسـت؟ گفـت: بیـن 4۵ تا 48 
روز زمـان پرورش مرغ اسـت و خود سـازمان دامپزشـکی 
هـم در نامـه ای بـه تولیدکنندگان مـرغ ابلاغ کرده اسـت 
کـه مـرغ خـود را تـا 48 روز و نهایتـا تـا ۵۰ روز بـه بـازار 

عرضـه کنند.
دبیر کانـون انجمن صنفـی تولیدکنندگان مرغ گوشـتی 
ایـران در مـورد وزن اسـتاندارد مرغ هـم بیان کـرد: زمان 
وزن گیـری مرغ ها در نقاط مختلف کشـور متفاوت اسـت 
برای مثـال در مناطق شـمالی، مرغ ها زودتر بـه وزن قابل 
کشـتار می رسـند و در برخـی نقـاط دیگر، کمی بیشـتر 
طول می کشـد ضمـن اینکـه فاکتورهای مختلفـی برای 
وزن گیری مـرغ وجـود دارد اما زمـان وزن گیـری نهایتا تا 

۵۰ روز طـول می کشـد.
در مـورد اسـتفاده از آنتی بیوتیـک در پـرورش مرغ هـای 
بـالای 2 کیلـو هـم نظـر دبیـر کانـون انجمـن صنفـی 
تولیدکنندگان مرغ گوشـتی ایـران را پرسـیدیم. فروغی 
ضمن تکذیب شـدید این موضـوع گفت: من شـدیدا این 
حرف هـا را تکذیـب می کنـم و دادن آنتی بیوتیـک ربطی 

بـه وزن و سـن مرغ نـدارد.
وی ادامه داد: مرغـداران زمانی به مرغ خـود آنتی بیوتیک 
می دهنـد که گلـه ای دچار بیمـاری میکروبی شـود و بعد 
بـا انجـام آنتی بیوگـرام و بر اسـاس نـوع بیمـاری و بـا دٌز 

مخصـوص بـرای گلـه خـود آنتی بیوتیـک لازم را تجویز 
می کننـد بنابراین ایـن موضوع ربطـی به وزن و سـن مرغ 
نـدارد و ممکن اسـت مرغ بـا وزن و سـن کم هم بـه دلیل 

بیمـاری نیاز بـه آنتی بیوتیک داشـته باشـد.
دبیر کانـون انجمن صنفـی تولیدکنندگان مرغ گوشـتی 
ایـران در مـورد اینکـه وزن اسـتاندارد بـرای مـرغ چقـدر 

اسـت؟ گفـت: به مـرغ یـک کیلـو و 9۰۰ گـرم تـا 2 کیلو 
و 2۰۰ گـرم مـرغ سـایز می گوینـد که بـا توجه بـه اینکه 
چربی کمتـری دارد کیفیت بهتـری دارد اما در کشـور ما 
چندان مورد پسـند مردم نیسـت و مشـتری کمـی دارد.
فروغی ادامـه داد: مـردم ما مرغ هـای با وزن هـای بالای 2 

کیلـو و نیم را می پسـندند.

بازار مسـکن همچنان دچار آشفتگی اسـت و کارشناسان 
مسـکن بارها اعـلام کرده اند کـه عرضه و تقاضـا در بخش 
مسـکن همخوانـی ندارد.کارشناسـان مسـکن معتقـد 
هسـتند که تاکنون از سـوی دولت هیچ عزم جـدی برای 
رفع اثـر از شـرایطی کـه در بازار مسـکن حکم فرماسـت، 
دیـده نمی شـود. ایـن در شـرایطی اسـت کـه بـه نظـر 
می رسـد شـیب تنـد رشـد قیمـت مسـکن در ماه هـای 
اخیر باعث شـده که دولت طی ۵ ماه گذشـته انتشـار آمار 
رسـمی تحولات بازار مسـکن شـهر تهران را متوقف کند 
که همیـن موضـوع، خـود را در شـکل آشـفتگی در نحوه 
قیمت گـذاری و همچنیـن سـلب امـکان کشـف قیمـت 

واقعـی در معاملات مسـکن منعکـس کند.
بررسـی های روزانـه از بـازار اجاره بهـا نشـان می دهد که 
تورم و گرانی، بازار مسـکن را به گونه ای مخرب تحت تأثیر 

قـرار داده اسـت؛ به طـوری که بـه همان انـدازه کـه دیگر 
ساخت وسـاز برای انبوه سـازان سـودی ندارد، مستأجران 

هم سـرگردان هستند.
بـر همیـن اسـاس، بـا شـروع فصـل معامـلات، برخـی 
معتقدند که بـازار اجاره بهـا تحت تأثیر بازارهای سـرمایه 
اسـت چـرا کـه در حـال حاضـر مسـکن بـه یـک کالای 

سـرمایه ای تبدیـل شـده اسـت.
برخی کارشناسـان، از جملـه مهم ترین عوامـل تاثیرگذار 
بـر بـازار مسـکن را رشـد محـدود اقتصـادی و کاهـش 
قـدرت خرید مـردم می دانند. به بـاور آن هـا، این وضعیت 
خطرناک شـده اسـت؛ خطر کاهش قدرت خریـد مردم از 
این جهت اسـت کـه اگر مقـداری قـدرت خریـد افزایش 
یابد و شـرایط بهبود پیـدا کند، تقاضـا را بالا می بـرد، ولی 
عرضه افزایش پیدا نمی کند و رشـد قیمت هـای انفجاری 

را ایجـاد خواهد.
مهدی احمـدی، کارشـناس مسـکن در خصـوص دلایل 

افزایـش اجاره بهـا به مهـر گفـت: در حال حاضر مسـکن 
به یک کالای سـرمایه ای تبدیل شـده اسـت و بـا توجه به 
افزایش قیمت مسـکن کسـی که صاحبخانه می شود باید 
سـود ببرد بنابرایـن اجاره بـالا در نظـر می گیرد از سـوی 
دیگر خریداران ملک نیـز در این مدت افزایـش پیدا کرده 
اسـت چرا که مردم از امنیـت بازارهـای بورس، طـلا و ارز 
اطمینان ندارند بنابراین به سـمت خرید مسـکن آمده اند 
و نیمی از افزایـش قیمت اجـاره بها همیـن صاحبخانه ها 
هسـتند. وی در ادامـه درخصـوص اینکـه اجـاره بهـای 
خانه هـای آسانسـور دار نسـبت بـه خانه هـای بـدون 
آسانسـور بیشـتر اسـت گفت: متقاضـی بـرای خانه های 
آسانسـور دار بیشـتر اسـت بنابراین نـرخ اجاره بهـا بالاتر 
مـی رود چرا که مسـتأجران بـه دنبال خانه هایی هسـتند 
که آسانسـور داشـته باشـد، بحث عرضه و تقاضا است که 

تقاضای خانه های آسانسـور دار بیشـتر اسـت.
این کارشـناس مسـکن درخصـوص عدم اجرایـی مصوبه 

سـقف اجاره بهـا نیز گفـت: بـا قیمت گـذاری دسـتوری 
نمی تـوان قیمـت خانـه را تعییـن کـرد و مالک براسـاس 
هزینه کرد خود قیمـت را تعیین می کند و بـه مصوبه 2۵ 

درصـدی دولـت کاری نخواهد داشـت.
وی در پایان راهکار کنتـرل اجاره بها را اینگونـه بیان کرد: 
عرضه و تقاضا باید به تناسـب برسـد این روزهـا با ظرفیت 
انباشـته مواجه هسـتیم و انبوه سـازان و بخش خصوصی 
حاضـر نیسـتند مسـکن سـازی کننـد و از سـوی دیگـر 
ساخت مسـکن ارزان نیز با چالش های شـهرداری و قانون 
مواجه می شود بنابراین ساخت مسکن ارزان نیز از دستور 
سـاخت و سـازها خارج می شـود از سـوی دیگر مشوق ها 
می تواند باعث سـاخت و سـاز شـود اما به صـورت محدود 
ایـن امـر صـورت می گیـرد. دولت تـوان ایـن را نـدارد که 
سـاخت و سـاز در بخش مسـکن را به تنهایی انجـام دهد 
و بـه نظـر می آید نیـاز به بخـش خصوصـی در سـاخت و 

سـاز الزامی اسـت.
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رئیـس اتحادیـه فروشـندگان فرش دسـتباف 
خاطـر نشـان کـرد: فرش هـا از کاخ سـعدآباد 
بـه مـوزه فـرش ایـران در چهـارراه فاطمـی 
انتقـال داده شـدند و اظهارنظـر وزیر پیشـین 
درباره بـی ارزش بـودن این فرش ها ریشـه در 

ناکاربلـدی و بی سـوادی وی دارد.
مسـعود سـپهرزاد در گفت وگـو بـا خبرنـگار 
اقتصـادی ایلنـا، از کاهش 8۰ تـا 8۵ درصدی 
صادرات فرش دسـتباف در سـال گذشته خبر 
داد و افزود: تقاضا از سـوی مشـتریان خارجی 
بـرای خریـد فـرش دسـتباف ایرانـی کاهـش 
پیدا کـرد اسـت چراکه نوسـان های نـرخ دلار 
در قیمت نهایی محصـول تاثیـر و قیمت آن را 
دو برابـر افزایـش داده اسـت؛ بـه عنـوان مثال 
خرید فرشـی که سـال گذشـته بـرای خریدار 
خارجـی هـزار دلار تمام می شـد امسـال باید 
بـرای خریـد آن حداقـل 2 هـزار دلار هزینـه 
کنـد و این افزایش نـرخ برای خریـدار خارجی 
منطـق نـدارد. وی بـا اشـاره بـه نوسـان های 
نرخ ارز و تاثیـر آن در افزایش دسـتمزد و مواد 
اولیـه، تصریح کـرد: افزایـش نـرخ ارز متعاقب 
آن افزایـش نرخ فرش دسـتباف بـرای خریدار 
خارجـی فرش منطـق نـدارد و آنهـا نمی دانند 
چـرا باید فـرش یک متـر و نیـم ابریشـمی که 
سـال 14۰۰ با ارز حدود 14 هـزار تومان، هزار 
دلار ) ۵۰ میلیـون تومـان( می خریدنـد، یـک 
سـال بعد همان فرش را 2 هزار دلار خریداری 
کننـد. رئیـس اتحادیـه فروشـندگان فـرش 
دسـتباف بـا بیـان اینکـه روزانـه سـهم فرش 
ایـران در بازارهـای خارجی کاسـته می شـود، 
افـزود: نپـال، هنـد و پاکسـتان جایـگاه مـا را 
در بازارهـای خارجـی تصاحـب کردنـد. البته 
رکود محـدود بـه بازارهـای خارجی نیسـت و 

از آنجایی کـه تـوان خرید مـردم کاهـش پیدا 
کرده اسـت تقاضا بـرای خرید فرش دسـتباف 

در بـازار داخلـی نیز ریـزش کرده اسـت.
سـپهرزاد در پاسـخ بـه ایـن پرسـش کـه 
آیـا در شـرایط رکـود بـازار فـرش دسـتباف 
حمایت هـای از بافنده هـای فـرش صـورت 
می گیـرد؟ گفـت: حـدود 1۰ تـا 12 میلیـون 
بافنـده فـرش دسـتباف در کشـور داریـم 
کـه بـه دلیـل عـدم حمایـت و بیمـه نشـدن 
آنهـا روزانـه از تعدادشـان کاسـته می شـود؛ 
شـرایط بافنده ها مسـاعد نیسـت اما مـن خبر 
مهاجـرت آنهـا بـه ترکیـه را تاییـد نمی کنـم.

 ایـن فعـال اقتصـادی ادامـه داد: بایـد بـرای 
احیـای جایـگاه فـرش ایرانـی در بازارهـای 
جهانـی یـک اراده قـوی در تمـام دسـتگاه ها 
شـکل بگیـرد و ایـن موضـوع نیـاز بـه حکـم 
حکومتـی دارد تـا دوبـاره فـرش ایرانی سـهم 
خـود را در بازارهـای جهانـی کسـب کنـد. 
متاسـفانه شـرایط کاری بـرای همـه اقشـار 
در کشـور دشـوار شـده اسـت و همـه در یـک 
دسـت هایی  نـگار  ا و  نشسـته ایم  کشـتی 

نمی خواهـد کـه مشـکلات مـردم اعـم از 
کارمنـد و تاجـر حـل شـود.

نتقـاد از عملکـرد وزارت میـراث  وی بـا ا
فرهنگـی و گردشـگری در شـیوه نمایـش 
دادن فرش هـای دسـتباف، گفـت: در مـوزه 
فرش هـای دسـتباف فرش هـای متعلـق بـه 
4۰۰ سـال پیـش موجـود اسـت کـه می توان 
با نمایـش دادن هر کـدام از آنها کسـب درآمد 
کرد اما این فرش هـا روی هم انبـار و نگهداری 
می شـوند و امیدواریم کـه در شـیوه نگهداری 
آنها رسـیدگی بیشـتری انجام شـود تـا با گذر 
زمـان از بیـن نرونـد؛ بایـد بـه ایـن فرش هـا 
افتخـار کـرد و درخواسـت دارم کـه در حفـظ 

ایـن فرهنـگ بیشـتر تـلاش شـود.
سـپهرزاد خبـر ناپدیـد شـدن فرش هـای 
مـوزه سـعدآباد را تکذیـب کـرد و اضافـه کرد: 
فرش ها از کاخ سـعدآباد بـه موزه فـرش ایران 
در چهـارراه فاطمـی انتقـال داده شـدند؛ و 
اظهارنظـر وزیـر پیشـین دربـاره بـی ارزش 
بـودن ایـن فرش هـا ریشـه در ناکاربلـدی و 

بی سـوادی وی دارد.

درحالـی ایرلاین هـا بایـد از 14 خـرداد بلیـت 
هواپیمـا را چارتری عرضـه نکنند که ایـن رویه، 
همراه بـا بی توجهی بـه نرخ های مصوب توسـط 

برخی ایرلاین هـا ادامـه دارد.
31 اردیبهشـت مـاه امسـال حسـن خوشـخو 
معـاون هوانـوردی و امـور بین الملـل سـازمان 
هواپیمایـی کشـوری طـی نامـه ای بـه مدیران 
عامـل شـرکت های هواپیمایـی، پـرواز چارتری 
از مبـدأ تهـران بـه 6 شـهر را ممنوع اعـلام کرد؛

» پیـرو ابلاغیـه مـورخ 7/4/14۰1 در خصـوص 
ممنوعیـت انجـام پروازهـای چارتـری از مبـدأ 
تهـران بـه شـهرهای مشـهد، شـیراز، اصفهان، 
اهـواز، بندرعبـاس و تبریـز، مجـدداً متذکـر 
می شـود هرگونه فروش بلیط در مسـیرهای یاد 
شـده در قالب پروازهـای چارتری ممنوع اسـت.

لذا به منظـور رعایت حقـوق مسـافرین از تاریخ 
ایـن مکاتبـه )31/2/14۰2( بـه مـدت دو هفته 
فرصـت داده می شـود نسـبت بـه ابطـال تمـام 
قراردادهـای موضـوع یـاد شـده و اطلاع رسـانی 
بـه مسـافران اقـدام شـود. بدیهـی اسـت در 
صورت مشـاهده ارائه هرگونه بلیـط چارتری در 
مسیرهای یاد شـده، مجوز پروازی آن شرکت در 
مسـیر مذکور به حالـت تعلیق در خواهـد آمد.«

بـه گـزارش تسـنیم،  طبـق اولتیماتومـی کـه 
سـازمان هواپیمایی کشـوری به ایرلاین هـا داده 
چهاردهمین روز خرداد نباید بلیت مسیرهای 6 
گانه به صـورت چارتری فروخته شـود. در فاصله 
۵ روز مانـده بـه روز موعود سـری به سـایت های 

عرضه بلیـت پروازهـای داخلـی می زنیم؛
بلیت چارتـری تهران-مشـهد روز 14 خردادماه 
بـا قیمـت یـک میلیـون و ۵۵۰ هـزار تومـان 
)هواپیمایـی تابـان( به فـروش می رسـد. قیمت 
بلیـت چارتری مذکـور بـرای هواپیمایـی آتا نیز 

یـک میلیـون و ۵۵۰ هـزار تومان اسـت.
ایـن در حالـی اسـت کـه قیمـت مصـوب بلیت 
پرواز مسـیر تهران-مشهد با احتسـاب مالیات و 
عوارض متعلقه که سـازمان هواپیمایی کشوری 
آن را منتشـر کـرده یک میلیـون و 314 هـزار و 

8۰۰ تومان اسـت.
در نمونـه ای دیگـر قیمـت مصـوب بلیت پـرواز 
تهران-شـیراز یک میلیـون و 326 هـزار و 1۰۰ 
تومـان اسـت. امـا همیـن بلیت بـا قیمـت یک 
میلیـون و ۵۵۰ هزار تومان به صورت سیسـتمی 

فروختـه می شـود.
بلیـت پـرواز تهران-اصفهـان، تهـران- اهـواز و 
تهران-بندرعبـاس نیـز بـه ترتیـب بـا قیمـت 
973 هـزار و ۵۰۰ تومـان، یـک میلیـون و ۵۵۰ 
هـزار تومـان و 2 میلیـون و 1۰7 هـزار و 8۰۰ 

تومـان اسـت.
قیمـت مصـوب اعـلام شـده از سـوی سـازمان 
هواپیمایـی بـرای ایـن سـه مسـیر پـروازی بـه 
ترتیـب 973 هـزار و 8۰۰ تومـان، یـک میلیون 
و 2۰7 هـزار تومان و یـک میلیـون و 696 هزار و 

7۰۰ تومـان اسـت.

ــز  ــرواز تهران-تبری ــرخ مصــوب پ همچنیــن ن
یــک میلیــون و 139 هــزار و 6۰۰ تومــان 
ــت )قشــم ایر( در  ــن بلی ــت ای ــه قیم اســت ک
ــنبه  ــاه )یکش ــرای روز 14 خردادم ــایت ب س
ــزار و  ــون و 37۰ ه ــک میلی ــده( ی ــه آین هفت

ــت. ــان اس 8۰۰ توم
برخـی شـرکت های هواپیمایـی بـا همراهـی 
سـایت های عرضـه کننـده بلیـت 2 تخلـف 
عمده در بحـث فروش بلیـت پروازهای داخلی 
را با وجـود مکاتبه سـازمان هواپیمایی مرتکب 
شـده اند. اول تـداوم فـروش بلیـت چارتـری و 
دوم فـروش بلیـت بالاتـر از قیمت هـا اعلامـی 
متولـی حمل ونقـل هوایی مسـافری کشـور.

حـال ایـن پرسـش مطـرح می شـود کـه آیـا 
سـازمان هواپیمایـی در جریـان اتفاقـات بازار 
حمل ونقـل هوایـی قـرار دارد یـا خیـر. پاسـخ 
مثبـت یا منفـی به ایـن پرسـش هر دو نشـان 
از بی توجهـی متولـی حمل ونقـل بـه ایـن 
مسـئله دارد. موضوعـی کـه در صـورت تداوم 
آن موجبـات آشـفتگی بـازار حمل ونقـل را در 

آینـده ای نزدیـک فراهـم مـی آورد.

کاهش 80 تا 85 درصدی صادرات فرش دستباف طی یکسال

نپال، هند و پاکستان جای ما را گرفتند
دهن کجی ایرلاین ها به ابلاغیه هواپیمایی کشوری

فروش چارتری و گرانفروشی بلیت ادامه دارد
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نمایندگان مجلس در جریان رسـیدگی به طرح دو فوریتی کنترل و سـاماندهی اجاره مسکن، 
با پرداخـت وام کمـک ودیعـه مسـکن 2۰۰ میلیـون تومانی بـه مسـتاجران موافقـت کردند. 
به گزارش خبرنـگار اقتصـادی خبرگزاری تسـنیم، نماینـدگان در جلسـه علنی روز گذشـته 
مجلـس در جریـان ادامه رسـیدگی به گزارش کمیسـیون عمـران در مـورد طـرح دو فوریتی 
کنتـرل و سـاماندهی اجـاره بهای املاک مسـکونی بـا مـاده 11 این طـرح موافقـت کردند. بر 
اسـاس مـاده 11؛ بانـک مرکـزی موظف اسـت در صـورت تصویـب شـورای عالی مسـکن، از 
طریـق بانک های عامل نسـبت بـه پرداخت تسـهیلات کمـک ودیعه بـه گروه هـای جمعیتی 
آسـیب پذیر در حوزه مسـکن بـر اسـاس اولویت بنـدی که ظـرف مدت یـک ماه به پیشـنهاد 
مشـترک وزارت راه و شهرسـازی و وزارت کار به تصویب شـورای عالی مسـکن می رسد، اقدام 
کند. سـقف فـردی تسـهیلات در سـال اول اجـرای قانون بـرای شـهرهای مختلف بر اسـاس 
مصوبه شـورای پول و اعتبار که در سـال اول برای شـهر تهـران 2 میلیارد ریـال )2۰۰ میلیون 
تومان(، مراکز اسـتان ها 1 میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال )1۵۰ میلیون تومان(، سـایر شـهرها 1 
میلیارد ریـال )1۰۰ میلیون تومان( و بـرای روسـتاها 4۰۰ میلیون ریـال )4۰ میلیون تومان( 

تعیین می شـود. 

بــورس تهــران در جریــان دادوســتد های روز ســه شــنبه، بــه خوبــی بــا قــدرت خریــداران 
کار خــود را آغــاز کــرد. اوضــاع نماد هــای کوچــک و متوســط بــازار کمــی از شاخص ســازها 
بهتــر بــود و توانســتند رشــد بیشــتری را نصیــب ســهامداران خــود کننــد. ارزش معامــلات 
ــا بورســی ها  ــل باعــث شــده ت ــن عام ــرد و ای ــه ســر می ب ــن ب ــام پایی ــان در ارق ــا همچن ام

هنــوز بــه بــازار ســهام اطمینــان کامــل را نداشــته باشــند.
در نهایــت شــاخص کل بــورس اوراق بهــادار تهــران، طــی معامــلات روز گذشــته در ارتفــاع 
دو میلیــون و 288 هــزار واحــدی بــه کار خــود خاتمــه داد. شــاخص هــم وزن نیز بــا تبعیت 
ــده  ــب نماین ــن ترتی ــه ای ــاع داد. ب ــش ارتف ــد کاه ــزار و 884 واح ــاخص کل 1۰ ه از ش
ــزار و  ــراز 773 ه ــه ت ــدی ب ــد 1.43 درص ــا رش ــازار ب ــط ب ــک و متوس ــرکت های کوچ ش

ــید. ــد رس 893 واح
ــازار  ــه آمــار و ارقــام تابلــو بــورس نشــان می دهــد، طــی معامــلات روزگذشــته ب نگاهــی ب
ســهام، 14 میلیــارد و 7۰ میلیــون برگه ســهم دســت به دســت شــد و همیــن رونــد، ارزش 

معاملاتــی معــادل هشــت هــزار و 88۵ میلیــارد تومانــی را رقــم زد.

مدیـر روابط عمومـی شـورای رقابت با اشـاره بـه مصوبه این شـورا در مـورد حذف رهن سـند 
خودرو بـر این نکته تاکید کـرد که طبق قانـون رای های شـورا از زمان ابـلاغ موضوعیت دارند.
سـپهر دادجـوی توکلـی بـا اشـاره بـه مصوبـه ۵71 شـورای رقابت اظهـار کـرد: ایـن مصوبه 
اصلاحیه بنـد 7 مـاده 4 دسـتورالعمل مصوبـه ۵43 مـورخ 11 بهمـن 14۰1 اسـت، بنابراین 

شـامل تمـام طرح هـای فـروش بـر اسـاس ایـن دسـتورالعمل می شـود.
وی ادامـه داد: اینکـه ایـن موضـوع شـامل طرح های گذشـته می شـود یـا خیـر، بایـد مبنا را 
دسـتورالعمل و محتـوای آن قـرار داد امـا بـه طـور کلـی آرای شـورا از زمـان ابلاغ بـرای همه 

لازم اجـرا اسـت.
بر اسـاس این گـزارش، موضـوع مصوبـه ۵71 شـورای رقابـت اصلاح مصوبـه ۵43 این شـورا 

)دسـتورالعمل ۵43 تنظیم بـازار خودروهای سـواری( اسـت.
بر ایـن اسـاس، بنـد 7 مـاده 4 دسـتورالعمل ۵43 شـورای رقابـت )تنظیـم بـازار خودروهای 
سـواری( مورخ 11 بهمن سـال 14۰1، مبنی بر عرضه کننـده خودرو موظف اسـت روش های 
بازدارنـده برای جلوگیـری از انتقـال سـند حداقل به مـدت یکسـال از جمله در رهـن گرفتن 

سـند خـودرو، اتخـاذ و اجرا کنـد، حذف می شـود.

وام 200 میلیون تومانی ودیعه مستاجران 
تصویب شد

روز سبز بازار سهام در سایه افت
ارزش معاملات

رهن گرفتن سند خودرو شامل کدام طرح های 
خودرویی می شود؟

بازار مسکن تراز نیست

جهش های قیمتی که از دل کمبود عرضه بیرون می زند
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خبر

افزایش 35 درصدی 
ضریب ارزش نسبی 

تعرفه خدمات پرستاری
معاون پرستاری وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی از افزایش 3۵ درصدی ضریب 
ارزش نسبی تعرفه خدمات پرستاری خبر داد. 
به گزارش کاغذ وطن به نقل از ایرنا، عباس 
عبادی در »اجلاس مدیران پرستاری و روسای 
دانشکده های پرستاری و مامایی کشور« در 
سالن امام جواد )ع( ستاد وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی، اظهارداشت: امسال 
شاهد افزایش 3۵ درصدی ضریب ارزش نسبی 
از 14 هزار و 9۰۰ تومان به 2۰ هزار و 1۰۰ 
تومان خواهیم بود.  وی با بیان اینکه امسال 
1۰ ردیف به جدول ارزش های نسبی خدمات 
پرستاری و ضریب ارزش نسبی سایر بسته ها 
افزوده شده است، افزود: امسال شاهد اتفاقات 
مثبتی در تعرفه گذاری خدمات پرستاری 
خواهیم بود. سال گذشته عدد ثابتی برای 
تعرفه گذاری، معادل پنج هزار میلیارد تومان 
در نظر گرفته بودند که 2.8 هزار میلیارد آن 
در 7۰۰ بیمارستان زیر نظر وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی توزیع   و 16۰ هزار 
نفر از آن بهره مند شدند.  عبادی ادامه داد: 
بخشی دیگر از این اعتبار در تامین اجتماعی، 
نیروهای مسلح و بخش خصوصی توزیع و در 
مجموع 3.4 هزار میلیارد تومان محقق شد. 
در سال 14۰2 تعرفه خدمات پرستاری وارد 
سرانه سلامت شده است؛ بنابراین سقف و 
کف نخواهد داشت یعنی هرچه تولید خدمت 
را کیفی کنیم، می توانیم از سهم اقتصادی آن 
بهره مند شویم.  معاون پرستاری وزیر بهداشت 
گفت: ضریب کا پرستاری نیز که سال قبل 17 
ردیف داشت، امسال به 27 ردیف افزایش یافته 
که رشد 3۰ درصدی داشته است. در مجموع 
با افزایش 3۵ درصدی ضریب ارزش نسبی، 
امسال 7۰ درصد رشد درآمد خواهیم داشت. 
وی افزود: در بخش بالینی 14۰ هزار نفر از 
تحصیلات کارشناسی تا دکتری پرستاری به 
بیماران خدمات می دهند که 61 درصد جامعه 
پزشکی را شامل می شود همچنین 18 هزار و 
67۵ نیرو معادل هشت درصد پرستاران در 
اتاق های عمل، 1۵ هزار و 7۰7 نفر معادل هفت 
درصد در بخش هوشبری، حدود هفت هزار 
نفر که سه درصد را شامل می شود در بخش 
بهیاری، 24 هزار نیرو در بخش کمک بهیاری 
و کمک پرستاری که نزدیک به 11 درصد 
هستند، همکاران گروه مامایی بالغ بر 2۰ هزار 
نفر 9 درصد و اورژانس بیمارستانی نیز 6۰۰ نفر 

معادل 26 درصد هستند.

کشف یکی از بزرگترین انبار 
داروهای غیرمجاز کشور در تهران

رئیس پلیس پایتخت از شناسـایی و دسـتگیری چهار نفر پشتیبان 
بازارهای سـیاه مجازی داروی غیرمجـاز در تهران بـزرگ خبر داد و 
گفت: مجرمین با سـند سـازی نسـخ الکترونیک و ثبت مشخصات 
افراد سـالم به عنوان بیمـار، داروهای کمیـاب و مورد نیـاز جامعه را 
از چرخه قانونـی عرضه خارج می کردند و در بازارهای سـیاه مجازی 
به فروش می رسـاندند کـه در این پرونـده بیـش از 2۰ میلیون عدد 

انواع داروی کمیاب از انبار مخفی متهمین کشـف شـد.
به گزارش کاغـذ وطن بـه نقل ایلنـا، سـردار عباسـعلی محمدیان، 
فرمانـده انتظامی تهـران بزرگ در تشـریح جزئیات ایـن خبر اظهار 
داشـت: در راسـتای مبارزه با فروشـندگان غیر مجاز دارو در فضای 
مجازی اخیرا همکاران مـن در تیم های رصد پلیـس فتای پایتخت 
از فعالیت گسـترده یک تیم توزیـع دارو در فضای مجـازی که اقدام 
بـه فـروش عمـده دارو می کردنـد بـا خبـر شـدند و رسـیدگی بـه 
موضـوع را در دسـتور کار خود قـرار دادنـد. وی افزود:  کارشناسـان 
پلیس فتـای پایتخت در همیـن راسـتا اقدامات ویـژه خـود را آغاز 
کردنـد و مشـخص شـد ایـن افـراد داروهـای کمیـاب و مـورد نیاز 
جامعه را با سـند سـازی نسـخه های الکترونیک و ثبت نسخه برای 
افراد سـالم به عنـوان بیمـار از چرخـه قانونی خـارج می مردنـد و با 
قیمت هـای گـزاف از طریـق تعـداد زیـادی کانـال و گروه پزشـکی 
و دارویـی در شـبکه های اجتماعـی کـه خریـد و فـروش داروهـای 
کمیاب در بازار سیاه استان.های مختلف کشـور را برعهده داشتند، 

توزیـع می کردنـد.
محمدیـان بـا بیان ایـن کـه مجرمیـن پشـتیبانی توزیـع غیرمجاز 
دارو در فضـای مجـازی را برعهـده داشـتند و از سراسـر کشـور 
سـفارش دارو دریافـت می کردنـد، خاطرنشـان کـرد: بـا اقدامـات 
شـبانه روزی افسـران سـایبری پلیـس فتـای فرماندهـی انتظامی 
تهران بـزرگ، اطلاعات هویتـی متهمین به دسـت آمد و ایـن افراد 
پس از تشـریفات قضایی مجرمین در محل اختفای خـود در تهران 
دسـتگیر شـدند و بیش از بیسـت میلیون عدد انواع داروی کمیاب 

از انبارهـای غیرمجـاز این افراد کشـف شـد.
ایـن مقام انتظامـی با اشـاره به بـرآورد ۵ میلیـارد تومانـی از قیمت 
داروهای کشف شـده بیان داشـت: در بررسـی انبار غیرمجاز متعلق 
به ایـن شـیادان اینترنتـی، داروهـای کمیـاب و نایاب کـه نیازهای 
جامعـه بیمـاران کشـور را برطـرف می کـرد، کشـف و ضبـط شـد 
که عمـده ایـن داروهـا غیرمجـاز بـوده و تعـداد زیـادی از آنهـا نیز 
در شـرایط نامطلوب و غیراسـتاندارد نگهداری می شـدند یـا تاریخ 
مصرف گذشـته بودند کـه در صورت اسـتفاده توسـط شـهروندان 
می توانسـت فرد مصرف کننـده را با مخاطـرات جدی روبـه رو کند.

خبر هر ایرانی چند دندان پوسیده دارد؟

آمار بالای تعطيلی مطب  های دندانپزشکی!
گزارش

همشهری آنلاین
رئیـس هیـات  مدیـره جامعـه دندانپزشـکی ایـران 
می گویـد: تعـداد دندان هـای پوسـیده ایرانی هـا بـه 
نسـبت توقعی که از آن می رود، زیاد اسـت. یک سر این 
موضوع بـه کوتاهـی دولت هـا برمی گردد و یک سـرش 
هم بـه ناآگاهی مـردم دربـاره اهمیـت سـلامت دندان. 
بعضـی از مـردم تا دچـار دنـدان درد شـدید نشـوند، به 

دندانپزشـکی مراجعـه نمی کننـد.
پوسـیدگی دنـدان، یکـی از معضـلات جدی در کشـور 
ما اسـت. چنـدی پیش رئیـس دانشـگاه علوم پزشـکی 
شـهید بهشـتی اعـلام کـرد: هـر ایرانـی حداقـل 6 
دنـدان پوسـیده دارد و افـراد 3۰ تـا 4۰ سـاله کـه در 
اوج سـن فعالیت اجتماعـی هسـتند، 12 تـا 13 دندانِ 
ازدسـت رفته دارنـد. در گـروه سـنی بـالای 6۵ سـال 
نیـز بیـش از ۵۵ درصـد افـراد اصلا دنـدان ندارنـد! این 
در حالـی اسـت که بـه گفتـه پزشـکان، دنـدان اگـر به 
خوبی نگهداری شـود، تـا پایان عمـر فرد ممکن اسـت 

از دسـت نـرود.
پزشـکان حـوزه دهـان و دنـدان می گوینـد غیـر از 
گران قیمـت بـودن خدمـات دندانپزشـکی در کشـور، 
آموزش ندیدگـی و ناآگاهـی مـردم در نحـوه مراقبت از 
دندان هـا نیـز عامـل پوسـیدگی دنـدان و در نهایـت از 
دسـت رفتـن آن می شـود. بـه همیـن دلیـل، آمـوزش 
و پیشـگیری، کلیـد مراقبـت از دندان هـا محسـوب 
می شـود. به گفته متخصصان، 8۰ درصـد بیماری های 
دهـان و دندان بـا آمـوزش قابل پیشـگیری اسـت. این 
در حالی اسـت که بسـیاری از شـهروندان نحوه مراقبت 
از دنـدان را نمی داننـد و خیلـی از آنهـا حتـی تا سـنین 
سـالمندی بلد نیسـتند که چگونـه باید مسـواک بزنند 
یا اسـتفاده از نـخ دنـدان را یک امـر لاکچـری و اضافی 

می داننـد.

شاخص پوسيدگی دندان ایرانی ها چند است؟
دکتـر علـی تاجرنیـا، رئیـس هیـات مدیـره جامعـه 
دندانپزشـکی ایـران بـه همشـهری آنلاین می گویـد: 
آمـار دقیقـی از میـزان دندان های پوسـیده هـر ایرانی 
وجـود ندارد امـا باید گفـت تعـداد دندان های پوسـیده 
ایرانی ها به نسـبت توقعی کـه از آن می رود، زیاد اسـت 
و نیاز اسـت که هم در مقوله پیشـگیری و هـم در بخش 

درمـان طرحـی نو داشـته باشـیم.
دکتـر تاجرنیـا می گویـد: بـا توجـه بـه ایـن کـه طـی 
چند سـال گذشـته، پژوهش جدیـدی در حـوزه میزان 
پوسـیدگی دندان هـای ایرانی هـا صـورت نگرفتـه، 
جدیدتریـن آمار رسـمی موجود مربوط به سـال 139۵ 
اسـت و شـاخص پوسـیدگی دندان ایرانی ها کـه به آن 
DMF گفتـه می شـود و شـامل میـزان دندان هـای 

پوسـیده، ترمیم شـده و ازدسـت رفته اسـت، عدد 1.84 
اسـت کـه ایـن عـدد در متوسـط جهانـی اسـت و ایـن 
یعنی ایـران در شـرایط حد وسـط قـرار دارد. درواقع در 

حـوزه دندانپزشـکی اوضـاع بـد و خرابـی نداریم.

دندانپزشکانی که مطب خود را تعطيل کردند
رئیـس هیـات مدیـره جامعـه دندانپزشـکی ایـران در 
پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه آیـا گـران بـودن خدمـات 
دندانپزشـکی، خـود دندانپزشـکان را دچـار مشـکل 
نمی کنـد، توضیـح می دهـد: خیلـی از کلینیک هـای 
دندانپزشـکی عمـلا هیـچ سـودآوری ندارنـد. میـزان 
درخواسـت ها از دانشـگاه های علـوم پزشـکی بـرای 
راه انـدازی کلینیک های مختلـف از جمله کلینیک های 
دندانپزشـکی بـه شـدت کاهـش پیـدا کـرده اسـت. 
دندانپزشـکانی هـم کـه فعالنـد، سـعی می کننـد بـا 

راهکارهـای مختلـف خـود را سـرپا نگـه دارنـد.
بـه گفته این اسـتاد دانشـگاه، خیلـی از دندانپزشـکان، 
مطب های خـود را تعطیل کـرده و به سـراغ کلینیک ها 
رفته انـد. چـون مراجعیـن بـه کلینیک هـا از یـک 
حداقل هـای پوشـش بیمـه ای برخوردارنـد. بـه همین 
جهت اسـت که خیلـی از مردم یـا نمی تواننـد خدمات 
دندانپزشـکی را دریافـت کننـد و دچـار بی دندانـی 
می شـوند، یا تعـداد کمـی بـرای دنـدان خـود مراجعه 
می کنند. فقـط بنا بر ضروریـات. مثلا طرف درد شـدید 
دنـدان دارد و مجبور اسـت که به دندانپزشـکی مراجعه 
کنـد. دکتـر تاجرنیـا می گویـد: اینها مشـکلاتی اسـت 
کـه در کشـور وجـود دارد امـا چـون نگـرش بـه مقوله 
سـلامت دهان و دنـدان در ایـران مثل سـایر بیماری ها 
نیسـت - نه از طرف مـردم و نـه از طرف دولـت -، عملا 
شـرایط دارد بـه گونـه ای پیـش مـی رود کـه بـا این که 
تعـداد دندانپزشـکان و مراکـز دندانپزشـکی در کشـور 
زیاد اسـت و با این کـه فرهنگ مـردم هم در ایـن حوزه 
بالاتـر رفته، میـزان دندان های پوسـیده و کشیده شـده 
و ازدسـت رفته در کشـور تغییـری نکـرده و کاهـش 

نیافته اسـت.

پوسيدگی دندان چه تاثيری بر سلامت دیگر 
اعضای بدن دارد؟

رئیـس هیـات مدیـره جامعـه دندانپزشـکی ایـران 
در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه پوسـیدگی دنـدان چـه 
تاثیری بر سـلامت دیگـر اعضـای بـدن دارد، می گوید: 
پوسـیدگی دنـدان، بزرگ تریـن و وسـیع ترین بیماریِ 
غیرواگیر بیـن بیماری ها در کل دنیا اسـت. عفونت های 
دندانی و لثـه می تواند یک سـری عوارض سیسـتمیک 
داشته باشـد. چراکه پوسـیدگی دندان فقط یک عارضه 
یا درد نیسـت. بلکـه راهی بـرای بـروز انـواع بیماری ها 
اسـت. دکتر تاجرنیا می گویـد: از دسـت دادن دندان ها 

بـا توجه بـه ایـن کـه مشـکلاتی در جویـدن و بلـع غذا 
ایجاد می کند، می تواند یک سـری مشـکلات گوارشـی 
به وجود بیاورد. از سـوی دیگـر، زیبایی دنـدان موضوع  
بسـیار مهمی اسـت و اگر کسـی دنـدان یـا دندان هایی 
را از دسـت داده باشـد، قطعـا در تکلم و زیبایـی دهان و 

دنـدان دچـار مشـکلات خاصی می شـود.

از عفونت لثه تا بروز بيماری های قلبی و تنفسی 
و آسيب دیدن کبد و کليه ها!

در ایـن رابطـه دکتر جمشـید افتخـاری، دندانپزشـک 
نیـز بـه همشـهری آنلاین می گویـد: پوسـیدگی دندان 
از نظـر خیلـی از مـردم، یـک مشـکل سـاده اسـت امـا 
باید دانسـت کـه این موضـوعِ به ظاهـر ناچیـز می تواند 
تأثیـرات منفی بـر سـلامت دیگر اعضـای بدن داشـته 
باشـد. پوسـیدگی دندان ممکن اسـت به عفونت دندان 
منجر شـود. عفونـت در دنـدان می تواند باعث تشـکیل 
ترشـحات عفونی و التهـاب در محل پوسـیدگی شـود. 
این عفونت می تواند از ریشـه دنـدان به سـایر بافت ها و 
عمقاً به فک و سـایر سـاختارهای صورت گسترش یابد.
دکتـر افتخـاری ادامـه می دهـد: همچنین پوسـیدگی 
التهـاب لثـه منجـر شـود.  دنـدان می توانـد بـه 
باکتری هـای موجـود در دندان های پوسـیده می توانند 
در اطـراف لثه هـا التهـاب ایجـاد کننـد. ایـن التهـاب 
باعـث خونریزی لثه، تـورم، قرمـزی و درنهایت آسـیب 
دیدن بافت هـای حاکم بر اسـتحکام و نگهـداری دندان 

می شـود.
به گفتـه ایـن دندانپزشـک، عفونت سیسـتمیک، یکی 
دیگر از عوارض پوسـیدگی دندان اسـت. عفونت دندان 
و لثـه می توانـد باعـث ورود باکتری هـا به جریـان خون 
شـود و عفونـت سیسـتمیک را ایجـاد کند. این مسـاله 
باعـث افزایـش خطـر ابتـلا بـه بیماری هایـی ماننـد 

عفونت هـای قلبـی و عفونت هـای مفصلـی می شـود 
و احتمـال آسـیب دیـدن اعضـای داخلـی بـدن مانند 

کلیه هـا و کبـد را هـم افزایـش می دهـد.
دکتـر افتخـاری ادامـه می دهـد: عفونـت دنـدان و لثه 
همچنین می توانـد تأثیر مسـتقیم بر سیسـتم گوارش 
داشـته باشـد. باکتری ها و التهاب موجود در دندان های 
پوسـیده می توانند از طریق بلعیدن و جذب به سیسـتم 
گوارشـی وارد شـوند. ایـن می توانـد منجـر بـه علائمی 
مانند تهـوع، اسـتفراغ، درد معده و اختـلال در عملکرد 
روده ها شود. همچنین تحقیقات نشـان داده که عفونت 
دنـدان و لثـه می توانـد خطـر ابتـلا بـه بیماری هـای 
قلبـی را افزایـش دهـد. باکتری هـای موجـود در دهان 
می تواننـد به خـون وارد شـوند و التهابـات درون رگ ها 
)آرتریـت( را ایجـاد کنند کـه به مـرور می توانـد منجر 

به تشـکیل لخته هـای خونـی و انسـداد رگ ها شـود.
این دندانپزشـک با اشـاره به ایـن که پوسـیدگی دندان 
می توانـد مشـکلات تنفسـی نیـز در فـرد ایجـاد کنـد، 
می گویـد: در برخـی مـوارد، عفونـت دنـدان می توانـد 
مشـکلات تنفسـی را تحـت تأثیـر قـرار دهـد. ایـن امر 
ممکن اسـت بـه دلیل گسـترش عفونـت بـه بافت های 
نـرم در نزدیکـی راه هوایی، ایجـاد ترشـحات عفونی در 
مجرای تنفسـی یـا تحریک ترشـحات راه هوایـی باعث 
شـود. دکتـر افتخـاری توصیـه می کنـد که با مسـواک 
زدن دو بار در روز، اسـتفاده از نخ دنـدان، مراجعه منظم 
بـه دندانپزشـک بـرای بررسـی و اطمینـان از سـلامت 
دندان ها، رعایـت یک رژیم غذایی سـالم بـا محدودیت 
مصـرف قنـد و آب شـیرین، مصرف مـواد غذایی سـالم 
و افزایـش مصـرف آب، مراقـب دندان هـا باشـیم تـا از 
پوسـیدگی آنها جلوگیری شـود. ما باید یـاد بگیریم که 
پیشـگیری از پوسـیدگی دندان، آسـان تر و کم هزینه تر 

از درمان اسـت.
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اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان  
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر رای شـماره 14۰16۰319۰۰8۰۰3769 هیات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه 
ثبت ملـک زرند تصرفـات مالکانـه بلامعارض متقاضـی آقای جـواد یزدانـی احمدآبادی 
فرزند غلامرضا به شـماره شناسـنامه ۵631 صـادره از زرند در یک باب خانه به مسـاحت 
1۵7 متـر مربع مفـروز و مجزی شـده از پـلاک 292 فرعـی مکـرر از 2368 اصلـی واقع 
در زرنـد خیابـان مطهـری کوچـه ۵ خریـداری از مالـک رسـمی آقـای محمـد یزدانـی 
احمدآبـادی محـرز گردیـده اسـت لـذا بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت به 
فاصلـه 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی بـه مدت دو 
مـاه اعتراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظـرف مدت یک مـاه از 
تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خود را به مراجـع قضایی تقدیم نمایند بدیهی اسـت 
در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتـراض طبق مقـررات سـند مالکیت 

صـادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/27

تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/1۰ 
حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند 
شناسه آگهی: 1496196

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر رای شـماره 14۰16۰319۰۰8۰۰3769 هیات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه 
ثبت ملـک زرند تصرفـات مالکانـه بلامعارض متقاضـی آقای جـواد یزدانـی احمدآبادی 
فرزند غلامرضا به شـماره شناسـنامه ۵631 صـادره از زرند در یک باب خانه به مسـاحت 
1۵7 متر مربع مفروز و مجزی شـده از پـلاک 292 فرعی مکـرر از 2368 اصلـی واقع در 
زرند خیابان مطهری کوچه ۵ خریداری از مالک رسـمی آقای محمد یزدانی احمدآبادی 
محـرز گردیده اسـت لذا بـه منظور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت بـه فاصلـه 1۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشـخاص نسبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشـته باشـند می توانند از تاریـخ انتشـار اولین آگهی بـه مدت دو مـاه اعتـراض خود را 
به ایـن اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خود را بـه مراجـع قضایی تقدیـم نماینـد بدیهی اسـت در صـورت انقضای 

مدت مذکـور و عدم وصـول اعتـراض طبق مقررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/1۰

حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند 
شناسه آگهی: 1496196

 اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر رای شـماره 14۰16۰319۰۰8۰۰3744 هیات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سند رسمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک زرند تصرفـات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محسـن کردی کریـم آبادی فرزند 
جمال به شـماره شناسـنامه 2 صادره از زرند در یک باب خانه به مسـاحت 2۰۰ مترمربع 
از پلاک 7۵61 اصلی واقـع در زرند خیابان امیرکبیر کوچه شـماره 1۵ خریداری از مالک 
رسـمی آقای غلامعباس نظریان محرز گردیده اسـت لذا بـه منظور اطلاع عمـوم مراتب 
در دو نوبـت به فاصلـه 1۵ روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور 
سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهی 

به مدت دو مـاه اعتـراض خود را بـه ایـن اداره تسـلیم و  پس از اخذ رسـید، ظـرف مدت 
یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند 
بدیهی اسـت در صورت انقضای مـدت مذکور و عـدم وصول اعتراض طبق مقررات سـند 

مالکیت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/1۰

حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند 
شناسه آگهی: 14963۵6

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر رای شـماره 14۰16۰319۰۰8۰۰3742 هیـات اول موضـوع قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه 
ثبت ملـک زرند تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی آقـای مهدی منصوری زاده عیسـی 
آبادی فرزند عبداله به شـماره شناسـنامه 14 صـادره از زرنـد در یک باب خانه به مسـاحت 
237.۰۵ مترمربـع مفـروز و مجزی شـده از پـلاک ۵۵ فرعـی از 2368 اصلی واقـع در زرند 
خیابان شـهدای محمد آباد کوچه شـماره 2 خریداری از مالک رسـمی آقـای محمد ذکائی 
محرز گردیده اسـت لذا به منظـور اطلاع عمـوم مراتب در دو نوبـت به فاصلـه 1۵ روز آگهی 
می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتراض خـود را به ایـن اداره 
تسلیم و  پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی اسـت در صـورت انقضای مدت مذکـور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/1۰

حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند 
شناسه آگهی: 14963۵9

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر آرا صـادره هیـات حـل اختلاف موضـوع قانـون تعییـن تکلیف 
وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در 
واحد ثبتی شهرسـتان زرنـد تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضیان 

محـرز گردیده اسـت لـذا مشـخصات متقاضیـان و امـلاک مـورد تقاضـا بشـرح ذیل به 
منظور اطلاع عموم مراتـب در دو نوبت بـه فاصلـه 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که 
اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند 
از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی بـه مـدت دو ماه اعتـراض دادخواسـت خـود را بـه مراجع 

قضائـی تقدیـم نمایند.
املاک واقع در بخش 13 کرمان شهرستان زرند

آقای محمد جواد محمدی فرزند حمید به شـماره شناسـنامه 3۰8۰۰637۵9 صادره از 
زرند در یک بـاب خانه به مسـاحت 789.۵۰ مترمربع مفـروز و مجزی شـده از پلاک 89 
فرعـی از 2389 اصلی واقـع در زرند-خیابان ابوذر-کوچه شـماره 18 خریـداری از مالک 

رسـمی آقای محمود ذکائی
آقای اکبـر شـعبانی ده یعقوبـی فرزند علـی بـه شـماره شناسـنامه 1 صـادره از زرند در 
یک باب خانه به مسـاحت 22۰ متـر مربع از پـلاک 7631 اصلـی واقـع در زرند-خیابان 

پرسـتار-کوچه 6 خریـداری از مالک رسـمی آقای اکبـر شـعبانی ده یعقوبی
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/1۰

حسین توحیدی نیا - رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند 
شناسه آگهی: 1497۵61

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابـر آرا صـادره هیـات حـل اختـلاف موضـوع قانـون تعییـن تکلیف 
وضعیت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در 
واحد ثبتـی شهرسـتان زرند تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضیان 

محرز گردیده اسـت لذا مشـخصات متقاضیـان و املاک مورد تقاضا بشـرح ذیـل به منظور 

اطلاع عموم مراتـب در دو نوبـت به فاصلـه 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص 
نسبت به صدور سـند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مـدت دو مـاه اعتراض دادخواسـت خود را بـه مراجع قضائـی تقدیم نمایند.

املاک واقع در بخش 13 کرمان شهرستان زرند
خانم زهـرا متصـدی زاده زرنـدی فرزند اکبر به شـماره شناسـنامه 274 و آقای مسـعود 
امیـری خانمکانـی فرزند عیسـی بـه شـماره شناسـنامه 13 صـادره از زرنـد بالمناصفه 
ششـدانگ یک باب خانه بـه مسـاحت 33۰.3۵ مترمربع مفـروز و مجزی شـده از پلاک 
1 فرعی از 2378 اصلی واقـع در زرند-خیابان تختی-کوچه 6 خریداری از مالک رسـمی 

خانـم ربابـه صالحی
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰2/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/1۰

حسین توحیدی نیا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
شناسه آگهی: 1496333

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

برابـر راي شـماره 14۰26۰319۰۰8۰۰۰374 هیات اول موضوع قانـون تعیین تکلیف 
وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهاي فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه 
ثبت ملک زرند تصرفـات مالکانه بلامعارض متقاضـی آقای رضا سـلطانی بناوندی فرزند 
اکبر به شـماره شناسـنامه 1۵۵7 صـادره از زرند در یک بـاب خانه به مسـاحت 246.8۵ 
مترمربـع از پـلاک 2382 اصلی واقع در زرنـد خیابان پوریـای ولی کوچـه 7 خریداري از 
مالکین رسـمی مهناز و اشـرف موسـوی محرز گردیده اسـت لذا به منظور اطـلاع عموم 
مراتب در دو نوبـت به فاصلـه 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به 
صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریخ انتشـار اولین 
آگهی بـه مدت دو مـاه اعتراض خـود را بـه این اداره تسـلیم و  پـس از اخذ رسـید، ظرف 
مدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایـی تقدیم 
نماینـد بدیهـی اسـت در صـورت انقضاي مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبق 

مقررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 14۰2/۰3/1۰

تاریخ انتشار نوبت دوم: 14۰2/۰3/24 
حسین توحیدی نیا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
شناسه آگهی: 1۵۰۵9۵4

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهرعنبرآباد

هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون 
و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی برابـر رای شـماره 

14۰16۰319۰91۰۰3412 مـورخ 14۰1/12/23 هیـات اول  موضـوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک شـهرعنبرآباد تصرفات مالکانـه بلامعارض متقاضی آقای عیسـی علی 
توکلی فرزند حسـین بشماره شناسـنامه 344 صادره از در ششـدانگ  یک قطعه زمین 
مشـتمل بر کارواش  و انبـاری  به مسـاحت 433 مترمربـع پلاک-فرعـی از 47-اصلی 
مفروز و مجزی شـده از پلاک - فرعـی از 47-اصلی بخـش 4۵ کرمان  قطعـه یک واقع 
در اراضـی احمدآبـاد شـهرعنبرآباد خریـداری از مالک رسـمی آقای غلامحسـین پور 
حـق وردی محـرز گردیـده اسـت.لذا بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبت به 
فاصلـه 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند از تاریـخ انتشـار اولین آگهی بـه مدت دو 
ماه اعتـراض خود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظـرف مدت یـک ماه از 
تاریخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند.بدیهی 
اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتـراض طبـق مقررات سـند 

مالکیـت صـادر خواهد شـد..
تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰
تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24

مصیب حیدریان .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک عنبرآباد 
شناسه آگهی:1۵۰4۵86

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهرعنبرآباد

هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای 

فاقد سـند رسـمی برابر رای شـماره 14۰16۰319۰91۰۰3۰۰4-14۰1/11/۵ هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حـوزه ثبت ملک شـهرعنبرآباد تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی خانم 
اختر احمـدی نیا فرزند مـراد بشـماره شناسـنامه 4۰8 صـادره از ریگان در ششـدانگ یک 
باب خانه بـه مسـاحت 199 مترمربع پـلاک - فرعـی از46- اصلی مفـروز و مجزی شـده از 
پلاک 46 اصلی قطعه یک واقع در عنبرآباد شـهرک نارنج خریداری از مالک رسـمی کشت 
و صنعت محرز گردیده اسـت.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت بـه فاصله 1۵ روز 
آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خـود را به این 
اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت 
خود را بـه مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی اسـت در صورت انقضای مـدت مذکور و عدم 

وصول اعتـراض طبق مقررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰
تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24

مصیب حیدریان .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک عنبرآباد .شناسه آگهی:1۵۰4۵84

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهر جیرفت

هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای 

فاقد سند رسمی برابر رای شـماره 14۰16۰319۰14۰۰673۰-14۰1/11/1۰ هیات دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحـد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهر جیرفـت تصرفات مالکانـه بلامعـارض متقاضی آقای 
علی دلفاردی  فرزند شمسـعلی بشـماره شناسـنامه 84 صادره از جیرفت در ششدانگ یک 
باب خانه مشـتمل بر باغچه به مسـاحت 1469.2 مترمربع پلاک - فرعـی از1227- اصلی 
مفروز و مجزی شـده از پـلاک فرعـی از 1227- اصلی قطعـه 6 واقع در اراضی خرمشـاهی 
دلفارد جیرفـت بخـش 34 کرمان خریـداری از مالک رسـمی شمسـعلی دلفـاردی محرز 
گردیده اسـت.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شـود 
در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتـراض خود را به این اداره تسـلیم و پس 
از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجع 
قضایی تقدیـم نمایند.بدیهی اسـت در صورت انقضای مـدت مذکور و عدم وصـول اعتراض 

طبق مقررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰                   تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24

جواد فاریابی .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک جیرفت

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتـی  وضعیـت  تکلیـف  تعییـن  قانـون  موضـوع  هیـات 
اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمیبرابر رای شـماره 
14۰16۰319۰۰2۰۰438۰ هیـات اول موضـوع قانون تعیین تکلیف 

وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه 
ثبت ملـک کهنوج تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی دولت جمهـوری اسـلامی ایران 
بنمایندگی دانشـگاه علوم پزشـکی وخدمات بهداشـتی درمانی جیرفت بشـماره شناسـه 
14۰۰۰23۵86۰  در ششدانگ ساختمان بهداشت به مسـاحت 166 مترمربع پلاک ۵1۰ 
فرعی از 21- اصلی مفروز و مجزی شـده از پلاک 3 فرعـی از 21- اصلی قطعه یـک  واقع در 
ناصرآبـاد )علی آباد( شـهر کهنـوج   محرز گردیده اسـت.لذا بـه منظور اطلاع عمـوم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهـی به مدت 
دو ماه اعتـراض خود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عـدم وصول اعتراض طبق مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد.

  تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰                    تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24
   علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰۵922

کاغذ جامعه
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خبر

سینماگرانی که با نظر 
رهبر انقلاب عفو شدند

رئیس سازمان سـینمایی در سخنانی صریح 
با اشـاره عفـو برخـی سـینماگران فعـال در 
ناآرامی هـای سـال گذشـته از سـوی رهبـر 
انقـلاب، از ادامـه فعالیت های برخـی از آن ها 

در قالـب اپوزیسـیون به شـدت انتقـاد کرد.
بـه گـزارش خبرنـگار مهـر، محمـد خزاعی 
رئیس سـازمان سینمایی دوشـنبه 8 خرداد 
مـاه بـا حضـور در نخسـتین گردهمایـی 
سـینماگران انقـلاب و دفـاع مقـدس کـه 
در بنیـاد سـینمایی فارابـی برگـزار شـد، در 
سـخنانی گفت: خـدا را شـاکرم کـه فرصتی 
فراهم کرد امروز در جمع دوسـتان، همکاران 
و راویـان تصویـری انقـلاب و دفـاع مقـدس 
باشیم جمعی که سـالیان سـال ارزشمندانه 
راوی جنـگ بودند و اگر شـما نبودید شـاید 
ایـن ایثارگری هـا ثبـت و ضبـط نمی شـد. 
بچه هـای سـینما در ایـن زمینـه کار مهمی 
انجام دادنـد که گاهی در میـان ناملایمات ها 
گـم می شـود. وی ادامـه داد: از شـما ممنونم 
کـه مردانـه ایسـتادید، زخـم خوردیـد امـا 
ماندیـد، مجاهـدت کردیـد و جنـگ کردید 
تـا بـا صداقـت داسـتان های واقعـی روایـت 
شـوند. امشـب شـب پرافتخـاری بـرای من 
بود. خوشـحالم کـه در یـک همدلی فـارغ از 
مسـائل سـال گذشـته دور هم جمع شـدیم 
و با هـم صحبت می کنیـم از همه دوسـتانی 
که سـال گذشـته کمک کردند تا مشـکلات 
حـل شـود، هم چنیـن از برخـی دوسـتان 
خانه سـینما که کمـک کردند تا مشـکلات 
دوسـتانی کـه ناآگاهانـه کاری کـرده بودند، 
حل شـود، تشـکر می کنـم. رئیس سـازمان 
سـینمایی افـزود: چنـد صباحـی اسـت که 
برخـی در مجامـع بین المللـی می گویند که 
سـینمای ایران تحریـم می شـود، تحریم اما 
ادبیـات انسـان های ضعیـف اسـت، مبنـای 
ادبیات قـوی بر عقلانیـت و ارتباطات اسـت. 
تحریـم سیاسـی، اجتماعـی، فرهنگی همه 
و همـه از روی ضعـف اسـت. سـینمای ایران 
هیچگاه تحریم نمی شـود. جهان تک قطبی 
در سینما تمام شده است. شـاید گروه اندکی 
تلاش کنند سـینمای ایران به حاشـیه برود، 
همان ها هسـتند کـه بیانیه صـادر می کنند 
برای حضور آثار ایرانی در جشـنواره ها شرط 
می گذارنـد و.... امـا این چنین نمی شـود. این 
یک ابطـال بـزرگ اسـت؛ اینکـه دو سـه نفر 
قبلًا در سـینما فعالیت می کردنـد و حالا آن 
ور دفتر و دسـتکی راه انداخته انـد و علیه مام 
وطن و سـینمای ایـران فعالیـت می کنند به 

جایـی نمی رسـند.

بیش از 70 کتاب تاجیکستان 
در ایران ترجمه و منتشر شد

کارشناس میز تاجیکسـتان در موسسـه فرهنگی اکو با اعلام اینکه 
در چهار سـال اخیر بیش از 7۰ اثر از تاجیکسـتان در ایـران ترجمه 
و منتشر شـده اسـت، ادامه داد: در تاجیکسـتان قانون کپی رایت به 
شـدت رعایت می شـود تا اثر دزدی انجـام نشـود و وزارت فرهنگ و 
ارشـاد اسـلامی در این زمینه ظرافـت را بـه کار می گیرد تـا حقوق 

مولف رعایت شـود.
شاه منصور شـاه میرزا با اشـاره به اینکه امسال تاجیکسـتان مهمان 
ویـژه سـی وچهارمین نمایشـگاه بین المللـی کتـاب تهـران بـود، 
به خبرنـگار کتـاب ایرنـا گفت: ایـن رویـداد فرهنگـی با اسـتقبال 
صمیمـی مواجـه شـد و مسـئولان غرفـه تاجیکسـتان در روزهای 
برگزاری نمایشـگاه کتـاب توانسـتند دسـتاوردهای فرهنگی خود 
را به طـور بایسـته و شایسـته ارائـه بدهـد. همچنیـن در کنـار آثار 
مکتوب تاجیکسـتان، صنایع دسـتی و مکان های دیدنی خـود را به 

مخاطبـان معرفـی کرد.
کارشـناس میـز تاجیکسـتان در موسسـه فرهنگـی اکـو بـا تاکید 
بـر اهمیـت حضـور وزیـر فرهنـگ دو کشـور در آییـن افتتاحیـه 
نمایشـگاه کتـاب، ادامه داد: ایـن دوره از نمایشـگاه کتـاب با حضور 
محمد مهـدی اسـماعیلی وزیـر فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی و زلفیه 
دولت زاده وزیر فرهنگ تاجیکسـتان افتتاح شـد، ایـن اتفاق مهمی 
اسـت کـه دو وزیـر فرهنـگ در افتتاحیـه یـک نمایشـگاه حضـور 
داشـتند. همچنین نظام الدین زاهدی سـفیر تاجیکسـتان در ایران 
در برخـی از رویدادهـای این نمایشـگاه حضور داشـت. حـدود ۵۰ 
نفر از ناشـران، ادیبان و نویسـندگان تاجیکسـتان در این نمایشگاه 
همچنیـن در نشسـت هایی کـه در حاشـیه نمایشـگاه برگزار شـد، 

شـرکت کردند.
نویسنده کتاب باغ شـفتالو درباره اقدامات فرهنگی تاجیکستان در 
نمایشـگاه کتاب توضیـح داد: برنامه هایـی با موضوع دسـتاوردهای 
فرهنگـی تاجیکسـتان بعـد از اسـتقلال تاجیکسـتان برگزار شـد. 
همچنیـن از کتـاب دانشـنامه زبـان تاجیکـی رونمایـی و برنامـه 
شـب شـعر تاجیکسـتان و ایران با شـرکت شـاعران مطرح ایـران و 
تاجیکسـتان برگزار شـد. نویسـنده کتاب می خواسـتم پرنده شوم 
ادامـه داد: همچنین نشسـت هایی در زمینـه چاپ و نشـر و صنعت 
چـاپ تاجیکسـتان بـا حضـور رحمان علـی مهرعلیـزاده مدیـر کل 
ناشـران فرهنگـی تاجیکسـتان برگـزار شـد. شـاهد بـودم کـه این 
نشست ها برای شـاعران و نویسـندگان ایرانی جذاب بود. همچنین 
چندین ناشـر ایرانـی بـا ناشـران تاجیکسـتان توافق های شـفاهی 
کردنـد تـا در چـاپ کتاب هـای فارسـی از سـیریلیک و برگـردان 
کتاب هـای نویسـندگان ایرانی بـه خط سـیریلیک تاجیکسـتان و 
عرضـه آنهـا در نمایشـگاه بین المللـی کتاب دوشـنبه کـه در پاییز 
برگـزار می شـود، فعالیـت کننـد. شـاه میرزا بـا تاکیـد بـر اینکـه 
اقدامات فرهنگی میان تاجیکسـتان و ایران سـال ها انجام می شـد، 
ادامـه داد: فعالیت هـای فرهنگـی میان دو کشـور با شـروع بیماری 
کرونا متوقف شـده بـود، با این وجـود در چهار سـال اخیـر در ایران 
بیـش از 7۰ کتاب شـاعران و نویسـندگان تاجیکسـتان به فارسـی 
منتشـر شـده انـد. در بیشـتر ایـن فعالیت هـا نظام الدیـن زاهـدی 
سـفیر تاجیکسـتان در ایران و سـرور بختی رئیس سـابق موسسـه 
فرهنگی اکـو همکاری داشـت و نزدیـک 1۵ کتاب در موسسـه اکو 

از سـیریلیک بـه فارسـی برگردانده شـد.

کسی برای »گیلدخت« کم نگذاشتخبر

بهترین سریال خانگی ۵ميليون مخاطب دارد
گزارش

مهر

عوامـل سـریال »گیلدخت« پـس از چند مـاه که از 
پخش ایـن سـریال می گذرد بـه توضیحاتـی درباره 

آن پرداختند.
به گـزارش خبرنـگار مهـر، نشسـت خبری سـریال 
»گیلدخـت« بـه کارگردانـی مجیـد اسـماعیلی 
امـروز  کنندگـی محمدرضـا شـفیعی  تهیـه  و 
دوشـنبه هشـتم خرداد در اداره کل روابـط عمومی 

صداوسـیما برگـزار شـد.
مجیـد آسـودگان نویسـنده سـریال در سـخنانی 
عنـوان کـرد: ایـن را مـن می شـنیدم کـه مـردم 
می گفتنـد مـا مدت هـا بـود تلویزیـون نمی دیـدم و 
این کار را دیدند. قسـمت اولش البته ضعف اسـت و 
امیـدوارم سـریال های فاخر و جذابی سـاخته شـود 

کـه مـردم آنهـا را ببینند.

در آن دوران زنان پيش روی داشتيم
وی دربـاره قصـه نیـز گفـت: مهـر 92 طـرح 
داسـتانی اش نوشـته شـد. هدف ما هم قصـه گویی 
بود. تیم پژوهش قدری داشـتیم. از نـکات دیگر این 
بود که خواسـتیم درام الیزابتی داشـته باشیم و فکر 
کنم این بخـش یعنی رنـگ و لعاب هم مـورد توجه 
مخاطب قرار گرفته اسـت. وقتـی آن مقطع زمانی را 
می خوانیـم زنـان پیش روی زیـادی داشـته ایم. من 
هـم اینجـا انتخـاب دیگـری نداشـتم و باید سـمت 

چنیـن زن پیشـرویی می رفتـم.
رضـا اکبرپـور بازیگـر سـریال در سـخن کوتاهـی 
گفت: حضـور در این سـریال برای من یک دانشـگاه 

بازیگـری بود.
میترا رفیـع بازیگر نقـش اصلی سـریال دربـاره این 
مجموعه بیـان کرد: مولفـان و سـازندگان گیلدخت 
بـه بازیگـران جـوان و ناشـناخته اعتمـاد کردنـد. 
مـا بررسـی شـدیم و از طـرف ایـن عزیـزان انـکار 
نشـدیم. خوب اسـت که جوانان را انـکار نکنیم. این 
شـجاعت اسـت کـه ریسـک کنیـد و اعتمـاد کنید.

پربيننده ترین سریال های نمایش خانگی 
می تواند چهار یا پنج ميليون مخاطب داشته 

باشد
محمدرضـا شـفیعی در پاسـخ بـه سـوال خبرنـگار 
مهـر دربـاره اینکـه چـرا کمتـر دربـاره سـریالی که 
چند سـال برای آن زحمت کشـیده شـده اسـت در 
فضـای رسـانه ای و مجـازی سـخن گفته می شـود، 

بیان کرد: یک پـز رسـانه ای وجـود دارد وقتی اثری 
در تلویزیـون پخـش می شـود نوعی گارد نسـبت به 

آن شـکل می گیـرد. 
وی ادامـه داد: جریـان رسـانه ای کشـور برخـی 
نگاهشـان بـه کار هنـری نیسـت. پربیننده تریـن 
سـریال های نمایـش خانگـی می توانـد چهـار یـا 
پنـج میلیـون مخاطـب داشـته باشـد امـا آمـاری 
که سـازمان بـه مـا می دهـد بـه ایـن معناسـت که 
همیـن سـریال حـدود 3۵ تـا 4۰ میلیـون بیننـده 

داشـته اسـت.
شـفیعی تصریـح کـرد: مـا سـریال از جنسـی کـه 
می سـازیم مخاطـب عمـوم برایمـان مهـم اسـت 
گاهـی از خواسـته هنـری خود بـه نفع مـردم کوتاه 
می آییـم. مـن سـال ها پیـش سـریالی فاصله هـا 
را داشـتم و شـاید برخـی شـخصیت های اصلـی را 
دوسـت نداشـتم اما دیدم مردم همان شـخصیت ها 

را دوسـت دارنـد.
این تهیـه کننـده یـادآور شـد: مـا الان در جنگ به 
تمـام معنـای رسـانه ای هسـتیم. جنـگ رسـانه ای 
بخـش زیـادی مربـوط بـه کانـون خانـواده اسـت. 
تعارف نداریم سـریال هایی کـه بخشـی را در داخل 
و بخشـی در خـارج می سـازند و برخـی از اصـول 
انسـانی و ایرانی ما را زیر سـوال می برد. مـا موظفیم 
سـریالی بسـازیم که هم جذاب باشـد و هم براساس 

خاسـتگاه اعتقـادی و دینـی ما باشـد.

در چارچوب کار کردن سخت است
وی اضافـه کـرد: برخـی از دوسـتان از هـر کاری 
دیـده  ولـی  می کننـد  اسـتفاده  می خواهنـد 
نمی شـوند. امـا در »چارچـوب« کار کـردن و فیلـم 
و سـریال سـاختن و بـا نـگاه بـه مفاهیمـی کـه 
اعتقـاد ماسـت انجـام دهیـد سـخت اسـت. جریان 
روشـنفکری و رسـانه ای به آن معنا حتماً خاسـتگاه 

مـا نیسـت و نیـازی بـه آن جریـان نداریـم.
شـفیعی دربـاره مـدل پخـش هفتگـی سـریال و 
اینکـه کمک کـرد بهتـر دیده شـود یـا خیـر گفت: 
اولیـن بـار از آقـای جبلی کـه ایـن مـدل هفتگی را 
شـنیدم نگرانی داشـتم. خواهشـم این بـود که فقط 
یـک بـار و محصـور بـه جمعه هـا نشـود و خواسـتم 
دو نوبت باشـد کـه پذیرفتنـد. بعـد از »مختارنامه« 
و »یوسـف پیامبـر« سـال ها بـود کـه از ایـن مـدل 
پخش سـریال اسـتفاده نمی شـد اما نگرانی من بعد 
از چند هفتـه رفع شـد. مردم سـریال خـوب را پیدا 
می کننـد و می بیننـد. چـه در تلویزیون باشـد و چه 

در جریان های رسـانه ای دیگـر هم باشـد می بینند.
مجیـد آسـودگان نویسـنده سـریال در سـخنانی 
درباره اینکـه چقـدر انتقادات به سـریال را درسـت 
می دانـد، تصریـح کـرد: خـود مـن هـم انتقاداتی به 
کار دارم بـا اینکـه در پـروژه حضـور داشـتم امـا بـا 
آدم هـای مختلفی آن را دیـدم و نقدهایـی هم دارم. 
درباره طولانی بـودن قبـول دارم برخـی جاها ریتم 
افتـاد امـا ایـن اتفـاق در همـه سـریال های طولانی 
کمـی طبیعـی اسـت. برخـی بـه مـن برمی گـردد 
و برخـی بـه مشـکلات بـه اجـرا برمی گشـت. الان 
بعد از شـصت قسـمت کـه بخواهیـم تحلیـل کنیم 
گاف هـای بزرگـی نبـود. آمـار 3۵ میلیون کـه آقای 
شـفیعی داد خیلـی زیـاد اسـت و بـه نظـرم اتفـاق 

خوبـی اسـت.
مجیـد اسـماعیلی کارگـردان نیـز گفت: مـن قبول 
نـدارم باگ هـای داسـتان خیلی بـزرگ بـود. ما 46 
قسـمت فیلمنامه داریـم و در پخش به 6۰ قسـمت 
تبدیل شـد از طرفی به یـک عیب تبدیل شـد. واقعاً 
در بارندگـی و سـختی های کـه داشـتیم در پانصـد 
جلسـه یک صحنه هم اگـر نقطه ضعف بوده اسـت، 
پیـش می آیـد. بازیگـر نقـش اسـماعیل یک بـار از 
اسـب افتـاد مهـره کمـر او آسـیب دیـد. ما یکـی از 
بازیگـران را بعـد از افتادن از اسـب مدتی نداشـتیم 
و شـاید باعث شـد در داسـتان هـم قصـه تغییراتی 

داشـته باشد.

چالش های توليد سریال
وی اضافـه کرد: من اصـلًا نمی گویـم گیلدخت ایراد 
نـدارد ولـی می گویـم هیچکـس بـرای سـریال کم 
نگذاشـت. مـا در دوره کرونـا کار می کردیـم. شـاید 

4۵ روز فقط کار را تعطیل کردیم. یک آتش سـوزی 
مهیب داشـتیم که بخشـی از لوکیشـن ما از دسـت 
رفت. بـه انتقادها واقف هسـتیم اما همـه خودمان را 
گذاشـتیم. مـا از بدلکار خیلـی کم اسـتفاده کردیم. 

گلنار خودش سـوار بر اسـب بـه تاخت مـی رود.
اسـودگان در ادامـه دربـاره بـازه ده سـاله نـگارش 
سـریال عنـوان کـرد: سـال 93 تـا 9۵ نسـخه اولیه 
فیلمنامـه نوشـته شـد کـه در دوره آقـای سـرافراز 
بـود و بعـد بـه مرکـز گسـترش فیلمنامـه نویسـی 
رفت امـا این مرکـز منحل شـد. بـه دلیـل پرهزینه 
بـودن سـریال، دو سـال هـم طـرح، متوقـف شـد و 
درنهایـت از 97 با آقای شـفیعی مذاکراتی داشـتیم 
و قرار شـد بازنویسـی کنیـم و تـازه اوایل سـال 98 

تیـم اضافه شـد. 
شـفیعی دربـاره سـاخت سـریال در بخـش بـرون 
مرزی نیـز گفـت: معاونـت برون مـرزی سـیما یک 
مرکز فیلم و سـریال دارد کـه تولیداتی هـم دارد. ما 
در گیـل دخـت آموزه هایـی داریـم از تاریـخ گرفته 
تـا لبـاس و اینها که بـرای دنیـا جذاب اسـت. جذب 
توریسـم در دنیا براسـاس معمـاری زیبـا، جنگل ها 
و قاب هـا و" رخ می دهـد و مـا هم ایـن نـکات را در 

سـریال داشتیم.
اسـودگان دربـاره دلیـل سـاخت چندیـن سـریال 
در دوره قاجـار بیـان کرد: دلایـل مختلفـی دارد اما 
شـاید به ایـن دلیل اسـت کـه قاجار نـه آنقـدر دور 
اسـت که چیزی نداشـته باشـیم از عکـس، لباس، و 
حتی لوکیشـن و نه آنقدر نزدیک اسـت کـه تکراری 

شـده باشد.

هر
س: م

عک

کاغذ فرهنگ و هنر

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهرعنبرآباد

هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی 
اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی آگهــی موضــوع 
ــف  ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده 13 آئی ــون و م ــاده 3 قان م

ــماره  ــر رای ش ــمی براب ــند رس ــد س ــاختمانهای فاق ــی و س ــی و اراض ــت ثبت وضعی
14۰26۰319۰91۰۰۰131 مــورخ 14۰2/1/19 هیــات اول موضــوع قانــون تعییــن 
تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحد 
ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک شــهرعنبرآباد تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقای 
ــد یارعلــی بشــماره شناســنامه 91 صــادره از در ششــدانگ یــک  شــهریار تنــاور فرزن
بــاب خانــه بــه مســاحت 232 مترمربــع پــلاک- فرعــی از 47-اصلــی مفــروز و مجزی 
شــده از پلاک - فرعــی از 47- اصلــی بخش 4۵ کرمــان  قطعه یــک واقــع در احمدآباد 
شــهر عنبرآباد  خریــداری از مالک رســمی آقــای منوچهر ســلمان زاده محــرز گردیده 
اســت.لذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 1۵ روز آگهــی می 
شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضی 
داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض 
خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ 
ــی  ــم نمایند.بدیه ــی تقدی ــع قضای ــه مراج ــود را ب ــت خ ــراض، دادخواس ــلیم اعت تس
ــررات  ــق مق ــراض طب ــدم وصــول اعت ــور و ع ــدت مذک اســت در صــورت انقضــای م

ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد.                                                                                                            
 تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰
تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24

مصیب حیدریان .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک عنبرآباد 
شناسه آگهی:1۵۰4443

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهرعنبرآباد

هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی 
اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی آگهــی موضــوع 
ــف  ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده 13 آئی ــون و م ــاده 3 قان م

ــماره  ــر رای ش ــمی براب ــند رس ــد س ــاختمانهای فاق ــی و س ــی و اراض ــت ثبت وضعی
14۰26۰319۰91۰۰۰141 مــورخ 14۰2/1/19 هیــات اول موضــوع قانــون تعییــن 
تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحد 
ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک شــهرعنبرآباد تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقای 
هــادی افتخــاری نیــا فرزنــد حســن بشــماره شناســنامه 1۵2 صــادره از درششــدانگ  
ــه بــه مســاحت 411 مترمربــع پــلاک- فرعــی از 49-اصلــی مفــروز و  یــک بــاب خان
مجــزی شــده از پــلاک - فرعــی از 49- اصلــی بخــش 4۵ کرمــان  قطعــه یــک  واقــع 
در اراضــی محمدآبــاد بــی بــی شــهری عنبرآبــاد  خریــداری از مالــک رســمی آقــای 
ــب در دو  ــه منظــور اطــلاع عمــوم مرات ــده اســت.لذا ب محمــد شــیرانی  محــرز گردی
نوبــت بــه فاصلــه 1۵ روز آگهــی مــی شــود در صورتــی که اشــخاص نســبت بــه صدور 
ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولین 
آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخذ رســید، 
ــه مراجــع  ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را ب
قضایــی تقدیــم نمایند.بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مدت مذکــور و عــدم وصول 

اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد..
تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰
تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24

مصیب حیدریان .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک عنبرآباد 
شناسه آگهی:1۵۰4442

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد

هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی 
اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی آگهــی موضــوع 
ــف  ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده 13 آئی ــون و م ــاده 3 قان م

ــماره  ــر رای ش ــمی براب ــند رس ــد س ــاختمانهای فاق ــی و س ــی و اراض ــت ثبت وضعی
14۰26۰319۰91۰۰۰128 مــورخ 14۰2/1/19 هیــات اول موضــوع قانــون تعییــن 
تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحد 
ثبتــی حــوزه ثبت ملــک شــهر عنبرآبــاد تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضــی آقای 
حامــد پیلســته فرزنــد حســن بشــماره شناســنامه 3891 صــادره از درششــدانگ  یک 
بــاب خانــه بــه مســاحت 286 مترمربــع پــلاک -فرعــی از 49-اصلــی مفــروز و مجزی 

شــده از پــلاک - فرعــی از 49- اصلــی بخــش 4۵ کرمــان قطعــه یــک  واقــع در اراضی 
ــای محمــد  ــک رســمی آق ــداری از مال ــاد  خری ــی شــهری عنبرآب ــی ب ــاد ب محمــد آب
شــیرانی محــرز گردیــده اســت.لذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه 
فاصلــه 1۵ روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند 
مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریخ انتشــار اولیــن آگهی 
بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظرف 
مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی 
ــول  ــدم وص ــور و ع ــدت مذک ــای م ــورت انقض ــت در ص ــی اس ــم نمایند.بدیه تقدی

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.                                                                           
تاریخ انتشار نوبت اول : 14۰2/3/1۰
تاریخ انتشار نوبت دوم :14۰2/3/24

مصیب حیدریان .رئیس اداره ثبت اسناد و املاک عنبرآباد 
شناسه آگهی:1۵۰444۰

   آگهی تحدید حدود اختصاصی      
چــون ششــدانگ یــک بــاب خانــه بــه مســاحت ۵69.۵متــر مربــع 
تحت پــلاک 439 فرعــی از 496- اصلــی واقــع درشــهرک گا و چاه 
شــهرقلعه گنــج قطعــه چهــار- بخــش 46 کرمــان مــورد تقاضــای 
ــه شــماره  ــد اســفندیار ب ــدری چــاه باغــی فرزن ــم فاطمــه حی خان
ملــی  3161228162 نیــاز به تحدیــد حــدود اختصاصــی دارد. لذا 

حســب درخواســت کتبــی مالــک مــورخ 14۰2/3/4 آگهی تحدیــد حــدود اختصاصی 
پلاک فــوق منتشــر و عملیــات تحدیــدی آن از ســاعت 8 صبــح روز چهارشــنبه مورخ 
14۰2/4/11 در محــل شــروع بــه عمــل خواهــد آمد. لــذا بــه مالــک و مالکیــن مجاور 
رقبه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی در محل وقــوع ملک 
ــی داشــته باشــد  ــی آن واخواه ــوق ارتفاق ــر حــدود و حق حاضــر و چنانچــه کســی ب
میتوانــد از تاریــخ تنظیم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایــت 3۰ روز واخواهــی خود را 
بــه اداره ثبــت و اســناد امــلاک کهنــوج تســلیم تــا بــه دادگاه صالحه ارســال شــود. در 
غیــر ایــن صــورت پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر گونــه ادعایی مســموع نیســت. 

تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰
علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج
شناسه آگهی :1۵۰393۵

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چــون ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی بــه مســاحت 
2۰34۵3.۰1 متــر  مربــع تحــت پــلاک 48 فرعــی از 133۰- اصلی 
واقــع در خالــق آبــاد نــودژ شــهر منوجــان قطعــه پنــج - بخــش 46 
کرمــان مــورد تقاضــای آقــای نــادر مرشــدی زاده فرزنــد احمــد به 

شــماره ملــی  3421722۵44 نیــاز بــه تحدیــد حــدود اختصاصــی دارد. لــذا حســب 
درخواســت کتبــی مالــک مــورخ 14۰2/3/3 آگهــی تحدید حــدود اختصاصــی پلاک 
ــورخ  ــنبه م ــح روز چهارش ــاعت 8 صب ــدی آن از س ــات تحدی ــر و عملی ــوق منتش ف
ــن  ــک و مالکی ــه مال ــذا ب ــد. ل ــد آم ــل خواه ــه عم ــروع ب ــل ش 14۰2/۰3/31 در مح
مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی در محــل 
ــی  ــی آن واخواه ــوق ارتفاق ــدود و حق ــر ح ــی ب ــه کس ــر و چنانچ ــک حاض ــوع مل وق
ــت 3۰ روز  ــدی لغای ــس تحدی ــم صــورت مجل ــخ تنظی ــد از تاری داشــته باشــد میتوان
واخواهــی خــود را بــه اداره ثبــت و اســناد امــلاک کهنوج تســلیم تــا بــه دادگاه صالحه 
ارســال شــود. در غیــر ایــن صــورت پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر گونــه ادعایی 

مســموع نیســت.
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج
شناسه آگهی :1۵۰3891

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششــدانگ یــک بــاب خانــه بــه مســاحت 316.39 متــر مربع 
تحــت پــلاک  2294 فرعــی از 3- اصلــی واقــع در شــیخ آبــاد شــهر 
ــم  ــای خان ــورد تقاض ــان م ــش 46 کرم ــک- بخ ــه ی ــوج قطع کهن
زینــب میرانــی فرزنــد دادی بــه شــماره ملــی  316۰217671 نیاز 
بــه تحدیــد حــدود اختصاصــی دارد. لــذا حســب درخواســت کتبی 

ــوق منتشــر و  ــد حــدود اختصاصــی پــلاک ف ــک مــورخ 14۰2/3/3 آگهــی تحدی مال
ــل  ــورخ 14۰2/4/1۰در مح ــنبه م ــح روز ش ــاعت 8 صب ــدی آن از س ــات تحدی عملی
شــروع بــه عمــل خواهــد آمــد. لــذا بــه مالــک و مالکیــن مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار 
میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی در محــل وقــوع ملــک حاضــر و چنانچــه 

ــخ  ــد از تاری ــته باشــد میتوان ــی داش ــی آن واخواه ــوق ارتفاق ــر حــدود و حق کســی ب
تنظیــم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایــت 3۰ روز واخواهــی خــود را بــه اداره ثبــت و 
اســناد امــلاک کهنوج تســلیم تــا بــه دادگاه صالحــه ارســال شــود. در غیر ایــن صورت 

پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر گونــه ادعایــی مســموع نیســت.
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰36۵2

آگهی تحدید حدود اختصاصی
ــر  ــاحت 248.۵ مت ــه مس ــه ب ــاب خان ــک ب ــدانگ ی ــون شش چ
مربــع واقــع تحــت پــلاک  1۰7۰1 فرعــی از 2- اصلــی در 
حیدرآبــاد شــهر کهنــوج قطعــه یــک- بخــش 46 کرمــان مــورد 
تقاضــای آقــای حســین رحمانــی نســب فرزنــد علــی بــه شــماره 

ــب  ــذا حس ــی دارد. ل ــدود اختصاص ــد ح ــه تحدی ــاز ب ــی  316۰412۰7۵  نی مل
ــدود اختصاصــی  ــد ح ــی تحدی ــورخ 14۰2/3/3 آگه ــک م ــی مال درخواســت کتب
ــنبه  ــح روز یکش ــاعت 8 صب ــدی آن از س ــات تحدی ــر و عملی ــوق منتش ــلاک ف پ
مــورخ 14۰2/4/4 در محــل شــروع بــه عمــل خواهــد آمد. لــذا بــه مالــک و مالکین 
مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی در محــل 
ــر حــدود و حقــوق ارتفاقــی آن واخواهــی  وقــوع ملــک حاضــر و چنانچــه کســی ب
داشــته باشــد میتوانــد از تاریــخ تنظیــم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایــت 3۰ روز 
ــه دادگاه  ــا ب ــوج تســلیم ت ــه اداره ثبــت و اســناد امــلاک کهن واخواهــی خــود را ب
صالحــه ارســال شــود. در غیــر ایــن صــورت پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر 

ــت. ــموع نیس ــی مس ــه ادعای گون
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰36۵1

آگهی تحدید حدود اختصاصی         
ــر  ــاحت 169.64مت ــه مس ــه ب ــاب خان ــک ب ــدانگ ی ــون شش چ
ــون  ــع در خات ــی واق ــی از 3۵- اصل ــلاک 117 فرع ــع تحــت پ مرب
آبــاد شــهر کهنــوج قطعــه یــک- بخــش 46 کرمــان مــورد 
تقاضــای آقــای تهمتــن مهیمــی فرزنــد احمــد بــه شــماره 
ــد حــدود اختصاصــی دارد.  ــه تحدی ــاز ب ملــی  ۵369728۰46 نی

ــدود  ــد ح ــی تحدی ــورخ 14۰2/3/2 آگه ــک م ــی مال ــت کتب ــب درخواس ــذا حس ل
ــح روز  ــاعت 8 صب ــدی آن از س ــات تحدی ــر و عملی ــوق منتش ــلاک ف ــی پ اختصاص
یکشــنبه مــورخ 14۰2/4/4 در محــل شــروع بــه عمــل خواهــد آمــد. لــذا بــه مالــک 
و مالکیــن مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی 
ــی آن  ــوق ارتفاق ــدود و حق ــر ح ــی ب ــه کس ــر و چنانچ ــک حاض ــوع مل ــل وق در مح
واخواهــی داشــته باشــد میتوانــد از تاریــخ تنظیــم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایت 
3۰ روز واخواهــی خــود را بــه اداره ثبت و اســناد امــلاک کهنوج تســلیم تا بــه دادگاه 
ــر  ــور ه ــت مذک ــس از انقضــای مهل ــن صــورت پ ــر ای صالحــه ارســال شــود. در غی

ــت. ــموع نیس ــی مس ــه ادعای گون
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰2878

   آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششـدانگ یـک قطعه زمیـن محصور بـا بنای احداثـی در آن 
به مسـاحت ۵32.۰۵ متر  مربع واقع در بلوار شـاهد )دادگسـتری( 
شـهر کهنوج  تحت پـلاک  1۰7۰4 فرعـی از 2- اصلـی قطعه یک 
- بخـش 46 کرمـان مـورد تقاضای آقـای لقمـان سـلیمانی مقدم 
فرزنـد حکایـت بـه شـماره ملـی  3179212683 نیاز بـه تحدید 

حدود اختصاصی دارد. لذا حسـب درخواسـت کتبـی مالک مـورخ 14۰2/3/2 آگهی 
تحدیـد حـدود اختصاصـی پـلاک فـوق منتشـر و عملیـات تحدیـدی آن از سـاعت 
8 صبـح روز یکشـنبه مـورخ 14۰2/4/4 در محـل شـروع بـه عمـل خواهد آمـد. لذا 
بـه مالـک و مالکین مجـاور رقبـه مذکـور اخطار میشـود کـه در موعـد مقـرر در این 
آگهـی در محـل وقوع ملـک حاضـر و چنانچه کسـی بـر حـدود و حقـوق ارتفاقی آن 
واخواهـی داشـته باشـد میتوانـد از تاریـخ تنظیـم صـورت مجلـس تحدیـدی لغایت 
3۰ روز واخواهـی خـود را بـه اداره ثبت و اسـناد امـلاک کهنوج تسـلیم تا بـه دادگاه 
صالحـه ارسـال شـود. در غیـر ایـن صـورت پـس از انقضـای مهلـت مذکور هـر گونه 

ادعایی مسـموع نیسـت.

تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰
علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰2831

  
آگهی تحدید حدود اختصاصی   

چــون ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن محصــور بــا بنــای احداثــی 
ــع در روســتای ده  ــع واق ــر  مرب ــه مســاحت ۵۵84.۰7 مت در آن ب
ــی  ــی از 93- اصل ــلاک  928 فرع ــت پ ــوج  تح ــهر کهن ــوت ش ه
ــه  ــت ال ــای هدای ــورد تقاض ــان م ــش 46 کرم ــک - بخ ــه ی قطع

ســالاری دیوانمــراد فرزنــد احمــد  بــه شــماره ملــی  316۰62۵291  نیــاز بــه تحدید 
ــورخ 14۰2/3/2  ــک م ــی مال ــت کتب ــب درخواس ــذا حس ــی دارد. ل ــدود اختصاص ح
ــدی آن از  ــات تحدی ــوق منتشــر و عملی ــلاک ف ــد حــدود اختصاصــی پ آگهــی تحدی
ســاعت 8 صبــح روز چهارشــنبه مــورخ 14۰2/4/7 در محــل شــروع بــه عمــل خواهد 
ــه مالــک و مالکیــن مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد  ــذا ب آمــد. ل
ــر حــدود و  ــک حاضــر و چنانچــه کســی ب ــوع مل ــی در محــل وق ــن آگه ــرر در ای مق
حقــوق ارتفاقــی آن واخواهــی داشــته باشــد میتوانــد از تاریــخ تنظیم صــورت مجلس 
ــه اداره ثبــت و اســناد امــلاک کهنــوج  تحدیــدی لغایــت 3۰ روز واخواهــی خــود را ب
ــس از انقضــای  ــن صــورت پ ــر ای ــه دادگاه صالحــه ارســال شــود. در غی ــا ب تســلیم ت

ــه ادعایــی مســموع نیســت. مهلــت مذکــور هــر گون
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج
شناسه آگهی :1۵۰2824

آگهی تحدید حدود اختصاصی
ــر بنــای احداثــی   چــون ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن  مشــتمل ب
ــع  ــر  مرب ــاحت 969.4۵ مت ــه مس ــی ب ــای احداث ــا بن ــور ب محص
ــلاک   ــج  تحــت پ ــه گن ــاد شــمبوی  شــهر قلع ــد آب ــع در محم واق
19 فرعــی از ۵24- اصلــی قطعــه چهــار  - بخــش 46 کرمــان 
مــورد تقاضــای خانــم زینــب خســروانی  فرزنــد بهــرام   بــه شــماره 
ــی دارد.  ــدود اختصاص ــد ح ــه تحدی ــاز ب ــی  ۵369883۰84 نی مل

ــدود  ــد ح ــی تحدی ــورخ 14۰2/3/2 آگه ــک م ــی مال ــت کتب ــب درخواس ــذا حس ل
ــح روز  ــاعت 8 صب ــدی آن از س ــات تحدی ــر و عملی ــوق منتش ــلاک ف ــی پ اختصاص
یکشــنبه مــورخ 14۰2/4/11 در محــل شــروع بــه عمــل خواهــد آمــد. لــذا بــه مالــک 
و مالکیــن مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی 
ــی آن  ــوق ارتفاق ــدود و حق ــر ح ــی ب ــه کس ــر و چنانچ ــک حاض ــوع مل ــل وق در مح
واخواهــی داشــته باشــد میتوانــد از تاریــخ تنظیــم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایــت 
3۰ روز واخواهــی خــود را بــه اداره ثبــت و اســناد املاک کهنــوج تســلیم تا بــه دادگاه 
صالحــه ارســال شــود. در غیــر ایــن صــورت پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر گونه 

ــت. ــموع نیس ــی مس ادعای
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰2763

آگهی تحدید حدود اختصاصی      
چــون ششــدانگ یــک بــاب خانــه بــه مســاحت 3۰7.۰۵متــر مربع 
ــک  ــروه ی ــع در گ ــی واق ــی از 1۵7- اصل ــلاک 1798 فرع ــت پ تح
شــهر فاریــاب قطعــه دو- بخــش 46 کرمــان مــورد تقاضــای آقــای 
محمد میرانــی فرزنــد علــی بــه شــماره ملــی  316۰8۰۵281 نیاز 
بــه تحدیــد حــدود اختصاصــی دارد. لــذا حســب درخواســت کتبی 

مالــک مــورخ 14۰2/2/31 آگهــی تحدیــد حــدود اختصاصــی پــلاک فــوق منتشــر و 
عملیــات تحدیــدی آن از ســاعت 8 صبــح روزســه شــنبه مــورخ 14۰2/4/6 در محــل 
شــروع بــه عمــل خواهــد آمــد. لــذا بــه مالــک و مالکیــن مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار 
میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی در محــل وقــوع ملــک حاضــر و چنانچــه 
ــخ  ــد از تاری ــته باشــد میتوان ــی داش ــی آن واخواه ــوق ارتفاق ــر حــدود و حق کســی ب
تنظیــم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایــت 3۰ روز واخواهــی خــود را بــه اداره ثبــت و 
اســناد امــلاک کهنوج تســلیم تــا بــه دادگاه صالحــه ارســال شــود. در غیر ایــن صورت 

پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر گونــه ادعایــی مســموع نیســت.
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰.

علی رحمانی خالص
.رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج 
شناسه آگهی :1۵۰۰227
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جوان:

می خواستم با 
کمترین ریسک مقابل 

والی زاده برنده شوم
قهرمـان وزن اول کشـتی آزاد جـام تختـی 
تاکیـد کـرد چـون مبـارزه فینـال بـود او 
محتاطانـه مبـارزه کـرد و همیـن باعـث 
نزدیک شـدن کشـتی اش با میلاد والی زاده 
شـد اما در مبارزه بعدی حتما بهتـر مبارزه 

خواهـد کـرد.
به گـزارش کاغذ وطـن بـه نقل از تسـنیم، 
احمد جـوان در خصـوص قهرمانـی اش در 
وزن ۵7 کیلوگرم جام تختی اظهار داشـت: 
سـطح مسـابقات خوب بود، همـه مدعیان 
غیر از علیرضا سـرلک که آسـیب دیده بود، 
حضـور داشـتند. مـن هـم آمادگـی خوبی 

داشـتم و درنهایت اول شـدم.
وی در مـورد کشـتی فینالـش بـا میـلاد 
والـی زاده کـه خیلـی نزدیـک و حسـاس 
شـده بود، نیز گفـت: 7-2 جلو بـودم، دیدم 
حریفـم گاردش بـاز اسـت، گفتـم اگـر تـا 
آخـر تایـم بایسـتم و دفـاع کنـم، او پوئـن 
می گیـرد. خواسـتم وقتـی اقـدام بـه فـن 
کـرد، از اشـتباهش امتیـاز بگیـرم. زیر آخر 
را کـه گرفتـم، یـک کـم ترسـیدم کـه فن 
بـالا بخـورم، پـارا محکـم نگرفتـم و آنطور 
گیـر افتـادم. سـروته ام را جمـع کـرد و بـه 
همیـن دلیـل یک کـم حسـاس شـده بود. 
والـی زاده هـم کشـتی گیر خوبی اسـت اما 

اختلاف مـان بیشـتر بـود.
وی ادامـه داد: اشـتباه خودم بـود که نتیجه 
نزدیک شـد، بـه هرحـال فینال مسـابقات 
بود و من کمـی محتاطانه کشـتی گرفتم و 
می خواسـتم با کمترین ریسـک برنده شوم 
که همیـن باعث شـد کشـتی پیچ بخـورد. 
اگر بـا قـدرت بـرای زیرگیـری می رفتم که 
حریف را خـاک کنم ایـن اتفـاق نمی افتاد. 
خواستم کار ریسـکی نشـود اما از آن طرف 

بـام افتـادم و نزدیک بـود ببازم.
کشـتی گیر 2۰ سـاله مشـهدی کـه سـال 
گذشـته هم همـراه بـا علیرضـا سـرلک به 
مرحلـه نهایـی انتخابی تیـم ملی رفـت اما 
در نهایت با شکسـتی کـه در تونـس مقابل 
ایـن حریـف داشـت، بـه تیـم ملـی جوانان 
بازگشـت، دربـاره تورنمنـت مجارسـتان 
و فرصتـی کـه بـرای ملی پـوش شـدن 
دارد، خاطرنشـان کـرد: امسـال دیگر مثل 
پارسـال این موقعیت را از دسـت نمی دهم. 
حتمـا آن را سـفت خواهـم چسـبید تـا 
بتوانم شـانس حضـور در مسـابقات جهانی 

بزرگسـالان را بـه دسـت آورم.

گفت وگو با بازیکنی که 
3 سال در استقلال بود 
اما در دربی بازی نکرد!

 تیـم فوتبـال اسـتقلال در دهـه هشـتاد 
مدافعـی داشـت کـه بـا وجـود سـه فصـل 
حضـور در ایـن تیـم حتـی یـک بار هـم در 

دربـی پایتخـت بـه میـدان نرفـت.
به گـزارش کاغذ وطـن بـه نقل از تسـنیم، 
این بازیکن سـبو شـهبازیان بود که از زمان 
حضـور در اسـتقلال همیشـه با بدشانسـی 
دسـت بـه گریبـان بـود و مصدومیـت، او را 
دور از ترکیـب آبی پوشـان قرار مـی داد. وی 
کـه تـا پیـش از حضـور در اسـتقلال یکـی 
از بازیکنـان شـاخص لیـگ برتر بـود، هیچ 
وقـت در دربی تهـران به میـدان نرفـت و از 
سـه فصل بازی بـرای آبی پوشـان تنها یک 
بار نیمکت نشـینی در تقابل با پرسـپولیس 

عایدش شـد.
سـبو شـهبازیان دربـاره تقابـل تیم هـای 
فوتبـال اسـتقلال و پرسـپولیس در فینـال 
جـام حذفـی، اظهـار داشـت: همیشـه 
دیدارهـای اسـتقلال و پرسـپولیس بـازی 
جداگانـه ای بـوده و حساسـیت های خاص 
خودش را داشـته اسـت. ایـن بـازی هم که 
در جـام حذفـی اسـت و بایـد برنده داشـته 
باشـد که بـا این حسـاب حساسـیت هایش 
بیشـتر اسـت. احسـاس می کنم بـازی زیبا 
شـود، چـون اسـتقلال نتوانسـت قهرمـان 
لیگ برتر شـود و همـه تلاشـش را می کند 

کـه جـام بگیرد.
بازیکن پیشـین تیـم فوتبـال اسـتقلال در 
مـورد اینکـه چـه توصیـه ای بـه ریـکاردو 
ساپینتو سـرمربی پرتغالی آبی پوشان دارد، 
خاطرنشـان کـرد: سـاپینتو مربی بـزرگ و 
خوبـی اسـت و ایـن را ثابت کـرده اسـت. او 
در ابتـدای فصـل بـا شـرایط فوتبـال ایران 
و بازیکنان آشـنا نبـود، ولـی رفتـه رفته به 
همه چیـز اشـراف پیدا کـرد. دوسـت دارم 
سـاپینتو آرامـش خـودش را حفـظ کنـد. 
آرامـش او، آرامـش اسـتقلال اسـت. اگـر 
سـاپینتو آرامش داشته باشـد خیلی راحت 

می توانـد بـا اسـتقلال نتیجـه بگیـرد.
شـهبازیان که اصلًا تجربه بـازی در دربی را 
نـدارد، گفت: سـه سـال در اسـتقلال بودم، 
ولـی مصدومیت ها باعث شـد در هیچ دربی 
حضور نداشـته باشـم. آنهایی که قدیمی تر 
هسـتند می داننـد چـه شـرایطی داشـتم. 
در پـاس شـش سـال بـازی کـردم، ولـی 
در اسـتقلال ربـاط صلیبـی پـاره کـردم. 
خیلـی دوسـت داشـتم بـازی کـرده و بـه 
تیم محبوبـم کمـک کنم، ولـی ایـن اتفاق 
نیفتاد. تنها دربـی کـه روی نیمکت حضور 
داشـتم، دربـی بـود کـه پیـروز قربانـی در 
ثانیه هـای پایانـی بـازی گل زد و 3 بـر 2 

برنـده شـدیم.

روزبهانی:
آدم های داخل بوکس باهم 

دعوا می کنند
کاپیتان سـابق تیم ملـی بوکس ایـران گفـت: متاسـفانه آدم های 
داخـل بوکـس بـا هـم دعـوا دارنـد و مسـئولان هـم این رشـته را 

نمی خواهنـد.
به گزارش کاغـذ وطن به نقل از ایسـنا، احسـان روزبهانـی، درباره 
شـرایط نه چندان مناسـب فدراسـیون بوکـس به دلیل نداشـتن 
رئیس و مشـکلات مالی بسـیار زیاد، توضیـح داد: از موقعـی که از 
تیـم ملـی خداحافظی کـردم نه بـا فدراسـیون و نـه بـا هیچ کس 
دیگـری در ارتباط نبـوده ام، اما بـا برخـی از بچه های تیـم ملی در 

ارتباط هسـتم. بـه نظـرم بوکـس را نمی خواهند. 
کاپیتـان سـابق تیم ملـی بوکس ایـران گفـت: همـه می دانند اگر 
بـه بوکـس توجـه شـود مثـل کشـتی مـدال آوری می کنـد. الان 
ببینیـد کـه ماشـاءالله علیرضـا دبیـر بـرای کشـتی چـه کارهایی 
کـرده؟ ببینید چـه تعـداد اعـزام دارنـد و دغدغه های مالـی تمام 
شـده. در سـمت دیگـر بچه هـای مـا بلاتکلیف هسـتند. چـرا باید 
پسـر 28 سـاله را کنـار بگذارنـد و بگوینـد در حـال جوانگرایـی 

هسـتند؟
سـال ها اسـت که می گویـم متاسـفانه مسـئولان ورزش بوکس را 

دوسـت ندارند و بهایـی به ایـن رشـته نمی دهند.
او ادامه داد: سـال ها اسـت کـه می گویـم ورزش بوکس را دوسـت 
ندارنـد و بهایی به این رشـته نمی دهنـد. در حقیقـت بوکس را ول 
کرده انـد و آدم های داخل خـودش هم بـا یکدیگر دعـوا می کنند. 
به مشـکلات بوکس کسـی رسـیدگی نمی کند در حالـی که همه 
چیـز مشـخص اسـت. وزارت ورزش، اهالـی ورزش و مسـئولان 
می داننـد داسـتان بوکس چیسـت و اگر به آن برسـند چـه اتفاقی 

می افتـد. دیگـر نمی تـوان بیـش از این چیـزی گفت.
او در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه اکنـون درحال چـه کاری اسـت؟ 
توضیـح داد: در حـال حاضـر مشـغول بیزینس شـخصی و تمرین 

باشـگاهی خودم هسـتم.
دارنده برنـز بازی هـای آسـیایی 2۰14 اینچئون، در پاسـخ به این 
سـوال که از بین سـیامک صالحی و روح الله حسـینی کدام گزینه 
را برای ریاسـت فدراسـیون بوکس مناسـب می داند؟ تصریح کرد: 
جفت آن ها بـرای مـن عزیزند و با هـر دوی ایـن بزرگـواران رفیق 
هسـتم. واقعـا در حال حاضـر نمی توانـم از بینشـان انتخـاب کنم 
که کدام یـک خوب اسـت و کدام خـوب نیسـت، اما امیـدوارم هر 
کـدام کـه آمدند دلشـان بـه حال بـد بوکـس بسـوزد و بـرای این 

جوانـان کار کنند. 
متاسـفانه بوکس ایران خیلـی عقب افتـاده و باید رایزنـی کنیم تا 

این شـرایط را پشت سـر بگذاریم.
روزبهانـی در پایـان توضیـح داد: بوکـس ورزش اول خیلـی از 
کشـورها بـه شـمار مـی رود و پولدارتریـن ورزشـکار جهـان یـک 
بوکسـور اسـت. ایـن یعنـی بوکـس قابلیـت زیـادی دارد. مگـر 
مسـابقات بوکس در المپیک را پخش نمی کردنـد؟ باید پول خرج 
کنیـم تا بوکـس را در رسـانه ملی نشـان دهنـد و تبلیغـات را وارد 
ایـن رشـته کنیـم. از مسـئولان می خواهـم بـه بوکس بهـا بدهند 
چـون می توانیم خیلـی مدال داشـته باشـیم. بوکسـورهای خوبی 

داریـم و بایـد قـدر بوکـس را بدانیم.

خبر گل محمدی: 

استقلال تيم قابل احترامی است
گزارش

ایسنا
سـرمربی پرسـپولیس می گوید تیمش با وجود قهرمانی 
در لیگ برتر، بـرای فتح جام حذفـی انگیزه زیـادی دارد 
و برابـر اسـتقلال فقـط بـرای پیـروزی و قهرمانـی قـرار 

می گیـرد.
بـه گـزارش کاغـذ وطـن بـه نقـل از ایسـنا، یحیـی 
گل محمـدی در نشسـت خبـری پیـش از دیـدار داربی 
فینال جـام حذفی اظهـار کـرد: آخرین بازی فصـل را در 
پیـش داریم. تـا اینجا خـوب آمدیـم و قهرمـان لیگ هم 
شـدیم اما هنوز کارمان کامل نشـده اسـت. به دنبال این 
هسـتیم که سـال را با قهرمانی تمـام کنیـم و این هدف 
اصلی ماسـت. بعضی جاها نوشـتند که انگیزه اسـتقلال 
بیشتر اسـت چون پرسـپولیس لیگ برتر را گرفته است، 
این درسـت نیسـت و مـا انگیـزه داریم. ایـن بـازی برای 
تیم و هـواداران مهم اسـت و انگیزه مان کم نخواهد شـد. 
بیشـتر از قبل باید بجنگیم و تمرکز کنیم. این کار را باید 
در بـازی فردا انجـام دهیم. هـر چند سـختی های زیادی 
داشـتیم و بازیکنان از نظر روحی و جسـمی تحت فشـار 
هسـتند، فردا بـه تنها چیـزی که فکـر کنیم، پیـروزی و 
برد اسـت. برای گرفتـن جام بـازی می کنیـم و امیدوارم 
بتوانیـم بازی خوبـی انجام دهیـم و نتیجه خوبی کسـب 

. کنیم
او افـزود: اسـتقلال نشـان داد کـه از نظـر فنـی فصـل 
خوبـی داشـت. بـازی خوبـی از ایـن تیـم دیدیـم و تیـم 
قابـل احترامی اسـت. بـا احتـرام زیـاد مقابل آن هـا قرار 

می گیریـم. بایـد سـعی کنیـم کـه کم اشـتباه باشـیم. 
آن هـا بازیکنان تاثیرگـذاری دارنـد که باید آن هـا را مهار 
کنیـم. ایـن تقابـل دیدنـی و جـذاب خواهـد بـود. هر 2 
تیم بازیکنـان فنـی خوبـی دارند و شـاهد بـازی جذابی 

خواهیـم بـود.
گل محمـدی همچنیـن گفـت: بعـد از بـازی روی آن 
صحنه ای که در داربی برگشـت توپ به دست گولسیانی 
خورد هجمـه زیـادی روی داوران شـکل گرفت. بیشـتر 
کارشناسـان گفتنـد پنالتـی نبـود و ایـن صحنه هـا در 
خارج از ایـران هـم اتفاق افتـاد. مـن اعتقـاد دارم که اگر 
قرار بـود در آن داربی یـک پنالتی اعلام شـود، آن صحنه 
روی عبـدی بـود. خیلی هـا هـم گفتنـد پنالتی بـود اما 
زیاد بـه آن نپرداختیم. خیلی روی این مسـاله مانور شـد 
و بیشـتر به ایـن خاطر بـود که شـاید احتمـال می دادند 
در جام حذفـی هم داربی برگزار شـود. داشـتند روی این 
مسـاله کار می کردنـد و این هـا بـه خاطـر ایـن بـود کـه 
روی داور داربی فشـار بگذارنـد. این فشـارها در چند روز 
گذشـته برطرف شـد. ما باید فصل را کامل تمـام کنیم و 
در بـازی فردا بایـد بتوانیم فصـل را آن جوری کـه دلمان 

می خواهـد بـه پایان برسـانیم.
او دربـاره غایبـان تیمش برای بـازی فردا هـم گفت: تنها 

مصدوم ما پریراسـت و بقیه سـالم هستند.
گل محمدی درباره ترکیب تیم و احتمال حضور عیسـی 
آل کثیـر و وحیـد امیـری از ابتـدای بـازی اظهـار کـرد: 
ترکیب تیـم بر اسـاس نیـاز تیم اسـت. وحید امیـری در 
پسـت های مختلفـی بـازی کـرد و بازیکنی اسـت که در 

فوتبال ایـران تکـرار نمی شـود. برایـش آرزوی موفقیت 
دارم. او زیـاد زحمـت می کشـد و تمرکـز زیـادی دارد. 
برایـش آرزوی موفقیـت دارم. او الگـوی خوبـی بـرای 
فوتبالیست هاسـت و شـخصیت منحصر به فردی دارد و 
به تیم کمـک کرده اسـت. او از نظـر فنی تاثیرگـذار بوده 
و دوسـت ندارم فوتبالش تمام شـود. عیسـی هـم انگیزه 
زیـادی دارد و در بازی هایـی کـه بوده کمک کرده اسـت. 
ما یک تیم هسـتیم و مجموعه خوبی داریـم. بازیکنان ما 
قابل تقدیر هستند و در شـرایط سخت تصمیمات خوبی 

گرفته انـد. آنهـا هیـچ وقـت دربـاره مشـکلات صحبـت 
نکردنـد. بـه تـک تکشـان افتخـار می کنیـم و برایشـان 

آرزوی موفقیـت دارم.
او در پایـان دربـاره ادامه همـکاری اش با پرسـپولیس در 
فصـل بعـد گفـت: در ایـن رابطـه کـه ذهن هـا را درگیر 
می کند صحبـت نمی کنم. یک سـال قـرارداد دارم و بعد 
از بـازی  هم درباره ادامه کار با مسـئولان باشـگاه صحبت 
می کنیـم. قطعـا بهتریـن تصمیـم بـرای پرسـپولیس 

گرفتـه می شـود.

بی توجهـی مدیـران ورزشـی کشـور بـه والیبـال صدای 
ملی پوشـان را در آسـتانه اعزام به لیگ ملت هـای 2۰23 

درآورد.
»از وزارت ورزش و کمیتـه ملی المپیک کسـی به آخرین 
تمرین تیـم ملی والیبـال نیامد و فقـط خودمـان با مربی 
هسـتیم کـه تمریـن می کنیـم. قدیم هـا مراسـم بدرقه 
می گذاشـتند، 2 نفـر می آمدنـد امـا الان خبری نیسـت. 
اگر  نتیجـه بگیریم که می آینـد و عکس یادگاری شـان را 
می گیرند اما اگر نتیجـه نگیریم بد و بیراهـش را هم خود 
بازیکنـان می خورند.« به گـزارش کاغـذ وطن بـه نقل از 
ایسـنا، این صحبت هـای محمد موسـوی، کاپیتـان تیم 
ملـی والیبـال در انتقـاد از بی توجهـی مسـئولان به یکی 
از پرافتخارتریـن رشـته های تیمی ورزش ایران اسـت که 
عناویـن مختلفی کسـب کـرده و مسـئولان هـم همواره 
سـعی کرده اند بـا پیام هـای تبریـک، برای خود سـهمی 
در موفقیت هـا قائـل شـوند! تیـم ملـی والیبـال ایـران 

مسـابقات مهـم و سـختی را پیـش رو دارد کـه هـر کدام 
در ارتقـاء رنکینـگ و در نهایت کسـب سـهمیه المپیک 
2۰24 پاریـس نقـش بـه سـزایی دارنـد امـا تمامـی این 
مسـابقات پشـت سـر هم و با فاصله زمانـی کوتـاه برگزار 
می شـوند و ایـن چالـش را بـرای تیم بـه وجـود آورده که 
مسـیرهای طولانی را بایـد با پروازهـای اکونومـی و ارزان 
قیمت کـه صندلی هـای آن مناسـب بازیکنـان 2 متری 
والیبال نیسـت، طی کنند که این موضوع والیبالیسـت ها 
را با توجه بـه قد و قامـت بلندی کـه دارند، دچار مشـکل 
می کند. کاپیتـان تیم ملـی والیبـال در این مـورد گفت: 
»بارها گفتیم مـا پروازهـای طولانی داریـم. بچه ها 2 متر 
قد دارند و در  پروازهای اکونومی آسـیب می بینند؛ یعنی 
هر چـه رشـته بودیـم پنبـه می شـود. ریـکاوری بعدش 
چند روزی طول می کشـد. امیدوارم از بیرون فدراسـیون 
حمایـت کننـد که مشـکلی مالـی وجود نداشـته باشـد. 
فدراسـیون والیبالی که این همه مردم پیگیری می کنند 

نباید مشـکلی داشته باشـد اما دارد.« فدراسـیون والیبال 
سـالانه حـدود 4۰ میلیـارد تومـان از هزینه هایـش را از 
طریق اسپانسـر تامیـن می کند اما سـال گذشـته حدود 
1۰۰ میلیارد تومان هزینه کرد تا شـرایط تمرینی و اعزام 
را برای تمامـی رده های سـنی خـود فراهم کنـد. بودجه  
12 میلیارد تومانی کمیتـه ملی المپیـک و وزارت ورزش 
به والیبـال هم تنهـا کفاف اعـزام تیم بـه لیـگ ملت ها را 
می دهد چـرا که طبق گفتـه محمدرضا داورزنـی، رئیس 
فدراسیون والیبال سال گذشته هزینه ۵8 روز حضور تیم 
در لیـگ ملت ها بیـش از هفت و نیـم میلیارد تومـان بود. 
این هزینه با توجه به شـرایط اقتصادی کشـور برای لیگ 
ملت هـای پیش رو بـه مراتـب افزایش پیـدا کرده اسـت.

هر چنـد پرداخـت تمامـی هزینه هـای والیبـال از طریق 
بودجه دولتـی غیرممکن اسـت و فدراسـیون هم چنین 
انتظاری ندارد اما ملی پوشـان انتظار دارند به فدراسـیون 
برای تهیه پروازهـای بیزینس کمک شـود. هزینـه پرواز 

اکونومـی بـه آمریکا بـرای هـر فـرد حـدود 12۰ میلیون 
تومـان و همیـن مسـیر بـا پـرواز بیزینـس حـدود 38۰ 
میلیـون تومـان اسـت کـه فدراسـیون تـوان پرداختش 
را نـدارد. در سـال های قبـل در هـر سـفر تعـدادی پـرواز 
بیزینـس تهیـه می شـد و ملی پوشـان در طـول مسـیر 
جابه جا می شـدند اما اکنـون با توجـه بـه افزایش قیمت 

ارز ایـن امکان هـم بـرای فدراسـیون وجود نـدارد.
در حالـی کـه والیبـال در وضعیـت مالی سـختی به سـر 
می برد توجه مسئولان ورزشی کشـور به فوتبال معطوف 
شـده و همین صـدای بازیکنـان تیم ملـی را هـم درآورد. 
محمد موسـوی در ایـن مورد گفـت: »کل ورزش کشـور 
محدود شـده به اینکه داربـی و جام حذفی کی اسـت و ته 
و صـدر جدول کی بـازی دارنـد. قبلا هـم اینگونه بـود اما 
الان بیشتر شده است. ورزش کشـور فقط فوتبال نیست. 
قبول دارم فوتبال صنعت اسـت اما برای مسـئولان کشور 
نباید تـا این حد تفـاوت و تبعیض وجود داشـته باشـد.«
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رییس سابق فدراسیون ژیمناستیک:

 ایميل فدراسيون موضوع انحرافی است
رییـس سـابق فدراسـیون ژیمناسـتیک با اشـاره 
به حواشـی اخیـر این رشـته گفت: طـرح موضوع 
ایمیل، داسـتانی اسـت که هـر زمـان می خواهند 
افکار عمومـی را از تمرکـز روی موضوعـات مهم و 
لاینحل منحـرف کننـد، بـه آن رجـوع می کنند.

به گزارش کاغـذ وطن به نقل از ایرنا، حاشـیه های 
فدراسیون ژیمناسـتیک به کلاف سردرگم ورزش 
ایران تبدیل شـده اسـت. هر چند که بـا برگزاری 
مجمـع انتخاباتی ایـن فدراسـیون در اسـفندماه، 
عابـد حقـدادی بـه عنـوان رییـس ایـن ورزش 
المپیکـی انتخـاب شـد امـا فدراسـیون جهانـی 
هنوز این انتخابات را تایید نکـرده و همچنان زهرا 
اینچـه درگاهـی را بـه عنـوان رییس فدراسـیون 
می شناسـد. اتفاقی که عابد حقدادی در گفتگوی 
رادیویـی آن را به صورت غیر مسـتقیم تایید کرد.
وی گفت: با شـکایت یکی از نامزدهـای انتخاباتی، 
نهـاد بین المللـی اعـلام کـرده کـه فدراسـیون 
ژیمناسـتیک بایـد بـا همـان شـرایط قبلـی در 
بحـث بین المللـی ادامـه کار دهـد. سـخنان 
حقـدادی در زمینه ایمیل فدراسـیون و لغـو اعزام 
ژیمناست های ایران به مسابقات قهرمانی جوانان 
آسـیا بهانه ای شـد تا خبرنـگار ایرنا پای سـخنان 
زهـرا اینچه درگاهـی بنشـیند. وی در ایـن گفت 

وگو اعلام کـرد: عابد حقـدادی به خوبـی می داند 
مشـکل از کجاست پس بهتر است اسـتعفا دهد تا 
فدراسـیون تعلیق نشـود. عابد حقـدادی منتخب 
مجمـع انتخاباتـی فدراسـیون ژیمناسـتیک، در 
گفت وگو رادیویـی اعلام کرده که رئیس پیشـین 
ایمیـل را در اختیـار فدراسـیون قـرار نمی دهـد 
و برخـی از مربیـان نیـز از گـرو گرفتـن ایمیـل 
صحبـت می کننـد، چـرا خانـم اینچـه درگاهـی 
ایمیـل فدراسـیون را در اختیار مسـئولان جدید 
قرار نمی دهـد؟ بارها در خصـوص ایمیل صحبت 
کـردم؛ اما انـگار برخـی دوسـت دارند قضایـا را به 
گونه ای روایـت کنند که به نفع خودشـان اسـت. 
هر فردی که ریاستش در فدراسیون ژیمناستیک 
تایید می شـود بایـد ایمیلی به فدراسـیون جهانی 
معرفی کند. من هـم زمانی که رئیس فدراسـیون 
ژیمناسـتیک شـدم ایمیـل رسـمی خـودم را بـه 
فدراسـیون جهانـی معرفی کـردم. ایـن ایمیل، تا 
زمانی کـه من، رئیـس فدراسـیون هسـتم اعتبار 
دارد. مگر آقـای حقدادی نمی گوید ریاسـتش در 
فدراسـیون ژیمناسـتیک قانونی اسـت؛ پس چرا 
ایمیل رسـمی خود را به فدراسـیون جهانـی ارائه 
نمی دهـد؟ ایشـان در 14 فروردیـن مصاحبه ای با 
انتشـار وسـیع در خبرگزاری های مختلف داشت، 

اظهار کرده فدراسـیون فاقد ایمیل رسمی است و 
آنچه در اختیار من است را ایمیل شخصی معرفی 
کرده اسـت. حالا از ایشـان صحبتهای متفاوتی را 
می شـنویم. آقایـان توقـع دارنـد بـه جـای مـن با 
فدراسـیون جهانی مکاتبه کننـد و از من بخواهند 
بـه دروغ بـه فدراسـیون جهانـی بگویـم کـه این 

مکاتبـات از طرف مـن بوده اسـت.
حقـدادی در ایـن گفـت وگـو اعـلام کـرده کـه 
ما حتـی تعهـد دادیـم کـه اعـزام ورزشـکاران بار 
حقوقـی بـرای اینچـه درگاهی نداشـته باشـد اما 
بـاز اقـدام بـه ارسـال ایمیـل نکـرد. تـا الان هیچ 
صحبتی درباره تعهـد و ... بـا من نداشـته اند و این 
حرف ها دروغ است. متاسـفم که برخی افراد برای 
رسیدن به اهدافشـان دروغ می گویند. چرا رئیس 
جدید فدراسـیون امـکان باز کـردن ایمیـل برای 
ارتباط بـا فدراسـیون جهانـی را نـدارد؟ حقدادی 
رئیس غیرقانونی فدراسـیون ژیمناستیک است و 
فدراسـیون جهانی او را به رسـمیت نمی شناسند. 
در چنیـن شـرایطی ایمیلش هـم اعتبـاری برای 
فدراسـیون جهانـی نـدارد. خـودش هـم ایـن را 
می دانـد اما بـرای بقـای خـودش در حـال تلاش 
اسـت. او توضیـح دهـد چـرا بـه دنبـال برکناری 
روسـای هیئت هایـی اسـت کـه بـه او رای ندادند 

و مجمع را تـرک کردند. باز شـدن این مسـائل به 
ضرر برخـی افراد اسـت. بارهـا در خصـوص اینکه 
فدراسـیون جهانـی بـه ایـن تحـرکات و اقدامات 
واکنش منفی خواهد داشت هشدار دادم اما گوش 
شنوایی نیست. طرح موضوع ایمیل،داستانی است 
که هر زمـان می خواهند افکار عمومـی را از تمرکز 
روی موضوعـات مهـم و لاینحـل منحـرف کنند، 
بـه آن رجـوع می کنند. حقـدادی حتـی در گفت 
وگو خـود به صـورت غیـر مسـتقیم اذعـان کرده 
کـه فدراسـیون جهانـی هنـوز شـما را بـه عنوان 
رئیس می شناسـد، با این شـرایط احتمـال ابطال 
انتخابات وجـود دارد؟ فدراسـیون جهانی ایشـان 
را بـه رسـمیت نمی شناسـد. دوسـتان عنـوان 
کردنـد کـه ناظـر فدراسـیون جهانـی، انتخابـات 
را تاییـد کـرده اسـت.  اگـر اینگونـه بـود چـرا وی 
صورت جلسـه را امضـا نکـرده اسـت؟ بـه احتمال 
فراوان انتخابـات ابطال می شـود و حقـدادی باید 
پاسخگوی آن باشد. آیا اختلافات شما با مسئولان 
جدید به ورزش ژیمناسـتیک ضربه نمی زند؟ چرا 
منافـع ایـن ورزش بایـد قربانـی منافع شـخصی 
شـود؟ تا امروز مـن تمـام تلاشـم را انجـام دادم تا 
ژیمناسـتیک تعلیق نشـود. قول همه گونه تعامل 
و همکاری هـم دادم. امـا نمی توانـم کاری را تایید 

کنم که از اسـاس اشـتباه اسـت.  اتفاقـات مجمع 
فدراسـیون ژیمناسـتیک گویای همه چیز است. 
در حال حاضـر هم حقـدادی با مطرح کـردن این 
موضوع که بـه خاطر ایمیـل، تیم ملـی نمی تواند 
در مسـابقات بیـن المللی شـرکت کند بـه دنبال 
ایجـاد هجمـه علیـه مـن اسـت. در حالـی کـه او 

خودش مقصـر این وضعیت اسـت و حـالا به بهانه 
تیم ملی مـی خواهـد ریاسـتش را در فدراسـیون 
ژیمناسـتیک قانونی کنـد. حقـدادی اگر راسـت 
می گوید همیـن امروز اسـتعفا کنـد تـا انتخابات 
فدراسـیون ژیمناسـتیک یک بار دیگر بـه صورت 

قانونـی تکرار شـود. 
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مدیـرکل حقوقـی وزارت ورزش و جوانان در واکنش به دسـتور 
دادسـتانی برای تعلیق رئیس یک فدراسـیون ورزشی که متهم 
به اختـلاس شـده، گفت: بـرای اعمـال قانـون، 2 الـی 3 راهکار 
داریم و منتظر هسـتیم تـا مناسـب ترین راهکار از سـوی حوزه 

قهرمانی وزارت ورزش اتخاذ شـود.
به گـزارش کاغـذ وطن به نقـل از ایرنـا، مرتضی فـلاح مدیرکل 
حقوقـی وزارت ورزش و جوانـان، در واکنـش بـه اخبار منتشـر 
شـده مبنی بر دسـتور دادسـتانی بـرای تعلیـق رئیـس یکی از 
فدراسـیون های ورزشـی کـه اخیـرا متهـم بـه اختلاس شـده 
اظهـار داشـت: در راسـتای مـاده 7 قانـون  تشـدید مجـازات 
مرتکبیـن ارتشـاء، اختـلاس و کلاهبـرداری، وقتی دادسـتان 
موضوع را اعـلام می کند، ما بررسـی می کنیـم و اگر فـرد مورد 
نظر مشـمول قانون باشـد، سـریعا باید در اعمال تعلیق فـرد از 
خدمـت اقدام کنیـم. البته بـرای اعمال قانـون، 2 الـی 3 راهکار 
داریـم و منتظر هسـتیم تـا مناسـب ترین راهـکار اتخاذ شـود.

وی در پاسـخ به روند اعمال تعلیق گفت: این یک روند محرمانه 
و حقوقی اسـت و بهتر اسـت در این خصوص با معاون قهرمانی 
وزارت ورزش صحبـت کنیـد. مـن به عنـوان مدیـرکل حقوقی 
وزارت ورزش تنهـا نظر حقوقی می دهم و بر حسـب پیشـنهاد 
دوسـتان در حوزه قهرمانی، راهکار پیشـنهادی را اجرا می کنم.
فـلاح در واکنش بـه این که راهـکار حقوقی شـما بـرای اجرای 
تعلیـق چیسـت، افـزود: در این مـورد، راهـکار حقوقـی اجرای 
تبصـره ذیل مـاده 13 اساسـنامه فدراسـیون ها و مـاده 7 قانون 
تشـدید اسـت. وی افـزود: اگـر دوسـتان به اجمـاع رسـیدند و 

راهکار خـود را بـه ما پیشـنهاد دادنـد، بایـد فرد مذکـور معلق 
شـده و فرد دیگری به عنوان سرپرسـت جایگزین شـود. اگر در 
مرحلـه تجدیدنظر رای قطعی نشـود یـا به هر نحـو رفع تعلیق 
شـد، در آن زمان مـا نیز نسـبت به رفـع تعلیـق این فـرد اقدام 
خواهیم کرد. فلاح در پاسـخ بـه این سـوال که در زمینـه اعلام 
اسـامی فرد یا افراد مختلف وظیفه حقوقی بر عهده شماسـت یا 
باید از سـوی نهاد قضایی اطلاع رسـانی صورت گیـرد هم گفت: 

تا زمانی که رای قطعی نشـده، در راسـتای قانون آیین دادرسی 
هیچ شـخصی حق ندارد اسـامی افراد متخلف را اعلام کند. این 

خود یـک جرم اسـت.
وی در واکنـش به شـایعاتی در خصـوص احراز شـدن ماجرای 
اختلاس رئیس یکـی دیگـر از فدراسـیون های ورزشـی گفت: 
اصـلا چنیـن چیـزی نشـیده ام و نـام ایـن فدراسـیون را بـرای 

نخسـتین بار اسـت کـه از شـما می شـنوم.

تیم ملـی والیبال زنـان ایـران پـس از ۵۰ سـال راهی 
بازی هـای آسـیایی خواهـد شـد تـا نخسـتین حضور 
خـود پـس از انقـلاب اسـلامی را در ایـن رقابت هـا 

رقـم بزند.
به گـزارش کاغذ وطـن به نقـل از تسـنیم، نوزدهمین 
دوره بازی هـای آسـیایی به میزبانـی شـهر هانگـژوی 
چیـن در بخـش والیبـال زنـان از 6 تـا 1۵ مهرمـاه 
14۰2 پیگیـری خواهـد شـد. بنابـر اعـلام شـورای 
المپیک آسـیا، مرحله مقدماتـی والیبال سـالنی زنان 
در بازی هـای آسـیایی هانگـژو از روز پنج شـنبه 6 تـا 
دوشـنبه 1۰ مهرماه ادامـه دارد و 2 تیم برتـر هر گروه 

بـه مرحلـه دوم صعـود خواهنـد کرد.
روز سه شـنبه 11 مهـر تیم هـا اسـتراحت دارنـد و 
روزهـای چهارشـنبه و پنج شـنبه 12 و 13مهرمـاه 

مرحلـه دوم برگـزار خواهـد شـد.
مرحلـه دوم به صـورت گروهـی برگـزار می شـود بـه 
ایـن شـکل کـه 2 تیـم اول گـروه A و H، 2 تیـم اول 
B و G، 2 تیـم اول C و F، 2 تیـم اول D و E هـر 
کـدام در یـک گـروه بـه مصـاف هـم می روند، بـه این 
ترتیـب در مرحلـه دوم مجموعـاً 16 تیـم بـا هـم بـه 
رقابـت می پردازنـد. روز جمعـه 14 مهرمـاه مرحلـه 
نیمه نهایـی و روز بعـد )شـنبه 1۵ مهـر( دیدارهـای 
فینـال و رده بندی برگـزار خواهد شـد تـا برگزیدگان 

ایـن دوره از مسـابقات معرفـی شـوند.
تیم ملـی والیبال زنـان ایـران پـس از ۵۰ سـال راهی 
بازی هـای آسـیایی خواهـد شـد تـا نخسـتین حضور 
خـود پـس از انقـلاب اسـلامی را در ایـن رقابت هـا 

رقـم بزند.

اجرای حکم تعلیق یک رییس فدراسیون در انتظار راهکار 
پیشنهادی وزارت ورزش

تیم ملی والیبال زنان ایران پس از 50 سال در 
بازی های آسیایی شرکت می کند
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هزینه ها برای فوتبال، عکس های یادگاری با والیبال؟
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پیشرفت در تعاملات 
ایران و آژانس؛ دو 

پرونده مهم و اختلافی 
حل و فصل شد

در نتیجـه مذاکـرات فنـی صـورت گرفتـه، 
پرونـده یکـی از مکان های ادعایـی مطروحه 
آژانس )پرونده موسـوم به آباده( بسـته شـد.
به گـزارش کاغذ وطن بـه نقل از ایرنـا، منابع 
آگاه خبر داده اند کـه در جریان گفت وگوها و 
تعاملات میان سازمان انرژی اتمی کشورمان 
و آژانـس بین المللی انـرژی اتمـی دو توفیق 
جدیـد دیپلماتیـک بدسـت آمـده اسـت. 
در نتیجـه مذاکـرات فنـی صـورت گرفتـه، 
پرونـده یکـی از مکان های ادعایـی مطروحه 
آژانس )موسـوم به آباده( بسـته شـده است. 
همچنین ماجـرای ادعاهـای مطرح شـده از 
سـوی آژانـس بیـن المللی انـرژی اتمـی در 
خصوص تولیـد اورانیـوم بـا غنـای 83.7 در 
سـایت فردو نیز با توضیحات سـازمان انرژی 

اتمی پایـان یافته اسـت.
این اتفاق مثبـت در حالی رقم خورده اسـت 
که رژیم صهیونیسـتی همواره تلاش داشـته 
تا پیـش از برگزاری نشسـت فصلی شـورای 
حکام به تنش هـا دامـن زده و ادعاهای بدون 
پشـتوانه ای را مطرح کنـد. در حالی که مدت 
زیادی تا برگزاری نشسـت جدید آژانس بین 
المللی انـرژی اتمی نمانـده اسـت، اکنون دو 
موضـوع اختلافی یعنـی ادعای غنی سـازی 
بیـش از 6۰ درصـد و همچنیـن پرونده یکی 

از مکان هـای ادعایی مختومه شـده اسـت.
نکتـه قابـل تامـل آنکـه پرونـده تاسیسـات 
مخفـی ادعایـی بـر اسـاس جعلیـات رژیـم 
صهیونیسـتی مطرح شـده اسـت. حتی این 
رژیـم در روزهـای اخیر نیـز تلاش داشـت تا 
ادعای دروغین سـاخت تاسیسـات مخفیانه 
جدیدی در رشـته کوه های زاگرس را بر سـر 
زبان ها بیانـدازد. بـه همین دلیل بایـد حل و 
فصل یکی از این پرونده ها در سـایه تعاملات 
دو سـویه بیـن ایـران و آژانس را بـه فال نیک 
گرفت؛ چرا که اولا مختومه شـدن آن نشـان 
می دهـد سـایر مکان هـای ادعایـی نیـز کـه 
شـایعات پیرامون آنها توسـط رژیم نامشروع 
صهیونیسـتی مطرح شـده به ماننـد پرونده 
مختومه شـده اخیـر فاقـد موضوعیـت بوده 
اسـت و ثانیـا آژانـس پذیرفته اسـت که حل 
اختلافات در چارچوب قوانیـن بین المللی و 
همکاری هـای دو جانبـه می تواند بـه نتیجه 
منجـر شـود و سیاسـت فشـار رسـانه ای و 
صدور قطعنامـه در برابر ایـران نتیجه بخش 

نخواهـد بود.
راز اتفاقات رقم خورده را می توان در پیگیری 
همزمان افزایش قدرت هسـته ای کشورمان 
در کنار توجه بـه تعاملات و مذاکـرات فنی با 
آژانس دانسـت. پر واضح اسـت ایـن دو اتفاق 
مهم در کنـار یکدیگر منتج به نتیجه شـده و 
بی توجهی به هـر کدام از آنها می توانسـت در 
تامین منافع کشـورمان اختلال ایجاد نماید.

جزئیات طرح ویژه دولت 
برای افزایش یارانه سه 

دهک پایین
وزیر تعـاون، کار و رفـاه اجتماعـی اعلام کرد 
کـه دولـت بـرای جـذاب کـردن کالابـرگ 
الکترونیک و بهبود امنیت غذایی دهک های 
پایین درآمـدی، میـزان یارانه این قشـر را در 
صـورت خریـد اقـلام غذایـی مشـخص، 2۰ 

درصـد افزایـش می دهـد.
به گـزارش کاغـذ وطن به نقـل از ایرنا، سـید 
صولـت مرتضـوی روز گذشـته در پاسـخ به 
سـخنان رییـس مجلـس شـورای اسـلامی 
دربـاره نـدادن کالابـرگ بـه مـردم در زمان 
حذف ارز ترجیحـی، تصریح کـرد: قانونگذار 
در شـرایطی دولـت را مکلـف بـه حـذف ارز 
ترجیحـی کـرد کـه زیرسـاخت کالابـرگ 

الکترونیـک آمـاده نبـود.
وی افـزود: تاکیـد همیشـگی رهبـر معظـم 
انقلاب بـه مجلس شـورای اسـلامی، در نظر 
گرفتـن شـرایط اجراسـت و همچنانکـه در 
دیدار اخیر نماینـدگان فرمودنـد، قانون باید 
به شـکلی نوشـته شـود که قابل اجرا باشـد.
وزیـر کار در ادامـه گفـت: به هیچ وجـه برای 
دولت قابـل قبول نبـود کـه ارز ترجیحـی را 
حـذف کنـد و با ایـن توجیـه که زیرسـاخت 
کالابـرگ آمـاده نیسـت، جبرانـی بـرای 
مـردم در نظـر نگیـرد. بنابرایـن دولـت برای 
جلوگیـری از ایجاد مشـکل در زندگی مردم، 
همزمان با اجـرای حذف ترجیحـی، رویکرد 
مردمی سـازی و توزیع عادلانه یارانه هـا را در 
پیـش گرفـت یعنـی یارانه های معیشـتی را 
چندین برابر کرد و یارانه نقـدی 3۰۰ و 4۰۰ 

هزار تومانـی به مـردم اختصـاص داد.
مرتضوی با بیـان اینکه همزمان بـا پرداخت 
یارانـه نقـدی، کار آمـاده سـازی زیرسـاخت 
کالابـرگ آغـاز شـد، خاطـر نشـان کـرد: در 
دی مـاه سـال 14۰1 چهار اسـتان به صورت 
نمونه و تـا پایان سـال قبـل همه اسـتانها به 
زیرساخت کالابرگ الکترونیک مجهز شدند. 
البتـه اسـتقبال عمومـی از طـرح کالابـرگ 
تاکنـون بسـیار کـم بـوده و مـردم ترجیـح 

می دهنـد از یارانـه نقـدی اسـتفاده کنند.
به گفته وزیـر کار، دولت برای جـذاب کردن 
کالابـرگ الکترونیک و بهبـود امنیت غذایی 
دهک هـای پاییـن درآمـدی طـرح ویـژه ای 
دارد که بر اسـاس ایـن طرح کـه جزئیات آن 
اطلاع رسـانی خواهـد شـد، بـه یارانـه افـراد 
تحت پوشـش نهادهای حمایتی و در مرحله 
بعـد یارانـه دهک هـای 1 تـا 3، در صـورت 
اسـتفاده از کالابرگ الکترونیک بـرای خرید 
اقـلام غذایـی مشـخص، 2۰ درصـد اضافـه 

خواهد شـد.

صحرایی وزیر آموزش و 
پرورش شد

نمایندگان مجلس شـورای اسـلامی به »رضا مـراد صحرایی« برای 
تصدی وزارت آموزش و پـرورش رای اعتماد دادند.

بـه گـزارش کاغذ وطـن بـه نقـل از ایرنـا، در جلسـه علنی روز سـه 
شـنبه 9 خـرداد مجلس شـورای اسـلامی، بررسـی رای اعتمـاد به 
وزیـر پیشـنهادی آمـوزش و پـرورش در دسـتور کار صحـن علنی 

مجلـس قـرار گرفت.
»رضا مـراد صحرایی«بـا 167 رای موافق، 86 رای مخالـف، 14 رای 
ممتنع، 2 رای باطلـه از مجمـوع 269 نماینده حاضـر در مجلس از 
نماینـدگان رای اعتماد گرفـت و به عنـوان وزیر آمـوزش و پرورش 

انتخاب شـد.
محمـد باقـر قالیبـاف رییـس مجلـس شـورای اسـلامی در پایـان 
شـمارش آرای اعتمـاد نماینـدگان بـه رضـا مـراد صحرایـی گفت: 
آقای صحرایی خودش بزرگتریـن چالش وزارت آمـوزش و پرورش 
را لزوم تغییـر در مدیریت و حکمرانی در این وزارت خانه تشـخیص 
داده اسـت. وی افـزود: ایـن مشـکل بـه دلایـل مختلـف در 2 دهه 
اخیر وجود داشـته اسـت مخصوصا به خاطـر تغییراتی کـه در رأس 
مدیریـت ایـن وزارت خانـه ایجاد شـده اسـت، چالش هـای زیادی 

در ایـن زمینـه داریم.
رئیس مجلس ادامـه داد: اگـر امروز در حـوزه مسـائل دینی، علمی 
و فرهنگـی خصوصا بعد از اتفاقات اخیر مشـکلاتی داریم، ریشـه در 
آموزش و پرورش دارد؛ حتی مشـکلات اقتصادی هـم  به این وزارت 

خانـه مهم برمـی گردد.
وی تصریح کـرد: صحرایی به موضوع دانشـگاه فرهنگیـان و تربیت 
معلمان به عنوان رکـن رکیـن وزارت آموزش و پـرورش توجه ویژه 
ای کنـد، مجلـس نیز بـا تصویب قانـون رتبه بنـدی معلمان نشـان 
داد کـه در کنـار وزارت آمـوزش و پـرورش اسـت؛ صحرایـی بـرای 
تغییر بنیادیـن در آموزش و پـرورش مجلس را در کنـار خود ببیند.
رضامراد صحرایی رئیس دانشـگاه فرهنگیان در پی استعفای نوری 
وزیر سـابق آمـوزش و پـرورش با حفظ سـمت به عنوان سرپرسـت 
وزارت آموزش و پرورش منصوب شـد و در جلسـه 2 خرداد مجلس 
نامـه معرفی وی بـه عنـوان وزیر پیشـنهادی آمـوزش و پـرورش از 

سـوی رئیس جمهـور، در صحن علنـی مجلس اعلام وصول شـد.
وی دارای مـدرک دکتـری زبانشناسـی همگانی از دانشـگاه علامه 
طباطبایـی و اسـتاد تمـام رشـته زبـان شناسـی ایـن دانشـگاه 
اسـت و از اردیبهشـت سـال 14۰1 بـه عنـوان رئیـس دانشـگاه 
فرهنگیان انتخاب شـد. او پیش از انتصاب به  عنوان رئیس دانشـگاه 
فرهنگیان، ریاسـت مرکز آموزش زبان فارسـی به غیرفارسی  زبانان 

دانشـگاه علامـه طباطبایـی را بـر عهده داشـت.
صحرایی 17 سـال به عنـوان معلـم از ابتدایـی تا پیش دانشـگاهی 
در روسـتاها و شـهرها تدریس کرده اسـت. سـپس بـه وزارت علوم 

پیوسـت و تا اسـتاد تمامی پیـش رفت.
رهبـر انقـلاب در دیـدار روز سـوم خـرداد بـا نماینـدگان مجلـس 
یازدهـم توصیـه ای مبنـی بـر »پرهیـز از بعضـی سـخت گیری ها 
در قبـال وزرای معرفی شـده بـه مجلس« داشـتند و در ایـن زمینه 
گفتنـد: در تشـخیص صلاحیت هـا دقـت کافـی و در حـد معقـول 
و منطقـی سـخت گیری کنیـد امـا نه به شـکلی کـه موجب شـود 
وزارتخانـه تـا مـدت هـا بـدون وزیـر بمانـد کـه اکنـون هـم چنـد 

وزارتخانـه وزیـر ندارنـد و بـه مجلـس معرفـی خواهند شـد.

خبر

کاغذ سیاست

گره های بزرگی از روابط بين الملل در حال گشایش است
گزارش

ایسنا

گزارش
ایسنا

معـاون اجرایـی رییـس جمهـور گفـت: بـا دیپلماسـی 
دولت سـیزدهم گره های بزرگـی از روابط بیـن الملل در 

حال گشـایش اسـت.
به گزارش ایسـنا، محسـن منصوری در دیدار امروز خود 
با امام جمعه کـرج و نماینده ولـی فقیه در اسـتان که در 
محـل دفتر امـام جمعه کـرج انجام شـد، ضمـن تبریک 
دهه کرامـت، بـه اشـراف آیـت الله حسـینی همدانی به 
مسـائل اسـتان اشـاره کرد و افـزود: دولـت سـیزدهم با 
تمامـی ظرفیـت درصـدد اسـت کـه مشـکلات، موانع و 

کاسـتی ها را برطـرف کند.
وی ادامـه داد: بـا دیپلماسـی دولـت سـیزدهم گره های 
بزرگـی از روابط بیـن الملل در حال گشـایش اسـت و به 
ویـژه در ایام اخیـر شـاهد گسـترش روابـط خصوصا در 

کشـورهای همسـایه، هستیم.
منصـوری بـا اشـاره بـه اقدامـات دولـت در حـوزه های 
اجتماعـی و اقتصـادی، گفـت: بـه لحاظ شـاخص رشـد 

اقتصـادی نسـبت بـه ۵ سـال قبـل از دولـت سـیزدهم 
شـاهد رشـد 4 درصد بودیم و در شـاخص نفت این رشد 

بـه 1۵ درصـد و کشـاورزی 8 درصد رسـید.
وی افـزود: تـورم نسـبت بـه اسـفند و فروردین گذشـته 
بـه صـورت نقطه بـه نقطه بـا کاهـش روبـرو بـود، از این 
رو دولـت با اهتمامـی ویژه بـر روی این موضـوع متمرکز 
شـده اسـت؛ چرا که مسـتقیم با معیشـت مـردم ارتباط 

دارد.
معاون اجرایـی رئیس جمهور بـا ارائه گزارشـی از بازدید 
های صـورت گرفتـه از پـروژه هـای مهـم اسـتان البرز، 
گفت: امید اسـت بـا اراده که در اسـتان و در سـطح ملی 
شـکل گرفته گره گشـایی از پروژه ها به تسـریع در بهره 

بـرداری و تحقق خواسـت مردم برسـد.
وی افـزود: توافـق هـا و پیگیـری هـای خوبی در اسـتان 
شـکل گرفتـه و همراهـی ملـی نیز بـه این سـو معطوف 
شـده اسـت که یکـی از آنهـا انتقال زنـدان رجایی شـهر 

اسـت که بـه زودی اجرایـی خواهد شـد.
موجبـات رضایتمنـدی مـردم را فراهـم کنیم.هـای امـروز رونـد پیشـرفت پـروژه ها سـرعت گیـرد و منصوری گفـت در پایـان گفت: امیـد که پـس از بازدید 

وزیر کشـور به تحرکات حقوقی دشـمنان علیه جمهوری 
اسـلامی ایـران اشـاره کـرد و افـزود: مباحـث حقوقـی بـا 
عناوینـی چـون کمیتـه حقیقـت یـاب در کنـار جنـگ 

شـناختی و رسـانه ای، یـک جنـگ جـدی اسـت.
به گـزارش کاغـذ وطن بـه نقـل از ایسـنا، احمـد وحیدی 
در گردهمایی روسـای نمایندگی های جمهوری اسـلامی 
ایران در خـارج از کشـور که در محـل وزارت امـور خارجه 
برگـزار شـد، افـزود: فعالیـت سـفرا در خـارج از کشـور، 
مجاهدت مسـتمر در دفاع از منافع ملی اسـت. دشمن در 
شـرایط فعلی، جنگی همه جانبـه را طراحی و اجـرا کرده 
که حوزه های شـناختی، ادراکـی و نفوذ در افـکار عمومی 

را هـدف گرفته اسـت.
وحیـدی تاکیـد کـرد: بایـد در بیـان واقعیـات کشـور و 
دسـتاوردهای آن، پیشـتاز باشـیم. آنها به خوبی می دانند 
که جمهوری اسـلامی ایـران، مقتدر اسـت و دچـار تزلزل 
نخواهـد شـد امـا تمـام تـلاش آنها بـر ایجـاد تزلـزل بین 

دوسـتداران انقـلاب اسـلامی در جهان اسـت.
وی خاطرنشـان کرد: به حول و قوه الهـی، عنایات حضرت 
ولی عصر)عج(، هدایـت های حکیمانه، مسـتمر و میدانی 
رهبر معظم انقلاب اسلامی و تلاش دسـتگاه های ذیربط، 
هیـچ خدشـه ای نمـی تواند بـه نظـام مقـدس جمهوری 

اسـلامی ایران وارد شـود.
وزیر کشـور با بیـان اینکه بایـد در میـدان تبیین و رسـانه 
بیش از پیش فعال باشـیم، گفت: ما باید بـرای تنویر افکار 
عمومی جهان نسـبت به جمهوری اسـلامی اقـدام کنیم.

وحیـدی در بخـش دیگـری از سـخنان خود بـه تحرکات 
حقوقی دشمنان علیه جمهوری اسـلامی ایران اشاره کرد 
و افـزود: مباحث حقوقی با عناوینـی چون کمیته حقیقت 
یـاب در کنـار جنـگ شـناختی و رسـانه ای، یـک جنگ 
جدی اسـت. آنها به دنبال واقعیت نیسـتند و برای فشار بر 
جمهوری اسـلامی، این اصطلاحـات را طراحی کـرده اند.
وی بـا بیـان اینکـه در اعتراضات سـال گذشـته، نیروهای 
انتظامـی و امنیتی خویشـتنداری کردند که تعداد شـهدا 
و مجروحـان ایـن نیروها گـواه آن اسـت، ادامـه داد: آنها به 
دنبـال اختلافـات قومـی و ایجاد شـکاف بـا نظـام بودند و 

تبلیغـات دروغیـن زیـادی را در این زمینـه انجـام دادند.
وحیدی بـا بیـان اینکـه جمهـوری اسـلامی ایـران دارای 
دیپلماسـی عدالـت خواهانـه اسـت، اظهـار کـرد: در ایـن 
دیپلماسـی عدالت خواهانه از همه کسـانی که در سراسـر 
جهان تحـت ظلـم و سـتم قـرار گرفته انـد، حمایـت می 

کنیـم.
وی افـزود: در ایـن دیپلماسـی عدالـت خواهانـه نشـان 
مـی دهیم کـه حـق شـهروندی بسـیار اهمیـت دارد و در 

جمهـوری اسـلامی مـورد توجـه اسـت.
وزیـر کشـور بـا مقایسـه رفتـار دولـت و مـردم ایـران بـا 
اتباع پناهجـوی افغـان و حوادثی چـون غرق شـدن قایق 
پناهجویان در کشـورهای غربی، یادآور شـد: در ایران اتباع 
خارجی همـان یارانـه ای را در آرد و نـان دریافت می کنند 
کـه اتبـاع ایرانـی از آن برخوردارند امـا دولتمـردان غربی 
اقداماتی چـون دیـوار ترامپ در مـرز مکزیک، جداسـازی 
فرزند از مادران پناهجـو و اتفاقاتی کـه در دریای مدیترانه 
رخ می دهـد را انجام می دهنـد. این نگاه ما به حقوق بشـر 

اسـت و دیپلماسـی عدالـت خواهانه مـا باید ترویج شـود.
رئیـس شـورای امنیـت کشـور در ادامـه سـخنان خـود 
از آمادگـی وزارت کشـور بـرای انعقـاد تفاهمنامـه هـای 
همکاری امنیتی با کشـورهای مختلف خبر داد و گفت: در 
مسـاله سـرمایه گذاری خارجی چه از جانب ایرانیان و چه 
سـرمایه گذاران خارجی آمادگـی کامل وجـود دارد، برای 
ایـن کار نماینده ویـژه انتخاب شـده و اسـتانداران هم این 
موضوع را در دسـتور کار دارند. اسـتانداران مرزی علاوه بر 
این، مسئولیت رسیدگی به مسائل پایانه ها و بازارچه های 
مرزی را هم بر عهـده دارند کـه باید با جدیت دنبال شـود.

وحیدی بـا بیان اینکـه دسـتاوردهای جمهوری اسـلامی 
ایران بسیار اسـت، افزود: اعتراضات سال گذشـته برای آن 
انجام شـد که پیشـرفت ایران را می دیدند و می خواسـتند 
مانع آن شـوند. جمهوری اسـلامی ایران مقتدرانه در حال 

پیشـرفت بوده و افول آمریکا یک واقعیت است که خروج از 
عراق، افغانسـتان، سـوریه و یمن و ناتوانی در نقش آفرینی 

در مناسـبات منطقه ای، گواهی بر این مسـاله است.
وزیر کشـور در ادامـه ایـن برنامه بـه مباحث مطرح شـده 
از سـوی چنـد تـن از نماینـدگان جمهـوری اسـلامی در 
خارج از کشـور پاسخ داد و گفت: اسـتانداران سراسر کشور 
باید ارتباط مسـتقیم با سـفرا داشـته باشـند و با پیشنهاد 
برگزاری نشسـت های 6 ماهه با سـفرا توسـط استان های 

مورد تقاضـا، موافقیم.
وحیدی درباره عبور زائران پاکسـتانی برای مراسم اربعین 
از مـرز ریمـدان هـم اظهـار کـرد: طـرف عراقـی در سـال 
گذشـته عبور این زائـران از مرز ایـران را نپذیرفتـه بود که 
در مذاکرات انجام شـده، در مراسـم امسـال اربعیـن مورد 

پذیـرش طـرف عراقی قـرار گرفته اسـت.

سنا
: ای

س
عک

یـک نماینـده مجلـس شـورای اسـلامی 
گفـت: در مـورد عفـاف و حجـاب مشـکل 
ایـن اسـت کـه دسـتگاه های فرهنگ سـاز به 
مسـئولیت های خودشـان عمـل نکرده انـد و 
در لایحـه عفـاف و حجـاب هیـچ اشـاره ای به 
اینکـه اگر دسـتگاهی بـه وظایف خـودش در 
حوزه ایجابی، آموزشـی و ارتقاء شـاخص های 
فرهنگـی عمـل نکـرد، چـه برخـوردی بایـد 

شـود، نشـده اسـت.
به گـزارش کاغـذ وطن به نقـل از ایلنـا، احمد 
راسـتینه درباره لایحـه عفاف و حجـاب که از 
سـوی دولـت بـه مجلـس ارائه شـده اسـت و 
ایـن گلایـه کـه بحث هـای فرهنگـی علیرغم 
تاکیداتـی کـه در ایـن زمینـه شـد مغفـول 
مانده اسـت، گفـت: البتـه لایحه هنـوز اعلام 
وصـول نشـده و مـا منتظریـم اعـلام وصـول 
شـود امـا فعـلا آنچـه کـه در گمانه زنی هـا 
در لایحـه دیـده می شـود ایـن اسـت کـه دو 
ایـراد اساسـی دارد، یـک ایـرادش را مـا در 
گـزارش کمیسـیون فرهنگی گفتیم، مشـکل 
ایـن اسـت کـه دسـتگاه های فرهنگ سـاز به 
مسـئولیت های خودشـان عمـل نکرده انـد و 
در ایـن لایحـه هیـچ اشـاره ای بـه اینکـه اگر 
دسـتگاهی بـه وظایـف خـودش در حـوزه 
رتقـاء شـاخص های  یجابـی، آموزشـی و ا ا
فرهنگـی عمـل نکـرد، چـه برخـوردی بایـد 

شـود، نشـده اسـت.
ایـن عضـو کمیسـیون فرهنگـی خاطرنشـان 
کـرد: یعنـی در حـوزه ایجابـی، اقناع سـازی، 
آمـوزش و اجـرای مصوبـات شـورای عالـی 
نقـلاب فرهنگـی آن 3۰ دسـتگاهی کـه  ا
مسـئولیت اقناعـی دارنـد، هیچ گونـه احـکام 
رنـده ای متاسـفانه در لایحـه دیـده  بازدا
نمی شـود در حالی کـه بخش حجـاب و عفاف 
در حـوزه فرهنگـی اسـت و اینجـا مسـئولیت 
متوجـه مسـئولین دسـتگاه ها اسـت؛ یعنـی 

مـا بـه  آمـوزش و پـرورش وظیفـه دارد ا
وظیفه اش عمـل نکرده اسـت. وزارت فرهنگ 
و ارشـاد اسـلامی وظیفـه دارد اما  بـه وظیفه 
اش عمـل نکـرده اسـت همین طـور سـایر 
دسـتگاه های مختلـف، لـذا آن چیـزی کـه ما 
انتظـار داشـتیم در لایحـه بیایـد این بـود که 
وظایـف دسـتگاه ها تصریحی در لایحـه بیاید 
و مصوبات شـورای عالـی انقـلاب فرهنگی در 
قالـب قانـون بارگـذاری شـود و تـرک فعل ها 
نـگاری شـود، مخصوصـا تـرک فعـل  جرم ا
مسـئولین دسـتگاه هایی که مسـئولیت دارند 

امـا در ایـن لایحـه نیسـت.
وی ادامـه داد: نکتـه دوم این اسـت کـه همه 
لایحه معطـوف به حوزه کشـف حجاب شـده 
اسـت در حالـی کـه مـا در کشـف حجـاب 
قانـون مجـازات  اسـلامی را داریـم کـه اجـرا 
نمی شـود، لـذا انتظار ایـن بود در قصه کشـف 
حجـاب قانون گـذاری بـه شـکلی باشـد کـه 
ایـن قانون گـذاری بتوانـد بازدارندگـی ایجاد 
کنـد امـا در ایـن حـوزه متاسـفانه احـکام 
بازدارنده ای نیسـت که نیازمند اصلاح اسـت. 
راسـتیه یـادآوری کرد: مـا منتظریـم »لایحه 
عفاف و حجـاب« اعلام وصول شـود تـا 2 کار 
انجـام دهیـم، یکـی این کـه احـکام شـورای 

عالـی انقـلاب فرهنگـی در حـوزه عفـاف و 
حجـاب در حـوزه ایجابـی، آموزشـی و ارتقـا 
شـاخص های فرهنگی و ترک فعل مسـئولین 
در قالـب احـکام دیـده شـود، نکتـه دوم هـم 
این کـه در راسـتای کشـف حجاب آن دسـته 
از احکامـی کـه بازدارنـده اسـت، دیده شـود.
وی دربـاره این کـه می گوینـد بـار اصلـی 
تصمیم گیـری درخصـوص »لایحـه عفـاف 
و حجـاب« بـر دوش مجلـس اسـت، گفـت: 
اساسـا از ابتدا مجلـس پیگیر بود و متاسـفانه 
ایـن اراده در دسـتگاه های دیگـر کمتـر بـود. 
یـن  خوشـبختانه حضـرت آقـا فرمودنـد ا
مجلـس انقلابـی اسـت و مـا دقیقـا دو سـال  
اسـت موضـوع عفـاف و حجـاب را پیگیـری 
می کنیـم در این خصـوص گزارش بـه صحن 
آوردیـم و ایـن گـزارش در مـورد تـرک فعـل 

دسـتگاه ها قرائـت شـد.
این نماینـده مجلس شـورای اسـلامی عنوان 
کـرد: امـروز هـم مجلـس بایـد ایـن بـار را به 
دوش بگیـرد و در 2 بخش حوزه هـای ایجابی، 
آموزشـی و ارتقـا شـاخص های فرهنگـی و 
مقابلـه بـا تـرک فعـل مسـئولین و بخشـی 
کـه مربـوط بـه بازدارندگـی در حوزه کشـف 

حجـاب اسـت، اقـدام کند.

سـخنگوی دولت از دومین دور سـفر اسـتانی 
هیات دولـت و رییس جمهـور در انتهای هفته 

آینده بـه اسـتان آذربایجان شـرقی خبر داد.
علی بهـادری جهرمی در نشسـت خبـری روز 
گذشـته خود بـا تشـکر از نماینـدگان مجلس 
برای رأی اعتمـاد به گزینه دولت بـرای وزارت 
آمـوزش و پـرورش، اظهار کـرد: بـرای تصدی 
وزارت صنعـت، معدن و تجـارت مهندس علی 
آبـادی از سـوی دولـت بـه مجلـس پیشـنهاد 
شـد.وی ادامه داد: در روز های گذشـته شـاهد 
سـفر سـلطان عمان به ایـران بودیـم. در چهار 
حوزه انرژی، بهداشـت، حمل و نقـل و تجارت 

توافق هـای خوبـی حاصل شـد.
وی افـزود: آزادی اسـدالله اسـدی خبر بسـیار 
خوشـی بـود. از قـوه قضاییـه و مجلـس بـرای 
تهیـه لایحـه اسـترداد محکومـان بـا بلژیـک 
تشـکر می کنـم. البتـه نحـوه برخـورد ایـران 
و بلژیـک نمونـه خوبـی بـرای بررسـی ادعای 
رعایـت موازیـن حقوق بشـری اسـت و نشـان 
می دهـد چـه کسـانی حقـوق بشـر را رعایـت 

. می کننـد
سـخنگوی دولـت هم چنیـن گفـت: پنجمین 
سـفر اسـتانی دور دوم در انتهای هفتـه آینده 
بـه اسـتان آذربایجان شـرقی در پیش اسـت.

وی گفت: برنامـه هفتم توسـعه نهایی شـده و 
پـس از اعمال پیشـنهادات اصلاحـی در اولین 

فرصـت تقدیـم مجلس خواهد شـد.
وی خاطرنشـان کـرد: نرخ بیـکاری امسـال با 
دو دهم درصد کاهش مواجه شـده کـه انتظار 
کاهش بیشـتر مـی رود. در چهـار اسـتان نرخ 
بیـکاری بـه یک رقمی رسـیده و در23 اسـتان 
نرخ بیکاری یک رقمی اسـت. صادرات کشـور 
در دو مـاه اول سـال نسـبت به سـال گذشـته 
حـدود پنجـاه درصـد بـه کشـور های آسـیای 
میانـه، قفقاز و روسـیه افزایش داشـته اسـت.

بهـادری جهرمـی در پاسـخ بـه ایـن پرسـش 

کـه احتمـال تغییـر سـاعات اداری وجـود 
دارد؟ گفـت: سـاعت کاری در ایـن ایـام در 
سـال گذشـته هـم از سـاعت7 آغـاز می شـد. 
مطابـق قانـون مجلـس تغییر سـاعت رسـمی 
نداشـتیم. مشـکلی بـرای ارائه خدمـات وجود 
نـدارد. سـاعت کاری 6 صبـح بـرای1۵ خرداد 
تـا1۵ شـهریور اسـت و بیشـتر مادران شـاغل 
در آمـوزش و پـرورش مشـکلی ندارنـد. آمـار 
مـادران شـاغل در سـایر ادارات محدود اسـت 
و می شـود ایـن افـراد سـاعت خـود را شـناور 
کنند. از مدیـران می خواهـم با مادران شـاغل 
همـکاری داشـته باشـند. بایـد در مصـرف 
انـرژی صرفـه جویـی داشـته باشـیم و دولـت 
ایـن کار را از خـود شـروع کـرده و وزارت نیرو 
هم مشـوق های خوبـی در نظـر گرفته اسـت.
وی دربـاره آخریـن وضعیـت حل مشـکل آب 
مـردم سیسـتان و بلوچسـتان، گفـت: عمـده 
توجه دولـت برای توسـعه اسـتان های محروم 
ومرزی بـوده اسـت. در 18 ماه ابتـدای دولت، 
رتبه اول تخصیص بودجه مخصوص سیسـتان 
و خوزسـتان بـوده اسـت. نـگاه دولـت ایجـاد 
عدالـت در پیشـرفت اسـتانی و کاهـش فاصله 
طبقـات اجتماعـی دولت بـوده اسـت. راهکار 
کوتاه مدت، میان مـدت و بلند مـدت از جمله 

احـداث چاه عمیـق، تنظیـم آب چـاه نیمه ها، 
طـرح انتقـال آب از دریـای عمـان، پیگیـری 
حقابه انجام شـده تا مشـکل آب را حـل کنیم.
وی درباره امـکان برقـراری ارتباط سیاسـی با 
مصر بیـان کـرد: دولـت آمـاده توسـعه روابط 
بـا مصـر اسـت. پـس از فرمایـش رهبـری، 
رییس جمهـور بـه وزارت خارجـه دسـتور 
داده اند کـه اقدامـات لازم در ایـن زمینه انجام 

شـود.
 وی در خصـوص موضـع دولـت دربـاره 
اختصـاص جریمه هـای قبض هـا بـه طـرح 
جوانـی جمعیـت گفت: دولـت مجـری قانون 
اسـت. در ایـن حـوزه هـم قانـون جوانـی 
جمعیـت مشـخص اسـت. عنـوان کریمـه 
مطرح نیسـت. کسـانی کـه الگوی مصـرف را 
رعایـت نمی کننـد، یارانـه کمتـری دریافـت 
می کننـد. در نـگارش قانـون کـم سـلیقگی 
شـده اسـت؛ زیرا آب بهای کسـانی که الگوی 
مصـرف را رعایـت نمی کننـد، واقعـی شـده 
و در جـای دیگـر مصـرف شـده اسـت. منبع 
یـن  نـی جمعیـت محـدود بـه ا قانـون جوا
نـه مصـرف  موضـوع نیسـت و کاهـش یارا
کننـدگان که الگـو را رعایـت نمی کنند، فقط 

یـک منبـع اسـت.

در »لایحه عفاف و حجاب« ترك فعل دستگا ه های 
فرهنگ ساز دیده نشده است

معرفی وزیر پیشنهادی
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   آگهی تحدید حدود اختصاصی
ــاد  ــع واقــع در حیدرآب ــه مســاحت 942.3۵متــر مرب ــر بنــای احدثــی در آن ب چــون ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مشــتمل ب
ــورد  ــی م ــی از 2- اصل ــلاک   1۰6۵4 فرع ــت پ ــان تح ــش 46 کرم ــک بخ ــه ی ــوج قطع ــهر کهن ــماعیلی ش ــهید اس ــوار ش بل
تقاضــای خانــم پرویــن میرانــی طــراده  فرزنــد ابراهیــم  بــه شــماره ملــی  31۵۰۰6۰3۰3  نیــاز بــه تحدیــد حــدود اختصاصی 
ــر و  ــوق منتش ــلاک ف ــی پ ــدود اختصاص ــد ح ــی تحدی ــورخ 14۰2/2/3۰ آگه ــک م ــی مال ــت کتب ــب درخواس ــذا حس دارد. ل
عملیــات تحدیــدی آن از ســاعت 8 صبــح روز ســه شــنبه مــورخ 14۰2/4/4 در محــل شــروع بــه عمــل خواهــد آمــد. لــذا بــه 

مالــک و مالکیــن مجــاور رقبــه مذکــور اخطــار میشــود کــه در موعــد مقــرر در ایــن آگهــی در محــل وقــوع ملــک حاضــر و چنانچــه کســی بــر 
ــت 3۰ روز واخواهــی خــود را  ــدی لغای ــخ تنظیــم صــورت مجلــس تحدی ــد از تاری ــی آن واخواهــی داشــته باشــد میتوان حــدود و حقــوق ارتفاق
بــه اداره ثبــت و اســناد امــلاک کهنــوج تســلیم تــا بــه دادگاه صالحــه ارســال شــود. در غیــر ایــن صــورت پــس از انقضــای مهلــت مذکــور هــر 

ــی مســموع نیســت.  ــه ادعای گون
تاریخ انتشار:14۰2/3/1۰

علی رحمانی خالص .رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج
شناسه آگهی :1499649

آگهی حصر وراثت
خواهـان رونوشـت حصـر وراثـت مجتبـی زارعـی منوجـان فرزنـد رضـا بـه شـرح دادخواسـت تقدیمـی ثبـت شـده بـه کلاسـه 
14۰22192۰۰۰۰73324۰ از ایـن دادگاه درخواسـت گواهـی حصـر وراثـت نمـوده و چنیـن توضیـح داده که شـادروان رضـا زارعی 

منوجـان فرزنـد صفـر در اقامتـگاه دائمـی خـود بـدرود حیـات گفتـه و ورثـه حیـن الفـوت آن منحصـر اسـت بـه:
1. محمد زارعی منوجان فرزند رضا ش م 6۰8۰138۵22 ت ت 1378/3/17
2. مرتضی زارعی منوجان فرزند رضا ش م 6۰8۰261۵4۵ ت ت 1387/8/3

3. مجتبی زارعی منوجان فرزند رضا ش م 6۰8۰۰14491 ت ت 137۰/12/14
4.مونا زارعی منوجان فرزند رضا ش م 6۰8۰289611 ت ت 139۰/1/9 )فرزندان متوفی (

۵.کلثوم زارعی منوجان فرزند مبارک ش م 6۰896۰7339 ت ت 13۵3/6/1۰)همسر متوفی(
 اینک با انجام تشـریفات مقدماتی درخواسـت مزبور یک نوبـت آگهی می گردد تا چنانچه شـخصی اعتراضـی دارد و یا وصیـت نامه ای از متوفـی نزد او می 

باشـد از تاریخ نشـر آگهی ظرف مدت یکماه به ایـن دادگاه تقدیـم دارد والا گواهی صادر خواهد شـد.
مسئول دفتر شعبه شورای حل اختلاف شعبه 1 شورای حل اختلاف شهرستان منوجان 
عاطفه سالاری پور .م الف:6

ایجاد کمیته حقیقت یاب توسط دشمن یک جنگ جدی علیه ایران است
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جیمـز کامـرون بـه صراحت اعـلام کـرد چنـد ماهی اسـت که مشـغول نوشـتن 
فیلمنامـه فیلـم جدیـد »ترمیناتور« اسـت.

به گـزارش خبرگـزاری مهر بـه نقـل از آسوشـیتدپرس، هرچنـد جیمـز کامرون 
اعلام کرده مدتی اسـت در حال نوشـتن فیلمنامه یـک فیلم جدیـد »ترمیناتور« 

اسـت، امـا او گفت فعلا بـرای تمـام کردن فیلمنامه دسـت نگه داشـته اسـت.
وی در یک کنفرانـس عنوان کرد: این فیلمنامـه را با الهام از رشـد هوش مصنوعی 
می نویسـد، اما وقتـی آن را تمـام می کند کـه درباره هـوش مصنوعـی و آینده آن 

اطلاعات بیشـتری وجود داشـته باشد.
در کنفرانـس »دنیـای تکنولـوژی دِل« کامـرون گفت که از سـه ماه پیش شـروع 
به نوشـتن ایـن فیلمنامـه کـرده امـا صبر می کنـد تـا ببینـد هـوش مصنوعی به 

کجـا می رسـد.
آخرین بـار که او دربـاره »ترمیناتـور« اظهار نظر کـرد، گفته بود قصد نـدارد ادامه 

این مجموعـه را دنبال کند.

در اواخر سـال 2۰22 او گفته بود: روشـن نیسـت بخواهم یـک »ترمیناتور« دیگر 
بسـازم یا سـعی کنـم ایـن مجموعـه را دوبـاره راه بینـدازم، ولـی اگر هـم چنین 
تصمیمـی بگیرم بیشـتر درباره هـوش مصنوعـی خواهد بود تـا ربات هـای دیوانه 

شـده.
با توجـه بـه اینکه موضـوع هـوش مصنوعی از سـال پیـش بـا افزایش مـواردی از 
»چـت جی پی تی« به بحـث بسـیار داغی بدل شـده پتانسـیل زیادی وجـود دارد 

کـه کامـرون بخواهد به سـراغ ایـن موضـوع برود.
آخرین فیلـم »ترمیناتور« با عنوان »سرنوشـت تاریک« با بازی آرنولد شـوارتزنگر 
هرچند بـا نقدهای مثبـت و تحسـین طرفـداران مواجه شـد، اما در گیشـه موفق 
نبود و تنها 62 میلیـون دلار در آمریـکای شـمالی و 261 میلیون دلار در سراسـر 

جهـان فروخت کـه برای ایـن بلاک باسـتر یک شکسـت تلقی می شـود.
این مجموعـه فیلم ها پس از نمایـش »ترمیناتـور 2: روز قضاوت« در سـال 1991 

رو بـه افـول بوده اند.

جیمز کامرون فیلمنامه »ترمیناتور« جدید را می نویسد

عکس نوشت

کمبود در تخصیص آرد به 
عشایر جنوب کرمان

مدیرکل امور عشایری جنوب کرمان گفت: 
متاسفانه عشایر شهرستان های جنوبی استان 
کرمان با کمبود سهمیه آرد مواجه اند که 
امیدواریم برای افزایش سرانه آرد این قشر 
تصمیم گیری خوبی شود. مدیرکل امور عشایر 
جنوب استان کرمان در جلسه شورای آرد و 
نان استان اظهار داشت: سرانه آرد خام عشایر 
جنوب کرمان طبق سرانه کشوری باید 2/12 
کیلوگرم باشد که متأسفانه شهرستان های 
جنوبی استان کرمان کمتر از این سهمیه دارند 
و یکی از مطالبات عشایر جنوب کمبود سهمیه 
آرد خام است.. ناصر احمدیوسفی عنوان کرد: 
موضوع کمبود سرانه آرد عشایر منجر به 
نارضایتی عشایر به عنوان یک تولیدکننده 
مهم در حوزه امنیت غذایی شده است و باید 
تدبیری صورت گیرد آنچه حق عشایر است به 
آنها اختصاص پیدا کند.  مدیر کل امور عشایر 
جنوب کرمان عنوان کرد: عشایر در دورترین 
نقاط جغرافیایی با کمترین امکانات در حال 
تولید هستند و امیدوارم تصمیم گیری بهتری 
برای توزیع سرانه آرد عشایر انجام شود. او 
افزود: یکی از مشکلات جامعه عشایری عدم 
دسترسی به نانوایی هاست بر خلاف جامعه 
روستایی که به نانوایی ها دسترسی دارند و 
امکان تهیه نان را دارند اما برای عشایر چنین 
چیزی مقدور نیست.  حمدیوسفی گفت: 
از اجرای سامانه شفافیت توزیع آرد خام 
عشایر استقبال خواهیم کرد و یقینا روند 

خدمت رسانی را بهتر خواهد کرد.

یک باستان شناس از تخریب آخرین ساباط تاریخی 
شهرستان انار کرمان خبر داد. به گزارش ایسنا، 
محمدرضا نسب عبداللهی گفت: هرچند قدمت این 
ساباط به دوره صفویه نسبت داده شده، اما تاکنون در 
فهرست آثار ملی کشور ثبت نشده است و تاکنون از 
گزند آسیب ها در امان مانده بود، اما یکشنبه 7 خرداد 
14۰2 تخریب شد. این باستان شناس افزود: آخرین 
بار 27 اردیبهشت 14۰2 برای ضبط کلیپی درباره این 
ساباط تاریخی به این مکان مراجعه کرده بودم و ساباط 
بدون هیچ مشکلی همانند گذشته استوار بود. او گفت: 
ساباط ها معابر دالان مانندی در کوچه ها هستند که 

در شهرستان انار کرمان نمونه های دیگری نیز از آن 
وجود داشت که همگی در گذشته تخریب شده بودند 
و ساباط کوچه مسجد تاریخی خواجه انار، آخرین آن ها 
بود که متاسفانه از بین برده شد. نسب عبداللهی اظهار 
کرد: این ساباط دیوار به دیوار مسجد تاریخی خواجه 
انار با قدمت دوره صفویه بود، که  طول بیشتری داشته 
و در گذشته های دور و بر اثر فرسایش فرو ریخته و 
باقی مانده  طاق آن  که احتمالا اوایل پهلوی مرمت 
شده بود، یکشنبه هفتم خردادماه تخریب شد. در 
حال حاضر فقط دیوار این ساباط که قدمت صفویه 

دارد، باقی مانده است.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان کرمان با اشاره به اقدامات مرمتی و بازسازی 
بناهای تاریخی در روستاها گفت: باید کمیته 
کارشناسی تشکیل و منابع را تجمیع کنیم و پروژه به 

پروژه مرمت انجام شود. 
فریدون فعالی در جلسه کارگروه میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری استان کرمان اظهار کرد: 
در شهرها و روستاها بافت های ارزشمند تاریخی 
داریم و منابع خوبی برای روستاها اختصاص یافته 
که به همکاری و هم افزایی دستگاه های مرتبط برای 
تجمیع منابع مربوطه نیاز داریم. او با اشاره به اقدامات 
مرمتی و بازسازی بناهای تاریخی در روستاها عنوان 
کرد: باید کمیته کارشناسی تشکیل و منابع را تجمیع 
کنیم و پروژه به پروژه مرمت شود. مدیرکل میراث 

فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان کرمان با 
بیان این مطلب که سال جاری پنج روستا برای مرمت و 
بازسازی هدفگذاری و در اولویت قرار گیرد، اظهار کرد: 
قلعه ده میرزا تنها قلعه ای است که در کشور هنوز در آن 
زندگی جریان دارد. دهیار و بخشدار راین برای سنگ 
فرش معبر اصلی این روستا با اداره کل میراث فرهنگی 
و گردشگری همکاری داشته اند. او افزود: در سال 
گذشته فعالیت های خوبی در زمینه مرمت و بازسازی 
در بخش هایی مثل راین، شهر جوپار، روستای تیکدر 
و ...در شهرستان کرمان صورت گرفته است. فعالی 
عنوان کرد: در برگزاری نمایشگاه ها باید شاخص ها 
رعایت شود و نمایشگاه های صنایع دستی با هماهنگی 
اداره کل میراث فرهنگی برپا شود تا از ورود کالاها و 

محصولات بی کیفیت جلوگیری شود.

چابهار؛ بهشت 
جنوب ایران

بنـدر چابهـار از شـهرهای اسـتان سیسـتان و 
بلوچسـتان و تنها بندر اقیانوسـی ایران اسـت. 
بخاطـر آب و هـوای بهـاری کـه بـر ایـن شـهر 
سـاکن اسـت، اغلـب مـردم چابهـار را بخاطـر 
چهـار فصـل بهـاری آن مخفـف "چهابهـار" 
می داننـد و بـه آن لقـب بهشـت جنـوب ایران 
مینیاتوری،تـالاب  کوه هـای  دهنـد.  مـی 
لیپار،کوه گل افشان، روسـتای باستانی تیس و 
اسـکله بریس از نقـاط دیدنی چابهار هسـتند.

عکاس: علی ارسلانی

یک ساباط تاریخی تخریب شد

مدیرکل میراث فرهنگی پیشنهاد داد

تشکیل کمیته ای برای مرمت بناهای تاریخی روستاها

سرپرست معاونت اقتصادی استانداری کرمان تاکید کرد

ضرورت بکارگیری ظرفیت های 
دانشگاهی در اکتشافات معادن

سرپرسـت معاونت هماهنگی امـور اقتصادی اسـتانداری کرمـان از ضرورت 
بکارگیری ظرفیت های دانشـگاهی در اکتشـافات سـخن گفت و افزود: یکی 
از چالش هـای مهـم در کشـور، ارتبـاط صنعـت و دانشـگاه اسـت کـه ایـن 

موضـوع تا حـد زیـادی در اسـتان کرمان رفع شـده اسـت.
امیـر حسـن زاده در افتتاحیـه نمایشـگاه و رویـداد تخصصـی عصـر امیـد 
سـیرجان اظهارکـرد: تحقـق ارتبـاط صنعـت و دانشـگاه را می توانیـم در 
برگـزاری  نمایشـگاه عصر امیـد ببینیـم که ایـن حرکتـی رو به جلو اسـت و 
در اسـتان کرمان صنایع کوچـک و متوسـط با دانشـگاه ها به خوبـی ارتباط 

برقـرار کرده انـد. 
او ادامـه داد: در تمـام دنیا صنایع بـزرگ تحولات ایجـاد کرده انـد، اما اکنون 

می بینیـم که صنایع کوچک و متوسـط باعث توسـعه صنایع شـده اسـت. 
حسـن زاده با تأکیـد بر اینکـه در حـوزه کارخانـه داری و کارخانه سـازی گام 
برداشـته ایم، گفـت: ایـن نشـان می دهـد هنـوز آن طـور کـه بایـد صنعتی 
نشـده ایم و باید به سـمت تأمین نیازهـای دانش بنیان، فناورانـه و IT برویم. 
سرپرسـت معاونـت هماهنگـی امـور اقتصـادی اسـتانداری کرمـان بـا بیان 
اینکه صنایع بالادسـتی در حوزه معـدن کار نکرده اند، گفت: از دانشـگاه آزاد 

انتظـار داریـم چنین مسـئله ای را رفـع کند.
او بـا بیان اینکه اکتشـاف یـک عملیـات علمی و تخصصی اسـت، ادامـه داد: 
کرمان یـک اسـتان با ظرفیـت معدنـی اسـت، ولـی اکتشـافات در آن انجام 

نمی شـود کـه دانشـگاه آزاد می توانـد بـه ایـن موضـوع ورود کند. 
حسـن زاده با اشـاره به ذخایر معدنی اسـتان کرمان و بـا تأکید بـر اینکه باید 
به سـمت اکتشـاف عناصر جدید برویـم، اظهار کـرد: 8۰ نوع کانـی و عنصر 
داریـم، امـا اکتشـاف نداریم. عـلاوه بـر اینهـا، کمبود دانشـجو و رشـته های 

مرتبط بـا اکتشـافات را داریم که بایـد به این  مسـئله رسـیدگی کرد.

خبر

محسـن روحـی مدیـرکل فرهنگ و ارشـاد اسـلامی 
استان کرمان در حاشـیه بازدید از هنرستان هنرهای 
زیبـای دختـران سـیرجان گفـت: هـدف از تاسـیس 
هنرسـتان های هنرهـای زیبـا ، تربیـت هنرمنـدان 

متخصـص اسـت .
او افـزود: هنرسـتان های هنـر تـلاش مـی کننـد تـا 
زمینـه تحصیـل علاقمنـدان بـه هنـر را بـا کمتریـن 
هزینـه فراهـم نمایند و هـدف و رسـالت آنهـا تربیت 

هنرمنـدان متخصـص هسـت .
در ادامـه ایـن بازدیـد مشـکلات هنرسـتان هنرهای 
زیبـای دختـران سـیرجان بررسـی و مقـرر گردیـد 
درآینـده ای نزدیـک احـداث سـاختمان جدیـد 
هنرسـتان هنرهـای زیبـای دختـران سـیرجان بـا 

اسـتفاده از ظرفیت خیرین مدرسـه سـاز سـیرجان ، 
بنگاهای اقتصادی و نوسـازی مدارس اسـتان ، توسط 
مدیر آمـوزش و پـرورش در قالب یک تفاهم نامه سـه 
جانبـه فی مابیـن اداره کل آمـوزش و پرورش اسـتان 

، اداره کل فرهنگ و ارشـاد اسـلامی اسـتان و مجتمع 
معدنی و صنعتی گل گهـر پی گیری و در دسـتور کار 

قرار گیـرد .
در ایـن بازدید چند سـاعته آقایان انجم شـعاع رئیس 
اداره حراست اداره کل آموزش و پرورش ، عزت آبادی 
رئیـس اداره آمـوزش و پـرورش سـیرجان ، رضـازاده 
سرپرسـت اداره فرهنگ و ارشـاد اسـلامی سـیرجان 
و خانـم محمودآبـاد مدیـر هنرسـتان و تعـدادی از 
همـکاران آمـوزش و پـرورش سـیرجان مدیـرکل 
فرهنگ و ارشـاد اسـلامی اسـتان  را همراهی نمودند.

بازدیـد از محـل اجـرای طرح توسـعه مجموعـه تئاتر 
شـهر سـیرجان از دیگر برنامه های مدیـرکل فرهنگ 

و ارشـاد اسـلامی اسـتان کرمان بود .

 به گـزارش کاغذوطن،  چند روزی اسـت که خبـر کمبود 
شیرخشـک  و بیشـتر ازبقیه  برنـد شیرخشـک»نان« در 
شـهرهای جنوب کرمان بالاخص در شـهرهای مانند قلعه 
گنـج و رودبار جنـوب بـه گـوش می رسـد. حتـی شـنیده 
شـده گاهـی اوقـات مـردم بـه  بـرای تهیـه تغذیـه مورد 
نیاز نـوزاد خود از شـهرهای جنوبـی کرمان به  شـهرهای 

اطـراف می رونـد. 
 مدیــر دارو دانشــگاه علــوم پزشــکی جیرفــت  ایــن 
کمبــود را کشــوری دانســت و افــزود : این مشــکل همراه 
ــان  ــت و دیگــر شــهرهای کرم ــا همــه کشــور در جیرف ب

ــود دارد. ــم وج ه
حامد بدخشـان افـزود: کارخانه هـای تولید شیرخشـک  
درخواسـت افزایـش قیمـت تولیـدات خـود را دارنـد و 
اعـلام کردند کـه  تولید بـا ایـن قیمت بـرای آنهـا توجیه 
اقتصادی نـدارد، بـه همین علـت ایـن کارخانه هـا میزان 
تولیـد شـان را بـه صـورت هماهنگ بـه حداقل رسـاندند 
و در واقـع رفـع این مشـکل بایـد در سـطح کشـور  انجام 

شـود.
 مدیـر دارو دانشـگاه علـوم پزشـکی جیرفـت در رابطـه با 
نحوه توزیع شیرخشـک توضیح داد: هر اسـتانی سـهمیه 

مختص خود را در کشـور دارد و اسـتان کرمان حدود 1۰ 
یـا 13 درصـد از سـهمیه کل اسـت و جنـوب کرمـان 1۵ 

درصد از کل سـهمیه اسـتان را دارد.
طـی  نیـز  سـهمیه  درصـد   1۵ افـزود:  بدخشـان 
پیگیری های انجـام گرفته در سـال قبل اختصـاص یافت 

و قبـل از آن ایـن سـهمیه 1۰ درصـد بـود .
 او ادامـه داد: سـهمیه  تخصیصـی جنوب کرمـان در همه 
شـهرهای جنوبـی بـه طـور مسـاوی تقسـیم می شـودو 
حتـی جیرفـت بـا جمعیـت بیشـتر سـهمیه بیشـتری 

نمـی گیـرد.

هدف از تاسیس هنرستان های هنرهای زیبا ، تربیت هنرمندان متخصص است

کمبود شیرخشک در جنوب کرمان
  مدیر دارو دانشگاه علوم پزشکی جیرفت مطرح کرد: سهم جنوب کرمان 15 درصد از سهمیه شیر خشک کل استان است و مشکل شیرخشک کشوری است

نصب شبرنگ بر روی 150 خودرو 
و ماشین آلات کشاورزی

رئیس اداره نظـارت بر عملیات جـاده ای پلیس راه رفسـنجان 
از آموزش میدانی موتورسـیکلت سـواران، اهـدای کلاه ایمنی 

و نصب شـبرنگ خبر داد.
سـرهنگ پیام محمدی با اشـاره بـه اهمیـت اسـتفاده از کلاه 
ایمنی بـرای موتورسـیکلت سـواران گفـت: کلاه ایمنی حتما 
یک روز جـان موتورسـوار را نجـات خواهـد داد پـس بیاییم از 

اسـتفاده از آن در حین موتورسـواری غافل نشـویم.
او افـزود: در این راسـتا برابـر هماهنگی های انجام شـده طرح 
ایمن سـازی راکبین موتور سـوار با اهـداء کلاه ایمنـی و نصب 
شـبرنگ بر روی ابزارآلات کشـاورزی توسـط کارکنـان پلیس 
راه راور و رفسـنجان بـا حضـور میدانی در روسـتا ها اجـرا و بر 

روی بـه بیـش از 1۵۰ خودرو شـبرنگ شـب نما نصب شـد.
سـرهنگ محمدی بـا اشـاره بـه اجـرای ایـن طرح در سـطح 
استان و شهرسـتان های شـمالی بیان داشت: اسـتفاده از کلاه 
ایمنی باعـث جلوگیـری از وارد شـدن صدمه به سـر و صورت 
راکـب می شـود و در کاهـش تلفـات جانـی حـوادث رانندگی 

تاثیر بسـزایی دارد.

فراخـوان بیـن المللـی دوسـالانه 
 Taiwan تایـوان  سـرامیک 
 2024  Ceramics Biennale

شـد. منتشـر 
مهلت:9 شهریور 14۰2

دوسـالانه سـرامیک تایـوان توسـط مـوزه سـرامیک 
Yingge شـهر نیوتایپـه برگـزار مـی شـود زیـر نظر 
وزارت فرهنگ تایوان و با همـکاری اداره امور فرهنگی و 

دولت شـهر جدیـد تایپـه برگـزار می شـود.
هزینه شرکت در رقابت رایگان است.

 Taiwan Ceramics لینک های مرتبط وبسـایت
2024 Biennale

ممنوعیت برگزاری نمایشگاه صنایع دستی 
بدون هماهنگی با میراث فرهنگی

معاون هماهنگـی امـور عمرانی اسـتاندار کرمان گفـت: باید تقویم نمایشـگاهی 
صنایع دسـتی در سـال جاری مشـخص شـود ضمن آنکه هیچ دسـتگاهی بدون 
هماهنگی اداره کل میـراث فرهنگی نباید نمایشـگاه صنایع دسـتی برگزار کند.

سـیدمصطفی آیت اللهی موسـوی در جلسـه کارگروه میـراث فرهنگـی، صنایع 
دسـتی و گردشـگری اسـتان کرمان اظهار کـرد: بایـد کارگروهی بـرای مرمت و 
بازسـازی بناهای تاریخی تشـکیل شـود و همه دسـتگاه های مربوطه هم افزایی 

لازم را در این زمینه داشـته باشـند.
او با بیان این مطلب که اگر بناهای تاریخی را بازسـازی و مرمـت کنیم، مهاجرت 
معکـوس رقـم می خـورد، در ادامـه تاکیدکـرد: بـا توجـه بـه اینکه گردشـگری 

مقاومـت از رویکردهای اسـتان اسـت لذا به قنـات ملک توجـه ویژه ای شـود.
معـاون هماهنگـی امـور عمرانـی اسـتاندار کرمان بیـان کـرد: مرمت باغ سـالار 
کلانتر در شـهر کرمـان انجام و درب هـای آن تهیه شـده اما همچنـان نیمه کاره 
رها شـده اسـت کـه درخواسـت داریـم سـازمان اوقـاف مراحـل پایانـی آن را به 

اتمام رسـاند.
آیـت اللهی موسـوی در ادامـه بیان کرد: بایـد تقویم نمایشـگاهی صنایع دسـتی 
در سال جاری مشـخص شـود ضمن آنکه هیچ دسـتگاهی بدون هماهنگی اداره 

کل میراث فرهنگی نباید نمایشـگاه صنایع دسـتی برگـزار کند.
او در بخـش پایانی سـخنانش با اشـاره به سـفر رئیس جمهـور به اسـتان کرمان 
بیان کرد: در این سـفر حـدود 3۰ هزار میلیـارد تومان اعتبار برای اسـتان تعریف 
شـد که حـدود 2۰۰۰ میلیـارد تومـان آن در تعهد اسـتان بـوده و چـون انتهای 
سـال این مصوبات ابلاغ شـد بنابراین توانسـتیم حدود 212 میلیارد تومان آن را 
تامین کنیم و کرمان امسـال باید حـدود 1۵۰۰ میلیارد تومـان از تعهد باقیمانده 

خود را تامیـن نماید.


